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WEBVTT

0:03:34.780 --> 0:03:38.050
Ik open de vergadering en
ik het ambtsgebed voor u

0:03:38.050 --> 0:03:42.010
uitspreken. Almachtige god,
wij bidden u om wijzen!.

0:03:42.030 --> 0:03:42.780
Het te behartigen.

0:03:42.840 --> 0:03:46.600
Een van de belangen en ons
toevertrouwd,. Opdat onze besluiten

0:03:46.600 --> 0:03:50.530
mogen strekken tot bevordering
van het welzijn van de gemeente

0:03:51.070 --> 0:03:53.920
en tot verheerlijking
van uw naam, amen.

0:03:56.410 --> 0:04:00.100
Welkom alle raadsleden

0:04:00.130 --> 0:04:03.820
collegeleden mensen die
met ons. Meekijken

0:04:03.820 --> 0:04:06.940
wellicht ook mensen op de
publieke tribune pers.

0:04:08.080 --> 0:04:11.920
Ik meld dat. Helaas met

0:04:11.920 --> 0:04:14.320
kennisgeving
afwezig. Guus, knapen



0:04:14.680 --> 0:04:18.220
SGP-raadslid hij is letterlijk
ook nu in het ziekenhuis voor

0:04:18.220 --> 0:04:22.180
cure leven met de mee
eens best wel een

0:04:22.180 --> 0:04:26.080
ernstige ziekte, gaat in kaart voor
een rond de. Zoals u daar een wens op

0:04:26.080 --> 0:04:29.020
wil noteren, zal hij dat
zeer waarderen. Ook

0:04:29.380 --> 0:04:33.040
commissielid de heer klein obbink
van burgerinitiatief is ernstig

0:04:33.040 --> 0:04:36.940
ziek. Daar komt ook
een kaart voor. En

0:04:37.210 --> 0:04:40.750
ik constateer daarmee
dat 32 van onze 33

0:04:40.750 --> 0:04:44.680
raadsleden aanwezig zijn, zodat
de vergadering. Terecht kon

0:04:44.680 --> 0:04:46.600
worden geopend. Ik ga
naar mijn plaats:.

0:05:01.390 --> 0:05:02.830
Het Vaststellen van de agenda.

0:05:03.060 --> 0:05:04.170
Agendapunt één.

0:05:04.370 --> 0:05:08.290
Twee: wil iemand.
Ik zie mevrouw

0:05:08.380 --> 0:05:12.250
de man en mevrouw
Blankenburg dan geef ik

0:05:12.580 --> 0:05:16.510
de heer van der Lubbe ook. Dan geef ik
eerst in die volgorde mevrouw de man

0:05:16.510 --> 0:05:16.990
het woord.

0:05:17.500 --> 0:05:21.340



Dank u wel voorzitter. Wij dienen namens
de voltallige raad een motie in om

0:05:21.400 --> 0:05:25.330
een euro per inwoner beschikbaar te stellen
voor noodhulp aan getroffen rampgebied

0:05:25.360 --> 0:05:29.110
in Syrië en turkijen. We hebben allemaal
de heftige beelden gezien in voelt zich

0:05:29.140 --> 0:05:32.980
machteloos. Deze ramp komt dichtbij voor
inwoners van Barneveld, bijvoorbeeld

0:05:32.980 --> 0:05:36.970
omdat ze daar familieleden hebben wonen of hun
routes hebben liggen, en we hopen hiermee een

0:05:36.970 --> 0:05:38.710
steentje bij te kunnen
dragen. Dank u wel.

0:05:40.840 --> 0:05:44.740
Dank, ik stel voor. Dit is
nogal een unieke situatie.

0:05:45.250 --> 0:05:48.970
We leven allemaal enorm mee met de de
getroffenen en daar ik heb vanmiddag

0:05:48.970 --> 0:05:52.840
ook de mensen van de moskee
daarover nog gevraagd en inderdaad

0:05:52.840 --> 0:05:55.900
is er ook letterlijk iemand,
een vriend, al vier dagen

0:05:56.380 --> 0:06:00.100
kwijt qua contact. Dus
dat voelt heel heftig.

0:06:01.270 --> 0:06:04.930
En ze waarderen onze meeleven wat dat
betreft ook er is ook al een inzameling

0:06:04.960 --> 0:06:08.290
gestart in Barneveld, maar
even rond kijkend, moties

0:06:08.290 --> 0:06:11.260
normaal gesproken hebben
een hele procedure.

0:06:11.310 --> 0:06:11.610
Maar.



0:06:12.160 --> 0:06:16.000
Kan ik Vaststellen dat u hele
gemeenteraad dat initiatief

0:06:16.450 --> 0:06:19.990
ondersteund om datgene te
doen wat mevrouw de man

0:06:19.990 --> 0:06:23.440
voorstelt? Zullen we dat
met handopsteken doen?.

0:06:24.790 --> 0:06:28.390
Wie is voor het voorstel van
mevrouw de man?. Daar bent u

0:06:28.390 --> 0:06:32.260
allemaal dat het heel snel gezien.
Dank u wel. Dan is daartoe besloten

0:06:32.530 --> 0:06:36.310
en een hele mooie,
waarderende. Hulp

0:06:36.400 --> 0:06:40.300
vaardigen gemeente Barneveld,
laat mensen niet in de

0:06:40.300 --> 0:06:44.250
kou staan. Dank u wel. Dan heeft
ook mevrouw Blankenburgh van

0:06:44.250 --> 0:06:46.770
van lokaal belang het woord
gevraagd voor de agenda, mevrouw.

0:06:46.770 --> 0:06:50.770
Blankenburg ja, dank u wel voorzitter,
lokaal belang verzoekt de raad mede

0:06:50.770 --> 0:06:54.040
namens de ChristenUnie en SGP,
om de motie vreemd aan de agenda

0:06:54.100 --> 0:06:54.850
wegcategorie.

0:06:54.910 --> 0:06:56.010
Traject thorbeckelaan.

0:06:56.050 --> 0:06:58.230
De Bloemendaallaan toe te
voegen aan de agenda van.

0:06:58.290 --> 0:06:58.890
Vanavond.

0:06:59.530 --> 0:07:02.680



In de commissie had ik al aangegeven dat
lokaal belang overwogen om een motie in.

0:07:02.690 --> 0:07:03.260
In te dienen.

0:07:03.560 --> 0:07:07.550
Met deze motie vreemd willen we een vervolg gegeven
en een conclusie: Verbinden aan de bespreking

0:07:07.550 --> 0:07:10.940
in de commissie en de raadstafel
op 26 januari over het

0:07:10.940 --> 0:07:14.800
collegebesluit verkeersonderzoek de vast.
Wij willen een oproep doen aan het

0:07:14.800 --> 0:07:18.400
college om actief toe te gaan werken
richting een 30 kilometerweg de

0:07:18.400 --> 0:07:20.800
urgentie om deze motie
vanavond te bespreken en ter.

0:07:20.800 --> 0:07:22.660
Besluitvorming aan de
raad voor te leggen.

0:07:22.940 --> 0:07:26.930
Heeft te maken met de mogelijk effect van
deze motie op onderzoeken die in het lopende

0:07:26.930 --> 0:07:30.430
kwartaal plaatsvinden of gaan
plaatsvinden? Dank u wel, voorzitter.

0:07:31.450 --> 0:07:35.380
Dank op dit thema wellicht ook de
heer van der Lubbe van pro'98 u

0:07:35.380 --> 0:07:39.190
heeft het woord. Ja. Dank u wel, voorzitter,
namens de oppositiepartijen dien ik

0:07:39.340 --> 0:07:42.460
een motie in over Hetzelfde
onderwerp, alleen dan met een tijd.

0:07:42.490 --> 0:07:43.030
Tot er een.

0:07:43.680 --> 0:07:47.560
Er is volop denk ik, zowel tijdens
de bespreking. Dank, andere

0:07:47.560 --> 0:07:51.250



niet op dit punt. Ja, we
hebben ook in het presidium

0:07:51.250 --> 0:07:52.000
recent afgezet.

0:07:52.130 --> 0:07:52.610
Ook iets.

0:07:52.760 --> 0:07:56.440
Het is meer ruimte te. Gaan
vinden voor het direct

0:07:56.440 --> 0:08:00.130
behandelen van moties deze ligt nogal
dicht bij een raadstafel en een

0:08:00.130 --> 0:08:04.120
commissiedebat soms is het ook
goed OM-niet, onnodig weer terug

0:08:04.120 --> 0:08:06.370
te gaan naar de procedure
van de commissie.

0:08:06.910 --> 0:08:07.780
Kunt u allen eens.

0:08:07.820 --> 0:08:10.070
En dat we deze moties
vanavond afhandelen.

0:08:11.950 --> 0:08:15.940
Dat is het geval. Dan gaan we
dat doen en ik vermoed dat dat

0:08:15.940 --> 0:08:19.240
dan geagendeerd
wordt. Voor de pauze.

0:08:20.290 --> 0:08:23.950
Is dat zo. 2, punt 4,. Dank

0:08:24.040 --> 0:08:27.520
daarmee recht gedaan. Het heeft
iemand anders nog een andere

0:08:27.700 --> 0:08:31.570
suggestie voor de agenda. Niet
naar handelen we hem zo af.

0:08:33.130 --> 0:08:36.970
Dank, dan komen we bij de.

0:08:37.750 --> 0:08:41.289
Besluitenlijst 1, punt 3,
de besluitenlijst van uw



0:08:41.409 --> 0:08:45.280
raad van veertien december
vorig jaar. Wij hebben

0:08:45.310 --> 0:08:48.640
geen technische of andere wijzigingen
hierbij de griffie gezien,

0:08:49.210 --> 0:08:52.510
dus mijn suggestie is
dat u de besluitenlijst

0:08:52.540 --> 0:08:56.320
ongewijzigd vaststelt is
dat het geval?. Dat is het

0:08:56.320 --> 0:08:58.120
geval aldus besloten.

0:08:59.140 --> 0:09:03.070
Agenderingsverzoeken is de ingekomen
en uitgaande stukken. Dus bij 1,

0:09:03.070 --> 0:09:06.340
punt 4, die zijn toegevoegd en

0:09:06.940 --> 0:09:10.870
waar nodig doorgeleid naar
de agendacommissie is er nog

0:09:10.900 --> 0:09:14.830
een van u die daarover het woord.
Ik zie, mevrouw van den berg,.

0:09:15.610 --> 0:09:19.150
Andere niet. Dan heeft mevrouw van
den berg van pro'98 het woord.

0:09:20.860 --> 0:09:21.820
Dank u wel, voorzitter.

0:09:22.480 --> 0:09:23.110
Wij willen.

0:09:23.280 --> 0:09:26.850
Deze avond toch uw laatste avond,
iets leuks doen, namelijk een

0:09:26.850 --> 0:09:30.460
initiatiefvoorstel indienen
het gaat over inclusieve taal

0:09:31.150 --> 0:09:35.050
via de voorzitter aan de raad. We hebben
hem hier meegenomen, dus ik wil hem

0:09:35.050 --> 0:09:39.040
graag naar uw brengen en wij vragen



dit voorstel te bespreken in

0:09:39.040 --> 0:09:40.090
de aanstaande commissie.

0:09:40.160 --> 0:09:58.990
Aalderink

0:09:58.840 --> 0:10:02.500
dit zijn toch van die unieke
momenten in ons raads

0:10:02.560 --> 0:10:06.550
bestel. Initiatiefvoorstellen
vergt heel veel tijd en aandacht.

0:10:07.030 --> 0:10:10.930
Dank daarvoor is een instrument
wat uw raad heeft om

0:10:10.930 --> 0:10:14.620
passend gebruik van te maken
en dit voorstel zou dan

0:10:14.620 --> 0:10:17.980
normaliter omdat andere dit
niet kennen, naar wel via de

0:10:17.980 --> 0:10:21.730
agendacommissie ter agendering naar de
volgende gremia worden gestuurd, zodat

0:10:21.760 --> 0:10:25.030
wellicht in maart of
waar nodig, later er ook

0:10:25.030 --> 0:10:28.900
besluitvorming in de raad erover kan worden
georganiseerd. Bent u het daarmee eens en

0:10:28.900 --> 0:10:32.890
dat hoeft u eigenlijk
niet te zijn,. Maar

0:10:32.890 --> 0:10:36.490
het is wel fijn dat ik
impliciet toch dat zomaar dan

0:10:36.850 --> 0:10:39.850
voor u vast. Samenvat.

0:10:40.870 --> 0:10:44.710
Dank, mevrouw van den berg, het
komt dus terug via de reguliere

0:10:45.130 --> 0:10:47.170
route. Dan.



0:10:49.960 --> 0:10:52.810
Hebben we bij 1, punt 5
het instellen van een.

0:10:56.440 --> 0:11:00.250
Ja, dat is goed. Dat de griffier mij
daar even op wijziging. Al te snel de

0:11:00.250 --> 0:11:04.060
overige afdoening van de
ingekomen stukken en uitgaande

0:11:04.060 --> 0:11:06.850
stukken. Is dat wat u
betreft voldoende.

0:11:07.870 --> 0:11:11.800
Met wat is voorgesteld en dat is dan
inclusief een bekrachtiging van een

0:11:11.800 --> 0:11:15.790
opgelegde geheimhouding
die u kent. Bent u daar

0:11:15.790 --> 0:11:19.750
allen mee akkoord, dan is
daarmee ook dat vastgesteld.

0:11:19.840 --> 0:11:23.770
Aldus besloten komen we wel bij het
volgende punt: het instellen van 1

0:11:23.770 --> 0:11:27.460
commissie voor onderzoek, want
de SGP-fractie heeft het verzoek

0:11:27.460 --> 0:11:30.760
gedaan om een commissielid een
raadscommissielid toe te laten,

0:11:31.390 --> 0:11:35.260
de heer van Ginkel daarvoor
is nog wat onderzoek

0:11:35.260 --> 0:11:39.070
nodig en besluitvorming. Er
is een onderzoekscommissie

0:11:39.070 --> 0:11:43.000
van drie uit uw midden. In de heer
van Schaik mevrouw Blankenburg en

0:11:43.000 --> 0:11:46.780
de heer schipper hebben we daar wat
voorwerk voor gedaan. De heer van

0:11:46.780 --> 0:11:49.240
Schaik is aangewezen



als woordvoerder.

0:11:51.460 --> 0:11:55.420
En ik zou hem graag uit willen
nodigen om de samenvatting van

0:11:55.420 --> 0:11:56.980
de bevindingen met ons
te delen, meneer van.

0:11:56.980 --> 0:12:06.670
Schaik

0:12:06.430 --> 0:12:10.150
dank u wel, voorzitter. Ik zal
namens de commissie onze bevindingen

0:12:10.270 --> 0:12:13.240
rapporteren aan de
raad van de gemeente

0:12:13.240 --> 0:12:16.900
Barneveld, de commissie van
onderzoek in wiens handen werden

0:12:16.900 --> 0:12:19.360
gesteld de geloofsbrieven
van de door de

0:12:19.360 --> 0:12:22.750
SGP-fractie voorgedragen
kandidaat voor het de raad

0:12:23.440 --> 0:12:26.920
raadscommissie lidmaatschap
van de heer tjon van

0:12:26.920 --> 0:12:30.700
Ginkel rapporteert de raad van
de gemeente Barneveld dat

0:12:30.700 --> 0:12:34.660
zij de heer van Ginkel een
bescheiden heeft onderzocht en

0:12:34.660 --> 0:12:37.390
in orde heeft
bevonden gebleken is.

0:12:37.400 --> 0:12:37.910
Dat.

0:12:39.400 --> 0:12:41.620
De voorgelegde kandidaat aan.

0:12:41.790 --> 0:12:42.240
Alle.



0:12:42.500 --> 0:12:43.460
In de gemeentewet.

0:12:43.640 --> 0:12:45.110
De gestelde Eisen voldoet.

0:12:45.730 --> 0:12:49.510
West wegens adviseert de commissie van
onderzoek tot benoeming van de heer

0:12:49.600 --> 0:12:53.200
tjon van Ginkel als
raadscommissielid van de gemeente

0:12:53.200 --> 0:12:57.100
Barneveld, getekend
acht februari 2023

0:12:57.160 --> 0:13:00.790
door de commissie samengesteld
door mevrouw m, punt

0:13:00.790 --> 0:13:04.600
H, punt blankenburgh-in 't
anker, de heer j, punt 1,

0:13:04.600 --> 0:13:08.470
punt schipper, en de heer j, punt
van Schaijk dank u wel, voorzitter.

0:13:09.550 --> 0:13:13.030
Dank aan raadslid van Schaik
voor deze samenvatting.

0:13:14.170 --> 0:13:17.590
Kunt u gehoord dit advies, instemmen
met de benoeming van de heer van

0:13:17.590 --> 0:13:21.580
Ginkel als raadscommissielid
voor de SGP-fractie is een

0:13:21.580 --> 0:13:25.240
stemming daarvoor nodig,
niet het geval met algemene

0:13:25.240 --> 0:13:29.170
stemmen besloten. Dan wil ik
de heer van Ginkel uitnodiging

0:13:29.200 --> 0:13:32.560
hiervoor even naar
voren te komen om de

0:13:32.560 --> 0:13:36.430
AED in mijn handen af te leggen.
Daarvoor wil ik de raadsleden vragen te



0:13:36.430 --> 0:13:37.180
gaan staan.

0:13:52.510 --> 0:13:56.320
Ik lees eerst de
eed voor. Ik zeer

0:13:56.620 --> 0:14:00.460
dat ik, om tot commissielid benoemd
te worden, rechtstreeks, noch

0:14:00.460 --> 0:14:04.450
middellijk onder welke naam
of voorwendsel ook enige gift

0:14:04.480 --> 0:14:06.880
of gunst heb gegeven
of beloofd.

0:14:07.990 --> 0:14:08.980
Ik zie weer dat ik.

0:14:09.760 --> 0:14:13.300
Om iets in dit ambt te doen of te laten,
rechtstreeks noch middellijk enig

0:14:13.300 --> 0:14:16.600
geschenk of belofte heb
aangenomen of zal aannemen,.

0:14:17.470 --> 0:14:21.310
En ik sfeer dat ik getrouw zal
zijn aan de grondwet, dat ik de

0:14:21.310 --> 0:14:25.300
wetten zal nakomen en dat ik
mijn plichten als commissielid

0:14:25.480 --> 0:14:28.090
naar eer en geweten
zal vervullen.

0:14:32.410 --> 0:14:34.090
Dank u wel van harte
gefeliciteerd.

0:14:34.120 --> 0:14:34.500
Het met.

0:14:35.110 --> 0:14:39.100
Deze dag en welkom in het midden van
deze kring en met nog veel meer

0:14:39.100 --> 0:14:42.130
commissieleden er hoort
er wel komt voorbij.

0:14:56.530 --> 0:15:00.490



En de de heer van Ginkel krijgt
een handboek van 395 bladzijde is

0:15:00.500 --> 0:15:02.950
om wat wegwijs te
worden in ons stelsel.

0:15:17.290 --> 0:15:20.890
Na deze. Plichtpleging en

0:15:20.890 --> 0:15:24.340
uitbreiding van onze
bestuurskracht zal ik maar zeggen:

0:15:24.940 --> 0:15:28.630
fijn dat er steeds mensen komen
en zijn die ook in het openbaar

0:15:28.630 --> 0:15:32.530
bestuur en plaatsen willen innemen, veel
vertrouwen op de goede samenwerking en

0:15:32.530 --> 0:15:36.250
ook succes gewenst.
Dan gaan we naar het

0:15:36.250 --> 0:15:40.180
volgende thema, dat het
meningsvorming en we hebben drie

0:15:40.180 --> 0:15:43.600
onderwerpen voor de meningsvorming
geagendeerd vanavond de

0:15:43.630 --> 0:15:47.620
kaderbrief van de
regio FoodValley 2024

0:15:47.710 --> 0:15:51.220
27. Dan starten we mee
na de wijziging van de

0:15:51.220 --> 0:15:54.430
gemeenschappelijke regeling, om
uiteindelijk ook nog bij het meerjaren

0:15:54.460 --> 0:15:58.120
investeringsplan uit te komen.
Eerst gaan we naar twee, één.

0:15:58.540 --> 0:16:02.380
De kaderbrief namens het college
zal wethouder, weinig waar nodig

0:16:02.530 --> 0:16:06.490
ons vertegenwoordigen en uw
antwoorden ik heb hier woordvoering



0:16:06.490 --> 0:16:09.940
staan van de heer van Schaik

0:16:09.010 --> 0:16:12.940
Hazeleger mevrouw van
den berg, de heer

0:16:12.940 --> 0:16:14.440
smet en mevrouw van den

0:16:14.470 --> 0:16:18.040
Wildenberg aannemend
dat u zich daarin

0:16:18.040 --> 0:16:22.000
herkent, niemand tekortgedaan dan
starten we met de bijdrage van de heer

0:16:22.090 --> 0:16:23.380
van Schaik namens de

0:16:23.410 --> 0:16:30.070
VVD.

0:16:29.980 --> 0:16:30.760
U heeft het woord.

0:16:35.620 --> 0:16:39.550
Dank u wel voorzitter, voorzitter,
ik sta hier vanavond om

0:16:39.550 --> 0:16:42.610
te doen wat nodig is. Ik wil

0:16:42.610 --> 0:16:45.850
Barneveld namelijk vrij,
veilig en welvarend te houden.

0:16:46.300 --> 0:16:50.140
Geen overbodige regels,
bemoeizucht en gedram

0:16:50.710 --> 0:16:54.670
de strijd tegen de alsmaar groter
wordende overheid is met deze

0:16:54.700 --> 0:16:57.730
brief nog harder nodig
dan ooit tevoren.

0:16:59.230 --> 0:17:02.980
Laat ik beginnen met de
Human capital-agenda al

0:17:02.980 --> 0:17:06.700
ruim twee jaar is de regio
bezig met dit beleid op



0:17:06.700 --> 0:17:10.660
papier te zetten. Het maken van
beleid is het lijkt steeds

0:17:10.660 --> 0:17:12.310
meer een doel op
zich geworden.

0:17:12.800 --> 0:17:13.880
Dan een middel.

0:17:14.470 --> 0:17:15.940
Dat kan natuurlijk niet.

0:17:16.079 --> 0:17:16.950
De bedoeling zijn.

0:17:17.829 --> 0:17:21.520
Ik vind dat we aan de slag
moeten. Ik wil daarom zo snel

0:17:21.520 --> 0:17:25.030
mogelijk dat dit plan op tafel
komt. Het plan moet goede

0:17:25.030 --> 0:17:25.569
oplossingen.

0:17:25.760 --> 0:17:26.119
Vatten.

0:17:26.800 --> 0:17:30.760
Als het plan deze niet
heeft, vind ik dat we lef

0:17:30.850 --> 0:17:34.690
moeten tonen, lef moeten tonen
om dit plan ook een keer te

0:17:34.690 --> 0:17:38.620
stoppen. Het geld wat we dan
vrij zou komen, kunnen we

0:17:38.620 --> 0:17:39.340
inzetten.

0:17:39.530 --> 0:17:40.850
Om echt onze om.

0:17:41.000 --> 0:17:44.890
Onze inwoners en ondernemers.
Te helpen door de

0:17:44.890 --> 0:17:45.250
belast.

0:17:45.270 --> 0:17:46.050
Tevens druk.



0:17:46.230 --> 0:17:49.870
Te verlagen. En
daarvoor dien ik

0:17:50.110 --> 0:17:53.920
het eerste amendement in die
ik daarvoor voorbereid. Dan

0:17:53.920 --> 0:17:57.070
stap ik over naar het
tweede punt, de sociale.

0:17:57.160 --> 0:17:57.820
Huurwoningen.

0:17:59.110 --> 0:18:03.100
Laat ik meteen helder zijn:
de regio bepaald niet hoeveel

0:18:03.100 --> 0:18:06.520
sociale huurwoningen
te bouwen, ook niet de

0:18:06.520 --> 0:18:10.240
ChristenUnie, wethouder Leo
van Meijeren uit Ede die

0:18:10.250 --> 0:18:13.750
afgelopen zomer verkondigd
in de gelderlander dat

0:18:13.750 --> 0:18:17.440
Barneveld volgens hem te weinig
sociale huurwoningen zou bouwen.

0:18:17.950 --> 0:18:20.530
Waar bemoeit deze
wethouder zich mee?.

0:18:20.750 --> 0:18:20.900
Uit.

0:18:20.900 --> 0:18:24.880
Ede onze starters
willen immers zo snel

0:18:24.880 --> 0:18:28.600
mogelijk een woning kunnen kopen,
niet jarenlang alleen maar

0:18:28.600 --> 0:18:32.350
huren Barneveld bouwt naar
die behoefte en dat doet

0:18:32.350 --> 0:18:35.980
deze wethouder goed.
Alleen moet het



0:18:35.980 --> 0:18:39.850
bouwtempo wel verder omhoog.
Dus de bouwhelm op de

0:18:39.850 --> 0:18:43.630
veiligheidsschoenen aan, de
tekeningen in de tas en aan de slag,

0:18:43.660 --> 0:18:47.620
zou ik zeggen. Ook daarvoor
dien ik een amendement

0:18:47.650 --> 0:18:47.950
in.

0:18:48.670 --> 0:18:49.210
Om.

0:18:50.500 --> 0:18:53.800
Deze wethouder meegegeven dat
de woonvisie wat ons betreft.

0:18:54.220 --> 0:18:56.230
Leidend is in het
hele principe.

0:18:57.220 --> 0:19:01.120
Stap ik over naar de
strategische agenda,. Op

0:19:01.180 --> 0:19:04.210
naar de nieuwe strategische
agenda, want die komt

0:19:04.210 --> 0:19:07.930
Eraan want we verwachten
dat die in 2025 ons

0:19:07.930 --> 0:19:11.770
huidige strategische agenda,
afloopt. Ik stel voor

0:19:11.800 --> 0:19:15.730
dat we komende periode gaan
onderzoeken wat er goed geen.

0:19:15.820 --> 0:19:16.480
Maar ook.

0:19:16.570 --> 0:19:20.500
Wat er beter moet in de
regio,. Dit met als doel

0:19:20.710 --> 0:19:24.610
dat we zorgen voor een sterke
en compact de regio, die



0:19:24.610 --> 0:19:28.420
inderdaad doet wat nodig
is. Ik wil namelijk

0:19:28.450 --> 0:19:30.070
geen overbodige programma s.

0:19:30.300 --> 0:19:31.170
Bemoeizucht.

0:19:31.370 --> 0:19:34.840
En gedram. Ook
daar dien ik een

0:19:34.960 --> 0:19:38.650
motie voor in om te onderzoeken
of de strategische agenda.

0:19:39.280 --> 0:19:40.090
Of oftewel wel?.

0:19:40.220 --> 0:19:44.180
Doelmatig de dingen hebben gedaan
de afgelopen periode en hoe

0:19:44.180 --> 0:19:45.320
dat in het vervolg komt.

0:19:46.390 --> 0:19:50.050
Interruptie van de heer van den Born van lokaal belang.
Ja, voorzitter, kan de heer van Schaik het woord

0:19:50.050 --> 0:19:52.690
gedram specificeren.
De heer van schie.

0:19:56.290 --> 0:20:00.220
Voorzitter, gedram is dat
er geen weg meer terug is

0:20:00.340 --> 0:20:02.080
en gedrag is ook dat je je.

0:20:02.850 --> 0:20:02.940
De.

0:20:02.950 --> 0:20:06.610
Als je je eigen mening doordrukt
en wat ik het gevoel heb bij deze

0:20:06.610 --> 0:20:08.800
regio, is als wij als
Barneveld denken.

0:20:09.080 --> 0:20:09.980
Hier hebben we niet.

0:20:10.460 --> 0:20:14.300



Hier willen we op enig moment 1
punt en 1 paal sterke dat de regio

0:20:14.300 --> 0:20:18.290
zegt: het moet het zo en het gehaald,
en dat is niet de manier waarop

0:20:18.290 --> 0:20:21.100
ik wil. Samenwerken
in de regio.

0:20:21.610 --> 0:20:23.590
De heer van der bent u. Wilt
u het gedrag van de regio?.

0:20:25.480 --> 0:20:27.430
Ja, in deze context
context wel.

0:20:28.390 --> 0:20:28.660
De heer van.

0:20:28.660 --> 0:20:31.930
Schaik voorzitter,

0:20:31.960 --> 0:20:35.800
afsluitend de regio is
in mijn ogen simpel

0:20:35.800 --> 0:20:36.370
gezegd.

0:20:36.480 --> 0:20:37.050
Te duur.

0:20:37.840 --> 0:20:41.590
Wordt dit jaar de regio nog 1,3
miljoen euro kost, komt er de

0:20:41.590 --> 0:20:42.070
komende.

0:20:42.070 --> 0:20:43.480
Jaren, een slordige.

0:20:43.620 --> 0:20:44.730
Half miljoen euro bij.

0:20:44.740 --> 0:20:45.040
Bij.

0:20:45.820 --> 0:20:49.750
Op welke planeet zitten deze
regiobestuurders die niet

0:20:49.750 --> 0:20:53.440
zien wat inwoners en
ondernemers nu al



0:20:53.440 --> 0:20:57.190
moeite hebben om hun rekeningen
te betalen? Daar sluit ik mee af.

0:20:57.220 --> 0:20:58.390
Voorzitter, dank u wel.

0:20:59.560 --> 0:21:02.470
Dank, meneer van Schaik we vervolgen
met de bijdrage van de heer

0:21:02.470 --> 0:21:06.010
Hazeleger die spreekt voor de

0:21:06.370 --> 0:21:10.240
SGP. De heer Hazeleger ja,

0:21:10.240 --> 0:21:11.470
dank u wel, voorzitter,.

0:21:14.710 --> 0:21:18.370
Nou, daar gaat hij. Deze kaderbrief biedt
inzicht in de uitgangspunten van het

0:21:18.370 --> 0:21:21.850
regiobestuur die wil wilt
hanteren bij het opstellen van de

0:21:21.850 --> 0:21:25.390
begroting 2024 2027 van de

0:21:25.390 --> 0:21:29.290
regio FoodValley die is er uit,
dit staat ook letterlijk in dat

0:21:29.290 --> 0:21:32.200
stukje, dus ik weet niet of het
andere mensen ook opgevallen zijn.

0:21:33.370 --> 0:21:37.270
Ik wil graag naar de inhoud.
Een paar afzonderlijke

0:21:37.270 --> 0:21:40.870
programma's die willen we als
volgt benoemen. De eerste:

0:21:41.440 --> 0:21:44.500
we beginnen bij de landbouw,
transitie voor de

0:21:44.500 --> 0:21:48.340
SGP het belangrijkste
onderwerp en wat ons betreft

0:21:48.430 --> 0:21:50.860
de ontstaansgrond van



deze en onze regio

0:21:50.860 --> 0:21:54.490
FoodValley hoeveel energie
en kosten heeft onze

0:21:54.520 --> 0:21:58.090
regio al gestoken? En
innovatie en reductie

0:21:58.780 --> 0:22:02.770
van uitstoot in de agrarische
sector?. De SGP hamert al

0:22:02.770 --> 0:22:06.520
jaren op inzicht in de feiten
van de emissies. En de

0:22:06.520 --> 0:22:10.210
staat van de natuur. Tijdens
de contouren notitie van het.

0:22:11.320 --> 0:22:15.070
Rrp rlg. Het regionaal programma
landelijk perspectief

0:22:15.550 --> 0:22:19.060
hebben we hier een amendement over
ingediend die bijna door de gehele

0:22:19.090 --> 0:22:23.020
gemeenteraad is
gesteund. Wrang dat

0:22:23.020 --> 0:22:26.980
we bijna een jaar na de
demonstratie en Stroe een brief van

0:22:26.980 --> 0:22:30.460
de minister van der wal ontvangen
waarin ze de afgelopen

0:22:30.460 --> 0:22:32.770
donderdag het
volgende schrijft:.

0:22:34.540 --> 0:22:38.410
De minister schrijft: de absolute
depositiebijdrage van een bron

0:22:38.740 --> 0:22:42.460
neemt snel af naarmate de afstand
tot de bron groter wordt.

0:22:43.240 --> 0:22:46.240
En de emissie over een steeds grotere
oppervlakte wordt verspreid.



0:22:47.200 --> 0:22:50.170
De depositie van ammoniak
en stikstof stikstofoxiden

0:22:50.710 --> 0:22:54.070
reduceert binnen
500 meter naar nul

0:22:54.280 --> 0:22:58.000
mol per hectare. In diezelfde
tabellen is te zien

0:22:58.360 --> 0:23:01.840
dat de depositie bij 100
meter al is gehalveerd,.

0:23:02.860 --> 0:23:06.790
In tegenstelling tot de afstanden en
normen die we tot nog toe hoorden.

0:23:07.810 --> 0:23:11.410
Wat we afgelopen donderdag ook schreef in de
brief is ook op het gebied van de kritisch

0:23:11.470 --> 0:23:15.310
kritische depositiewaarde k d-e.
W. Wordt de de minister minder

0:23:15.370 --> 0:23:19.240
stellig schrijft. Ook andere
factoren tellen mee voor de

0:23:19.240 --> 0:23:23.110
gezondheid van een natuurgebied,
zoals de algehele staat

0:23:23.230 --> 0:23:26.770
van instandhouding. En als
laatste wil ik hier noemen

0:23:26.830 --> 0:23:30.790
de Ariërs calculator
deze calculator wordt nu

0:23:30.790 --> 0:23:34.750
ingezet als hulpmiddel en
het nu ondersteunend in

0:23:34.750 --> 0:23:38.710
plaats van leidend dat
zijn zo wat crete uit de

0:23:38.710 --> 0:23:42.610
brief van afgelopen
donderdag, twee februari. Het

0:23:42.670 --> 0:23:46.570
doel van de landbouwtransitie is een



gezonde en een agrarische sector

0:23:46.660 --> 0:23:49.930
met voldoende agrarische
bedrijven in onze regio.

0:23:50.800 --> 0:23:54.610
De SGP betreurt het dat vanuit de
landelijke overheid te veel druk

0:23:54.670 --> 0:23:57.640
en onzekerheid op de
sector is gelegd,

0:23:58.240 --> 0:24:01.840
waardoor onze boeren zich
geen raad meer weten en de

0:24:01.840 --> 0:24:05.410
wanhoop nabij zijn. Alles
ligt stil. Er worden geen

0:24:05.410 --> 0:24:08.800
vergunningen of nauwelijks meer aan
gevraagd en financiering is vrijwel

0:24:08.890 --> 0:24:12.640
onmogelijk. Waarom de
agrarische sector in dit

0:24:12.700 --> 0:24:16.300
tempo afbreken, wat in tientallen
jaren met steun van diezelfde

0:24:16.300 --> 0:24:19.960
overheid is opgebouwd?. Wij
roepen het college op om

0:24:19.960 --> 0:24:23.710
zich in te spannen voor meer
duidelijkheid in onze gemeente, de

0:24:23.710 --> 0:24:27.670
regio en onze
provincie. Toezegging

0:24:27.670 --> 0:24:31.510
van het college. Kunt u zich
daar voor inspannen dank u wel.

0:24:32.620 --> 0:24:36.580
Voeding en een gezond leven, ook
onderdeel van de kaderbrief deze doelen

0:24:36.640 --> 0:24:40.630
zijn globaal omschreven hoe
worden deze doelen vertaald in



0:24:40.630 --> 0:24:44.440
meer concrete doelen, met
daarbij een actieprogramma

0:24:45.010 --> 0:24:49.000
wat er moet gaan gebeuren op dit
gebied? Als SGP steunen we de

0:24:49.000 --> 0:24:52.930
doelstelling om in 2050
de voedselverspilling met

0:24:52.930 --> 0:24:56.800
50 procent te Verminderen
kan het college toezeggen

0:24:57.190 --> 0:25:01.120
om voor de kadernota we dit voorjaar
een denkrichting mee te geven

0:25:01.120 --> 0:25:04.600
aan de raad op het gebied van
voedsel, verspilling. De

0:25:04.600 --> 0:25:05.410
energietransitie.

0:25:05.420 --> 0:25:05.660
U.

0:25:06.370 --> 0:25:10.180
De SGP steunt de ambitie,
zowel zoals we dit in de

0:25:10.180 --> 0:25:14.020
RES hebben afgesproken hoewel het
voor de SGP niet altijd helder is

0:25:14.170 --> 0:25:17.740
wat het hogere doel is.
Het blijft balanceren

0:25:18.490 --> 0:25:22.330
enerzijds om de doelen voor
energieopwekking te Halen zodat we van

0:25:22.330 --> 0:25:26.230
de fossiele brandstoffen
af komen, en anderzijds de

0:25:26.230 --> 0:25:29.980
belangen van andere milieu en
natuurdoelen die vervolgens

0:25:30.430 --> 0:25:33.430
bovendien dit doel
uitstijgen. De jong



0:25:33.550 --> 0:25:37.330
Capital innovatie, clustervorming
en circulair wil ik

0:25:37.420 --> 0:25:41.320
samenvatten bij elkaar het
menselijke kapitaal behouden we

0:25:41.440 --> 0:25:45.130
graag voor onze regio. In Barneveld
hebben we hier twee goede

0:25:45.130 --> 0:25:48.940
voorbeelden van, te weten
Barneveld toe, maar RO en WTO. We

0:25:48.940 --> 0:25:52.720
moeten zuinig zijn op deze instellingen
om kennis en vaardigheden op peil te

0:25:52.720 --> 0:25:56.560
houden zonder goede
mensen geen innovaties en

0:25:56.560 --> 0:26:00.400
samenwerking tussen onderwijs
en arbeidsmarkt. Deze

0:26:00.400 --> 0:26:03.880
arbeidsmarkt vraagt wel
om werklocaties de

0:26:03.880 --> 0:26:07.120
SGP maakt zich zorgen of er
wel voldoende bedrijfsruimte

0:26:07.750 --> 0:26:11.560
cq terreinen beschikbaar zijn
om te bouwen. De heer van

0:26:11.560 --> 0:26:12.700
Schaik interrumpeert voor de.

0:26:12.700 --> 0:26:16.240
VVD, dank u wel,
voorzitter, de

0:26:16.240 --> 0:26:20.020
VVD is het ook over eens. Barneveld
de mogen we die u noemt, is dus

0:26:20.020 --> 0:26:21.970
belangrijk. Mijn
vraag is wel: is.

0:26:21.990 --> 0:26:22.320
Daar.



0:26:22.740 --> 0:26:26.700
Een tweejarige duur planvorming
Human capital-agenda in de ogen van

0:26:26.700 --> 0:26:27.780
de SGP voor nodig.

0:26:29.680 --> 0:26:33.330
Nou is leggen, dank u
wel, voorzitter, zonder

0:26:33.340 --> 0:26:37.330
plan geen initiatieven en dit is juist
een heel mooi initiatief. Wat dus van

0:26:37.330 --> 0:26:41.200
de grond gekomen is en ik denk dat we daar
eens ben er trots op mogen zijn, dat is

0:26:41.230 --> 0:26:44.260
een van wat ons betreft een van
de wapenfeiten de heer van.

0:26:44.260 --> 0:26:48.100
Schaik ja, voorzitter, volgens
mij was dat er al Barneveld

0:26:48.010 --> 0:26:51.100
NL imro voordat de agenda belicht.
De agenda hebben we niet.

0:26:52.150 --> 0:26:55.960
De heer Hazeleger de
agenda. Ik weet niet wat u

0:26:55.960 --> 0:26:59.830
daarmee bedoelt, maar de vraag is mij
niet helemaal duidelijk:. De heer van

0:26:59.830 --> 0:27:00.790
Schaik als laatste.

0:27:01.750 --> 0:27:05.560
Voorzitter, het geld in de regio
FoodValley wordt op dit moment

0:27:05.620 --> 0:27:09.310
besteed aan het opstellen
van een beleidsagenda voor

0:27:09.310 --> 0:27:13.050
Human. Ik heb het oordeel: geeft u een goede
initiatieven, maar die komen niet uit de

0:27:13.110 --> 0:27:17.110
agenda, dus we hebben dat plan eigenlijk
niet nodig. Dus ik vraag: bent u



0:27:17.110 --> 0:27:21.040
het met mij eens over de Human
capital-agenda die in de kaderbrief staat

0:27:21.040 --> 0:27:24.970
omschreven tweede paginanummer niet uit
mijn hoofd, maar daar bent u enthousiast

0:27:24.970 --> 0:27:25.630
over. Dus ik vraag.

0:27:25.650 --> 0:27:26.400
Haar waarbinnen.

0:27:26.400 --> 0:27:27.780
De jong enthousiast over.

0:27:28.040 --> 0:27:30.140
Eigenlijk gaat dit nu ook
al goed, dus waarom?.

0:27:30.580 --> 0:27:31.330
Waarom nog meer?.

0:27:31.490 --> 0:27:35.110
Om vorm. De heer Hazeleger dank
u wel voorzitter, wij zijn

0:27:35.110 --> 0:27:38.980
enthousiast over deze initiatieven en we zijn
op zoek naar meer initiatieven. Die komen er

0:27:38.980 --> 0:27:42.880
alleen maar als er een plan onder ligt en dat
is de centjes voor beschikbaar zijn. Ze komen

0:27:42.880 --> 0:27:45.580
niet uit de lucht vallen. Dat
is onze mening. Dank u wel.

0:27:48.010 --> 0:27:51.610
Als laatste de de economie, de
mobiliteit en ruimte en wonen.

0:27:52.180 --> 0:27:55.540
Het laatste woordje wonen is
voor de SGP van groot belang.

0:27:56.140 --> 0:27:59.650
Bouwen voor onze eigen groeiende
bevolking, een dak boven je

0:27:59.650 --> 0:28:03.580
hoofd is een eerste levensbehoefte en
een thuis. Het is heel belangrijk.

0:28:04.000 --> 0:28:07.990
Voldoende buitenruimte is ook van



primair belang. Wij zien als SGP wel

0:28:07.990 --> 0:28:11.800
een probleem ontstaan bij de
bereikbaarheid van deze woningen. De

0:28:11.800 --> 0:28:15.490
verhouding tussen mobiliteit
en woonlocaties moet

0:28:15.520 --> 0:28:19.270
minimaal in de PAS blijven. Met
elkaar kan het college aangeven welke

0:28:19.270 --> 0:28:23.200
inspanningen doet om dit punt onder
de aandacht te brengen is de

0:28:23.200 --> 0:28:27.070
relatie mobiliteit en
woningbouw om de hogere

0:28:27.070 --> 0:28:29.830
ambities van de regio waar
te kunnen maken en grote

0:28:29.830 --> 0:28:33.010
programma's als we het
zojuist genoemde, de.

0:28:33.820 --> 0:28:37.540
RPO nog, de RES en de verstedelingsstrategie
uit te kunnen voeren,

0:28:37.810 --> 0:28:41.500
zijn veel inspanningen nodig.
Hierbij hoort ook menskracht en

0:28:41.530 --> 0:28:45.460
financiële ruimte. Deze financiële
ruimte wordt ons nu gevraagd.

0:28:45.700 --> 0:28:49.480
De SGP vindt dat het hier
ook een aantal landelijke

0:28:49.510 --> 0:28:53.230
thema's betreft. In hoeverre
is het terecht dat de

0:28:53.230 --> 0:28:56.950
regio dit allemaal zelf gaat
bekostigen? Ik kan het. Kan het

0:28:56.950 --> 0:29:00.610
college ons toezeggen om via de
FoodValley te lobbyen voor financiële



0:29:00.610 --> 0:29:04.090
middelen, zodat we al onze
ambities kunnen waarmaken

0:29:04.780 --> 0:29:08.650
en als afsluiting van deze kaderbrief
wordt concrete bedragen genoemd.

0:29:09.190 --> 0:29:12.970
Wat gaat er concreet gebeuren
voor deze bedragen de SGP is

0:29:12.970 --> 0:29:16.930
benieuwd naar de uitwerking van deze
kaderbrief en kan instemmen met het

0:29:16.930 --> 0:29:20.770
voorliggende stuk. Ik dank
u wel. Dank aan de heer

0:29:20.770 --> 0:29:24.580
Hazeleger mevrouw van den berg
nodig ik uit. Ja, wij willen

0:29:24.580 --> 0:29:24.790
graag.

0:29:25.410 --> 0:29:26.640
Voor het volgende
onderwerp gebruiken.

0:29:27.430 --> 0:29:31.120
Okay, dat verzetten
we dan naar de

0:29:31.150 --> 0:29:34.060
GR helemaal geen
spreektijd nu.

0:29:34.990 --> 0:29:37.090
Okay dank dan de heer smet.

0:29:46.870 --> 0:29:49.480
De heer Smit vertegenwoordigt
het CDA. U heeft het woord.

0:29:51.280 --> 0:29:55.180
Dank u wel, voorzitter,. Voorzitter,
voor ons ligt de kaderbrief

0:29:55.180 --> 0:29:58.960
van de regio FoodValley deze
brief is volgens het CDA een

0:29:58.960 --> 0:30:02.500
goede vertaling van de strategische
agenda die door onze raad is



0:30:02.500 --> 0:30:06.320
vastgesteld. Als CDA
zien wij het belang van

0:30:06.380 --> 0:30:10.330
regionale samenwerking naar de
toekomst toe. Dat dit toeneemt

0:30:10.840 --> 0:30:14.080
opgaven die op ons als
gemeente afkomen rondom

0:30:14.080 --> 0:30:17.650
leefomgeving economie,
mobiliteit, wonen en werken,

0:30:17.980 --> 0:30:21.760
overstijgen onze gemeentegrenzen
en vragen om samenwerking

0:30:22.000 --> 0:30:25.870
en een regionale aanpak en
een actieve participatie

0:30:25.990 --> 0:30:29.680
van ons als gemeente.
Inmiddels krijgen wij steeds

0:30:29.680 --> 0:30:33.460
meerzicht op de omvang van de
opgaven die op ons afkomen en

0:30:33.460 --> 0:30:37.330
ook de middelen die beschikbaar moeten
worden gesteld om de regie te kunnen

0:30:37.330 --> 0:30:40.300
voeren en de opgave
te laten slagen.

0:30:41.230 --> 0:30:44.320
In deze kaderbrief wordt
om deze strategische

0:30:44.830 --> 0:30:48.700
slagkracht verder uit te breiden om
extra financiële middelen gevraagd.

0:30:49.450 --> 0:30:53.080
Gezien het belang voor ons als regio
en specifiek voor de gemeente

0:30:53.080 --> 0:30:56.800
Barneveld. Begrijpt het CDA dit
verzoek en kunnen wij hier ook mee

0:30:56.800 --> 0:31:00.700
instemmen waar wij als



CDA ons zorgen over

0:31:00.700 --> 0:31:04.630
maken, is of de regiefunctie
van het regiokantoor

0:31:04.690 --> 0:31:08.650
de voorgestelde groei en
ambitie bij kan houden. We

0:31:08.650 --> 0:31:12.400
spreken continu over potjes van vele
miljoenen die heen en weer geschoven

0:31:12.400 --> 0:31:14.650
worden en waarop
toezeggingen worden gedaan.

0:31:16.330 --> 0:31:20.320
Maar zijn wij nog wel bij machte om
de regie over al deze miljoenen op de

0:31:20.320 --> 0:31:23.920
juiste wijze te blijven voeren?
Als voorbeeld noemen wij het

0:31:23.920 --> 0:31:27.760
voorstel correctie inleg
regiogemeenten regio deal.

0:31:28.750 --> 0:31:32.710
Hier wordt gesproken over een
weeffout van ruim 368000

0:31:32.740 --> 0:31:36.520
euro, waarvan ruim
60000 door de gemeente

0:31:36.550 --> 0:31:40.540
Barneveld moet worden opgehoest
een weeffout voor ons is

0:31:40.540 --> 0:31:44.020
het een probleem. Is het
probleem fundamenteler van aard

0:31:44.470 --> 0:31:48.460
initiatief terug te voeren op
regie en controle of tussen

0:31:48.460 --> 0:31:52.450
aanhalingstekens het gebrek
hieraan,. De activiteiten en het

0:31:52.450 --> 0:31:56.020
belang van food-valley
groeien, maar kunnen de



0:31:56.140 --> 0:32:00.070
Governance processen dit wel
bijbanen in de commissie zijn

0:32:00.070 --> 0:32:04.060
alle vragen al wel gesteld en
beantwoord hoe deze weeffouten heeft

0:32:04.060 --> 0:32:07.930
kunnen gebeuren. Maar voor het
CDA blijft echter de vraag

0:32:07.960 --> 0:32:11.530
openstaan wat hebben wij ervan
geleerd en hoe zorgen wij

0:32:11.530 --> 0:32:15.430
ervoor dat dit bij een eenmalige
minister blijft? De vraag aan de

0:32:15.430 --> 0:32:19.030
wethouder is of het of hij
onze zorg hierin deelt

0:32:19.360 --> 0:32:22.990
en welke maatregel genomen
gaan worden of inmiddels

0:32:22.990 --> 0:32:26.710
genomen zijn. Om deze weeffout
tot de laatste te laten

0:32:26.710 --> 0:32:30.220
zijn. Tot zover, voorzitter,
dank aan de heer

0:32:30.220 --> 0:32:34.120
Smit en tenslotte voor burgerinitiatief
nodig ik mevrouw van den Wildenberg uit.

0:32:43.060 --> 0:32:44.530
Mevrouw van den Wildenberg
heeft het woord.

0:32:46.510 --> 0:32:50.080
Dank u wel voorzitter,. We
zitten in een sneltrein want de

0:32:50.080 --> 0:32:53.860
wereld om ons heen verandert
enorm snel. En die

0:32:53.860 --> 0:32:57.550
snelheid vraagt om
slagkracht. In financieel

0:32:57.550 --> 0:33:01.390
opzicht en ook qua menskracht en dat



geldt voor onze gemeente. Maar dat

0:33:01.390 --> 0:33:05.140
geldt ook zo voor de regio. Er
is in ieder geval voor twee jaar

0:33:05.140 --> 0:33:07.930
extra geld nodig om die
slagkracht te realiseren.

0:33:09.400 --> 0:33:12.550
Daar kunnen we ons wel voorstellen,
maar onze eigen gemeente heeft de slag.

0:33:12.570 --> 0:33:13.110
Ik dacht ook.

0:33:13.110 --> 0:33:17.050
Heel hard nodig. En helaas
vissen we met elkaar allemaal in

0:33:17.050 --> 0:33:21.010
dezelfde vijver. Is het ook
mogelijk om deze functies

0:33:21.010 --> 0:33:24.910
te combineren?. Nu al doen
verschillende ambtenaren ook heel

0:33:24.910 --> 0:33:28.570
veel om van de ambtenaren hier
in-huis heel veel voor de regio

0:33:29.260 --> 0:33:32.560
en wij denken dat dat heel goed is,
omdat dat de positie van de gemeente

0:33:32.590 --> 0:33:36.220
Barneveld binnen de regio zal
versterken. Kan de wethouder

0:33:36.220 --> 0:33:39.880
daar een toezegging voordoen
om te proberen die functies te

0:33:39.880 --> 0:33:43.870
combineren? De rol van
de regio, die wordt ook

0:33:43.870 --> 0:33:47.830
groter. Dat zien we in deze kadernota en ik
heb nu voor mijn voorgangers daar met enige

0:33:47.830 --> 0:33:51.700
zorg over horen praten en meer
de nadruk. Horen leggen op de

0:33:51.700 --> 0:33:55.570



gemeente Barneveld. Daar
willen wij eigenlijk niet. Het

0:33:55.570 --> 0:33:59.170
lijkt soms wel heel overweldigend.
In de zin van hebben we daar nog wel

0:33:59.170 --> 0:34:03.070
invloed op, maar dat hebben
we zeker nogmaals, wil ik

0:34:03.070 --> 0:34:05.980
benadrukken, want dat heb ik in mijn
vorige periode ook wel eens gedaan:

0:34:06.340 --> 0:34:07.990
Barneveld is geen eiland.

0:34:08.020 --> 0:34:08.280
Het.

0:34:09.370 --> 0:34:12.969
Het en juist door de samenwerking
zijn wij meer dan de som der

0:34:12.969 --> 0:34:16.960
delen blijft staan dat de
regio FoodValley tot onze

0:34:16.960 --> 0:34:20.110
spijt ook een vaag begrip blijft
voor veel van de inwoners.

0:34:21.100 --> 0:34:25.000
En hoewel de PR van de regio steeds
beter wordt, de inwoners worden

0:34:25.000 --> 0:34:28.840
er nauwelijks mee bereikt. Wat dat
betreft zou bijvoorbeeld een jaarlijkse

0:34:28.840 --> 0:34:32.830
food-valley dag-in elke gemeente
afzonderlijk, waarin de successen en

0:34:32.830 --> 0:34:36.670
de ideale op een aansprekende manier worden
gepresenteerd, misschien een goed idee zou

0:34:36.790 --> 0:34:40.420
zijn. Misschien wil de wethouder dat
wel eens meenemen naar het bestuur.

0:34:41.679 --> 0:34:45.610
Het blijft een sneltrein en dat eist
van ons, van ons als raadsleden

0:34:45.639 --> 0:34:49.600



dat we heel alert blijven. Anders
missen we de aansluiting. Dank u

0:34:49.600 --> 0:34:49.810
wel.

0:34:51.100 --> 0:34:54.580
Dank, mevrouw van den Wildenberg voor
uw inbreng. Dan vraag ik de wethouder,.

0:34:55.449 --> 0:34:59.380
Wethouder wijnen om namens
het college te reageren

0:34:59.440 --> 0:35:03.100
en ook de twee
amendementen en de motie

0:35:03.580 --> 0:35:07.450
van een reactie te voorzien. Twee
amendementen en een motie van

0:35:07.540 --> 0:35:07.660
de

0:35:07.660 --> 0:35:13.180
VVD-wethouder

0:35:12.940 --> 0:35:16.750
wijnen heeft het woord.. Dank

0:35:16.750 --> 0:35:20.740
u, voorzitter, ik stel
voor dat ik. Eerst

0:35:20.740 --> 0:35:24.520
even inga op een paar vragen die door
de sprekers gesteld zijn en dan de

0:35:24.820 --> 0:35:26.800
moties en amendementen
behandeld.

0:35:31.390 --> 0:35:35.100
Even gekeken,. Ja tegen,

0:35:35.140 --> 0:35:39.010
tegen de heer van Schaik zou ik in ieder geval
willen zeggen: zou het niet heel veel vragen

0:35:39.040 --> 0:35:42.850
bij van dat de regio, dat wij
dat zelf zijn, dat we dat

0:35:42.850 --> 0:35:46.570
samen zijn en dat het niet zo
is dat de regio ons van alles



0:35:46.570 --> 0:35:50.410
oplegt zo zo werkt dat niet,
dat de regio dat zijn we

0:35:50.410 --> 0:35:53.830
zelf zijn we samen. En.

0:35:54.970 --> 0:35:58.840
Het is inderdaad zo
dat niet, wethouder,

0:35:58.840 --> 0:36:02.560
uit een bepaald waarbij in Barneveld
bouwen en naar aanleiding van

0:36:02.980 --> 0:36:06.460
dat betreffende krantenartikelen de grote
landen, kan ik u ook zeggen dat ik

0:36:06.810 --> 0:36:10.750
contact opgenomen heb en dat we daardoor
een goede kop koffie gedronken hebben

0:36:11.470 --> 0:36:15.430
en dat inmiddels de wethouder
en eerder duidelijk

0:36:15.430 --> 0:36:18.670
was dat het percentage sociale
huurwoningen in de voorraad in

0:36:18.670 --> 0:36:22.570
Barneveld hoger is, procentueel
dan in Ede dus hij gaf ook

0:36:22.570 --> 0:36:26.230
toe dat hij dat zijn.
Opmerking niet

0:36:26.350 --> 0:36:30.310
terecht gewisseld. Dus
ik heb erop geacteerd

0:36:30.310 --> 0:36:32.650
om het maar even
daarop in te haken.

0:36:39.940 --> 0:36:43.690
Ja, de de heer van Schaik die maakt een
opmerking die zegt: eigenlijk, de regio is te

0:36:43.690 --> 0:36:47.410
duur, want er komt een half
miljoen bij en ik ik begrijp dat

0:36:47.410 --> 0:36:50.620
gevoel, voorzitter, want als je
daar de kaderbrief kijkt, dan.



0:36:51.400 --> 0:36:55.190
Kun je bijna niet aan de gevoel
onttrekken de andere kant van de,

0:36:55.210 --> 0:36:59.140
die medaille is dat wij het
afgelopen jaar in die met gelden

0:36:59.500 --> 0:37:03.190
voor Barneveld of voor de hele regio meer dan
100 miljoen hebben binnengehaald en voor

0:37:03.190 --> 0:37:06.640
Barneveld 17 miljoen,. En
daar krijg je niet gratis,

0:37:07.060 --> 0:37:10.900
daar moet hard voor geprikkeld
worden, ook doen door onze eigen

0:37:10.900 --> 0:37:14.320
mensen, maar ook door mensen van het
regiokantoor en als wij in de in de

0:37:14.530 --> 0:37:18.490
komende jaren met de grote opgave
die er liggen,. Dit wel een

0:37:18.760 --> 0:37:22.330
kunnen blijven doen, dan hebben we
daar gewoon menskracht voor nodig.

0:37:22.330 --> 0:37:26.050
Hoe hoezeer we ook de de zorg

0:37:26.050 --> 0:37:29.920
delen dat de regio niet uit moet de en dat
iets ongrijpbaar is, dat zijn we helemaal

0:37:29.920 --> 0:37:33.850
eens. Maar. Voor deze opgaven
daarom is het ook voor

0:37:33.850 --> 0:37:37.840
twee jaar is dit gewoon echt nodig en anders
moeten we zeggen: we doen dat niet met zijn allen,

0:37:37.840 --> 0:37:41.710
maar dan gaan we ook niet zo bedragen
binnenkomen. De heer van Schaik interrumpeert.

0:37:43.720 --> 0:37:47.710
Voorzitter, ik heb niks gezegd
over de half miljoen, dat dat

0:37:47.710 --> 0:37:51.700
er ineens uit moet. Ik heb gezegd, ik



vind dat vrij duur, maar ik geef u

0:37:51.700 --> 0:37:55.450
ook meteen de dekking,. Want
de Human capital-agenda kost

0:37:55.780 --> 0:37:56.020
twee.

0:37:56.070 --> 0:37:57.390
Om over vier jaar.

0:37:57.580 --> 0:38:01.560
Ton, u vraagt een miljoen. Nou, daar moeten we nog
twee ton vinden. Die gaan we samen vast nog aan

0:38:01.560 --> 0:38:05.490
de andere programma's zoeken. Dus ik
denk als wethouder bij het amendement.

0:38:05.530 --> 0:38:05.830
Er is.

0:38:06.110 --> 0:38:10.100
Over de voortzetting van de Human capital-agenda hebben we
het geld gevonden van die half miljoen. Dan kunt u gewoon

0:38:10.100 --> 0:38:12.410
alle programma's door fietsen.

0:38:12.510 --> 0:38:16.510
Alleen door bij deze het even uit de
wethouder. Ja, voorzitter, het is mooi dat

0:38:16.710 --> 0:38:20.650
de heer van Schaik daar goed over nagedacht
heeft, er ook de dekking aangeeft dat spreekt

0:38:20.650 --> 0:38:24.040
mij op zich altijd wel
aan. Het punt is dat

0:38:24.700 --> 0:38:28.510
die jongeren capital-agenda een onderdeel
uitmaakt van de strategische agenda.

0:38:29.770 --> 0:38:33.640
En als wij daar dus we
willen stappen, dan dan

0:38:33.640 --> 0:38:37.570
lijkt me een goed moment om te kijken
van. Waar we nu ook om vragen,

0:38:37.570 --> 0:38:41.470
overigens bij de herijking van de
strategische agenda. Maar om nu te zeggen:



0:38:42.070 --> 0:38:45.630
laten we daar nu maar maar
niet meer doen, omdat de

0:38:45.640 --> 0:38:49.600
agenda waar u om vraagt er nog niet ligt,
maar er op hele korte termijn komt, heb ik

0:38:49.770 --> 0:38:53.470
heb ik ook van collega Oosterbeek
begrepen en we dit ook

0:38:53.470 --> 0:38:56.950
samen-doen met met het
bedrijfsleven zou ik het

0:38:57.580 --> 0:39:01.570
ook naar ons barneveldse bedrijfsleven heel slecht
baan vindt en op te zeggen van laten we hier

0:39:01.570 --> 0:39:05.140
maar mee stopt. Dus.
Waardering voor de

0:39:05.230 --> 0:39:09.060
nadenken over groot vinden. Maar
wij denken niet dat dit een

0:39:09.700 --> 0:39:12.280
goede bezuiniging op op
dit onderdeel is van.

0:39:12.280 --> 0:39:16.240
Schaijk voorzitter, ik, ik zie

0:39:16.240 --> 0:39:20.140
het niet als een bezuiniging, ziet gewoon weer
terug naar de, naar de kerntaak gaan. Maar

0:39:20.240 --> 0:39:23.950
de de wethouder begon zijn betoog
met de regio zijn wij samen. De

0:39:23.950 --> 0:39:27.630
regio is niet een instituut of is
niet iets. Dus de regio zijn wij

0:39:28.020 --> 0:39:28.270
er zijn.

0:39:28.330 --> 0:39:29.340
Zijn wij ook?.

0:39:30.370 --> 0:39:33.040
Dus wanneer kan ik dan wel
aan de hand rem trekken?.

0:39:34.480 --> 0:39:38.440



Wethouder, u kunt
altijd aan de

0:39:38.440 --> 0:39:42.160
andere en terecht, maar u gaat over die programma's
als u als raad zegt: we moeten dit niet meer

0:39:42.160 --> 0:39:45.760
doen, als u als u, ik,
ik probeer u ervan te

0:39:45.760 --> 0:39:49.630
overtuigen dat, dat ik, dat, dat het college
dat geen verstandige beslissing zou vinden.

0:39:49.870 --> 0:39:53.740
Maar als u zegt: wij moeten er niet mee
doen, is dit het moment om te zeggen:. Stop

0:39:53.740 --> 0:39:57.160
hiermee dus wat dat betreft
is dit moment goed.

0:39:57.580 --> 0:40:01.360
Alleen. Wij vinden het geen goed idee. De
heer van den Born, ja, volgens een hele

0:40:01.360 --> 0:40:05.230
stoere woorden van de VVD, maar toen
vier jaar geleden de regiodeal aan de

0:40:05.230 --> 0:40:08.350
orde was, toen was het erg
stilletjes via de fractie van de

0:40:08.350 --> 0:40:12.010
VVD-voorzitter dus het is heel stoer
nu, maar als het erop aankomt dan

0:40:12.460 --> 0:40:14.980
was het angstvallig stil.
Wethouder, vervolgd,.

0:40:17.560 --> 0:40:21.310
Voorzitter, dan ga ik naar de
bijdrage van de SGP. Daar staat een

0:40:21.320 --> 0:40:23.710
drie vragen. Cq vragen
om toezeggingen,.

0:40:25.270 --> 0:40:28.630
De heer de haas liggen. Vraag van: kan het
college toezeggen om zich in te spannen voor

0:40:28.660 --> 0:40:32.620
maximale duidelijkheid en duidelijkheid,
zo spoedig mogelijk?. Ja,



0:40:32.620 --> 0:40:36.460
daar zijn we steeds.
Mee doende er komt ook

0:40:36.460 --> 0:40:39.550
weer naar de raad een
tussenrapportage en een

0:40:39.580 --> 0:40:43.450
raadsinformatiebrief over de het, het
regionaal perspectief op het landelijk

0:40:43.450 --> 0:40:47.260
gebied. Maar wij zijn natuurlijk in hoge mate
afhankelijk van wat er uit Den Haag en uit

0:40:47.260 --> 0:40:50.830
Arnhem komt en dat blinkt nog niet
heel erg uit. De duidelijkheid,

0:40:51.340 --> 0:40:55.270
dat is wel de realiteit, maar dat wij
ons dat we daarbovenop zitten dan mag

0:40:55.300 --> 0:40:56.860
u van overtuigd zijn.

0:40:59.380 --> 0:41:02.830
De dit de heer de haas liggen
vragen ook om een toezegging over

0:41:03.430 --> 0:41:07.420
of een denkrichting over de voedselverspilling
ik stel u voor dat wij even

0:41:07.450 --> 0:41:11.080
kijken. Er ligt in bij beleving
ligt er een motie van de

0:41:11.080 --> 0:41:13.780
SGP die ook aangenomen is bij
de denk, bij de begroting.

0:41:14.590 --> 0:41:18.460
Hierover om om hiernaar te kijken en ik
stel voor dat wij op korte termijn even

0:41:18.460 --> 0:41:22.360
kijken wat de stand van zaken
daarvan is. Ik kan daar nu niet, ik

0:41:22.360 --> 0:41:25.720
heb daar nu niet concreet antwoord op,
maar we gaan daar op op terugkomen.

0:41:27.730 --> 0:41:30.160
Ja, en dan de de



aandacht voor.

0:41:31.330 --> 0:41:35.260
Woningbouw in het kader tot
bereikbaarheid en mobiliteit. En is

0:41:35.260 --> 0:41:37.660
dat niet de randvoorwaarden
ja, volmondig ja,.

0:41:39.530 --> 0:41:43.360
Bij. Wij hameren ook in
ieder overleg. Wat er

0:41:43.420 --> 0:41:47.050
wat ertoe doet, in in dit
stadium. Daarop de er op

0:41:47.500 --> 0:41:51.430
dat die woningbouw alleen maar het
kan gebeuren als de mobiliteit

0:41:51.640 --> 0:41:54.550
en bereikbaarheid meer groeit,
zowel openbaar vervoer alsook.

0:41:55.950 --> 0:41:59.950
Alsook de de weg. Infrastructuur,
want anders kan dat niet en daar

0:41:59.950 --> 0:42:03.580
wordt vanuit de hele regio continu
wordt daar de vinger bijgelegd dat die

0:42:03.580 --> 0:42:07.300
verstedelijking alleen maar in goede banen
geleid kan worden als daar echt op de

0:42:07.300 --> 0:42:10.240
mobiliteit ingezet wordt en
en ook verschillende van uw

0:42:10.990 --> 0:42:14.740
raadslid heb daar ook in verleden
wel. Aandacht voor gevraagd

0:42:15.040 --> 0:42:18.730
en lobbyen we daarvoor. Financiën en
volmondig ja, want dat, dat is in dat

0:42:18.730 --> 0:42:22.090
MIT overleg ook ook gebeurd en
daar gaan we zeker mee door.

0:42:26.380 --> 0:42:29.860
De heer de met mevrouw van den Wildenberg
die pak ik eerst even. Daar ga ik



0:42:30.310 --> 0:42:34.090
naar meneer Smit van
burgerinitiatief de de.

0:42:34.900 --> 0:42:38.560
Doen wij ook voldoen aan onze
slagkracht in en in Barneveld, in de

0:42:38.560 --> 0:42:41.410
strategische slagkracht waar
we dus in in de regio mee.

0:42:42.460 --> 0:42:46.450
We aan werken?. Ja,
dat doen we ook in de

0:42:46.660 --> 0:42:50.560
in het kader van Barneveld groeit om
onze eigen strategische slagkracht te

0:42:50.560 --> 0:42:54.550
vergroten en. Onze
mensen zijn ook heel

0:42:54.550 --> 0:42:58.430
nadrukkelijk aangehaakt.
In de regio en in

0:42:58.760 --> 0:43:02.680
de regionale ambtelijke overleggen. Je
kunt daar alleen maar rol van betekenis

0:43:02.680 --> 0:43:06.490
spelen als je zelf levert, mensen
levert die die daarop aangehaakt

0:43:06.490 --> 0:43:10.210
zijn. En dan zie je
ook dat dat dat je

0:43:10.210 --> 0:43:13.540
invloed maximaal is, om uw
voorbeeld te noemen, bij het

0:43:13.540 --> 0:43:17.390
functieveranderingsbeleid
zit, doet een van onze mensen

0:43:17.440 --> 0:43:21.280
samen met een van de meeste, het
Renswoude trekt die die kar. Nou,

0:43:21.290 --> 0:43:25.240
dan zie je dat je dat er heel korte
lijnen zijn en dat je maximaal als

0:43:25.240 --> 0:43:28.750
gemeente daar invloed die invloed hebt.



Nou, daar geld, op tal van terreinen, dus

0:43:29.320 --> 0:43:33.190
we zetten daar maximaal op in. Maar we investeren dan
ook. Dat heb ik ook in de in onze eigen begroting

0:43:33.580 --> 0:43:37.390
kunnen zien. In onze
eigen slagkracht. U.

0:43:38.380 --> 0:43:42.280
U wordt bijna op uw wenken bediend, mevrouw
van den Wildenberg als je het hebt

0:43:42.310 --> 0:43:46.000
over de food-valley dagen,
misschien dan niet voor alle

0:43:46.000 --> 0:43:49.540
burgers, maar de FoodValley dagen
voor raadsleden die gaan dit jaar

0:43:50.080 --> 0:43:54.010
vanuit Barneveld plaatsvinden, dus
wie weet kunnen we nog wel een modus

0:43:54.010 --> 0:43:57.930
vinden om daar ook nog wat wat extra aandacht
voor te vragen. Ik ga daar in ieder geval ik

0:43:57.930 --> 0:44:01.420
vind een goede suggestie dat
meenemen. Dan kom ik bij meneer

0:44:01.420 --> 0:44:04.720
Smit, die

0:44:05.100 --> 0:44:08.380
die die u voor te zorgen
over de regiefunctie en.

0:44:10.420 --> 0:44:13.960
De u moet daar wel even het
verschil maken tussen de regio

0:44:13.960 --> 0:44:17.530
FoodValley en het regiokantoor en daar
waar deze kaderbrief over gehad,.

0:44:18.520 --> 0:44:22.090
Want dat daar is de aansturing
van. Op het regiokantoor zeg,.

0:44:23.200 --> 0:44:26.890
De regio deal. Is een
samenwerking van

0:44:26.950 --> 0:44:30.880



overigens wel dezelfde gemeente, waarbij
de gemeente Ede de kassiersfunctie

0:44:30.880 --> 0:44:34.810
heeft. Die grote loopt niet over de
rekening van de regio FoodValley er

0:44:34.810 --> 0:44:38.710
zijn wel twee verschillende trajecten.
Nou, we hebben daar in de commissie

0:44:38.740 --> 0:44:42.430
uitgebreid over gehad wat wij daarvan
geleerd hebben vanmorgen in het dagelijks

0:44:42.430 --> 0:44:46.090
bestuur uitgesproken naar
elkaar toe dat we niet

0:44:46.090 --> 0:44:49.660
meer bedragen iets af moeten
spreken, waar we inbreng leveren, in

0:44:49.660 --> 0:44:52.690
natura want daar dat
kan zomaar misgaan.

0:44:53.470 --> 0:44:57.400
Omdat daar moet je precies weet wat
je gaat leveren en hoeveel en wanneer

0:44:57.430 --> 0:45:01.420
en of dat wel past. Hier bleek dat
achteraf niet te passen en dan heb je

0:45:01.450 --> 0:45:05.140
een, heb je een heel gedoe,.
Het leerproces dat we dat

0:45:05.560 --> 0:45:09.340
zeker niet meer gaan doen.
Dan kom ik, voorzitter, bij

0:45:09.370 --> 0:45:13.240
de bij de moties waarbij

0:45:13.240 --> 0:45:16.960
ik denk dat ik al over de jonge
capital-agenda al voldoende

0:45:16.990 --> 0:45:20.830
gezegd heb en nu gaat mijn
systeem eerste vragen om in te

0:45:20.830 --> 0:45:23.950
loggen, dus ik ga even kijken of ik
dat op een andere manier kan doen.



0:45:28.890 --> 0:45:32.890
De moties dank je wel.
Daardoor is die voortzetting

0:45:32.890 --> 0:45:36.640
programma Human Capital, daar heb ik volgens
mij voldoende over gezegd, die die ontraden

0:45:36.730 --> 0:45:40.510
wij het amendement één,. Een

0:45:40.540 --> 0:45:44.050
eigen afweging van de gemeente
in de regio of het percentage

0:45:44.050 --> 0:45:47.830
huurwoningen. We hebben daar in de
commissie over gesproken voorzitter, en.

0:45:49.000 --> 0:45:52.630
Eigenlijk is dit. Als
als u dit meegeeft

0:45:52.750 --> 0:45:56.560
naar de,. Naar de,
naar de begroting toe

0:45:56.620 --> 0:46:00.400
vanuit de kaderbrief. Dan is dat
misschien wel niet goede moment,

0:46:00.700 --> 0:46:04.690
want die woon deal die reeds is gelopen
ondertussen, we hebben gisteren in het

0:46:04.690 --> 0:46:08.650
college die de. Het
college mee gemachtigd

0:46:08.650 --> 0:46:11.800
om de woon deal te gaan
tekenen, begin begin maart.

0:46:12.940 --> 0:46:16.660
Dus die woon deal is,. Die
wordt, die wordt daarmee

0:46:16.660 --> 0:46:19.810
gesloten en ik heb ik in de
commissie uitgelegd dat.

0:46:20.620 --> 0:46:24.220
De kaders daarvan passende, in
onze woonvisie en ja, wij bepalen

0:46:24.340 --> 0:46:28.270
zelf wat wij bouwen, maar we hebben wel
voor bestemmingsplannen toestemming



0:46:28.270 --> 0:46:32.020
van de provincie nodig en die
vinden daar ook iets van een. En.

0:46:32.890 --> 0:46:36.760
Wij hebben voor de voor de
komende jaren onze plan niet

0:46:36.760 --> 0:46:40.170
gewijzigd. Maar we hebben in
dat heel 2030 in de in de

0:46:40.180 --> 0:46:44.110
periode 2026 dat tot
en met 2030 onze

0:46:44.110 --> 0:46:47.770
programmering, wat onze ambitie waar
bijgesteld zo moet ik het zeggen, onze

0:46:47.770 --> 0:46:51.610
ambitie voor huurwoningen wordt bijgesteld
op dat daar dat dat wel het landelijke

0:46:51.640 --> 0:46:55.560
beleid ook is en provinciale
beleid om om om om

0:46:55.560 --> 0:46:59.500
het op die manier te doen. En
we kunnen niet zeggen dat wordt

0:46:59.590 --> 0:47:03.490
misschien maak ik me af, maar we kunnen niet
zeggen dat daar in Barneveld geen behoefte aan

0:47:03.490 --> 0:47:07.150
is. Ik ben het helemaal met met
inhoudelijk, met de VVD eens dat er

0:47:07.450 --> 0:47:11.440
ook veel behoefte is aan sociale
koop. Maar als er 100 mensen

0:47:11.440 --> 0:47:15.370
inschrijven voor een paar huurwoningen in Bloemendaal,
dan kunnen we niet zeggen dat er geen behoefte is

0:47:15.370 --> 0:47:18.340
aan huurwoningen. Dat wil ik toch
wel gezegd hebben, de heer van.

0:47:18.340 --> 0:47:22.210
Schaik ja, voorzitter, ik ben deze
wethouder even kwijt en geeft aan.

0:47:22.270 --> 0:47:25.420



Het is al gesloten en hij zegt: ik heb
mijn handtekening nog niet gezet.

0:47:25.740 --> 0:47:26.190
Mij is.

0:47:26.340 --> 0:47:28.520
De het PAS een
overeenkomst is gesloten.

0:47:28.720 --> 0:47:29.650
Handtekening staat.

0:47:30.040 --> 0:47:32.410
Dus volgens mij kunnen we
prima nog vanavond doen.

0:47:32.950 --> 0:47:36.730
De heer Wijnne ja, voorzitter, daar
kunt u doen, maar ik heb ik heb

0:47:36.730 --> 0:47:40.600
altijd de stelling gehuldigd dat als je
met elkaar afspreekt dan hou je aan je

0:47:40.600 --> 0:47:44.140
afspraken en dat je daar later dan een
handtekening onder zet, is prima.

0:47:44.650 --> 0:47:48.280
Maar als ik vandaag iets afspreken en nu zijn
we er met snel dan eens en dit is onze ons

0:47:48.280 --> 0:47:52.270
compromis, daar ben ik niet
gewend om dan een dag later nog

0:47:52.270 --> 0:47:56.170
terug te gaan zeggen, ik wil het echt allemaal wel
iets anders voor een handtekening zet. Dus dat is

0:47:56.170 --> 0:48:00.070
de situatie. Een handtekening is niet gezet,
maar de de. De kaders zijn geschud en we

0:48:00.070 --> 0:48:03.190
hebben daar uitgebreid is daarover
gesproken in de afgelopen weken.

0:48:03.970 --> 0:48:07.870
Dit is de uitkomst en die die
komt ook naar u toe, waar u kunt

0:48:07.870 --> 0:48:11.860
zien wat er gebeurt en ik ben nog steeds van
mening dat dat echt ruimschoots binnen de

0:48:12.040 --> 0:48:16.030



kaders is die u als raad gesteld heb.
Dus wij vinden deze motie. Hoewel

0:48:16.030 --> 0:48:19.000
er inhoudelijk bij zeer veel dingen in staan,
wij het mee eens kunt zijn, vinden wij hem.

0:48:20.020 --> 0:48:23.890
Overbodig en ontraden want dat was
in mandement sorry het amendement.

0:48:23.920 --> 0:48:26.650
Ja, nou, die ontraden
wij daarmee.

0:48:28.000 --> 0:48:31.960
Voorzitter, dan is
de motie drie:. Een

0:48:31.990 --> 0:48:35.980
doelmatigheidsonderzoek uitvoeren voorafgaand aan
het opstellen van de nieuwe strategische agenda.

0:48:37.240 --> 0:48:40.870
Wij gaan zeker uitgebreid met
met de raden en met alle

0:48:40.870 --> 0:48:44.860
gremia die ertoe doen in gesprek voor
straks, voor de nieuwe strategische

0:48:44.860 --> 0:48:47.560
agenda. Maar om nu een extern
bureau te zeggen: ga maar eens

0:48:48.220 --> 0:48:52.090
doelmatigheidsonderzoek doen. Zo ver zijn
wij niet. Als u zegt van er moet gebeuren,

0:48:52.120 --> 0:48:55.870
dan nou, dan kunt u
die motie aannemen.

0:48:56.140 --> 0:48:59.590
Wij zouden zeggen: wij komen te
zijner tijd uitgebreid bij u terug

0:48:59.980 --> 0:49:03.700
om te spreken over waar moeten we ons in
de nieuwe strategische agenda oprichten?

0:49:04.030 --> 0:49:06.520
En er wordt nu echt in uw positie
gezet om daar iets van te vinden.

0:49:07.990 --> 0:49:11.750
Voorzitter, daarmee heb ik
volgens mij. Zowel de motie



0:49:11.830 --> 0:49:15.040
behandeld als de vragen
beantwoord. Dank, wethouder,.

0:49:17.410 --> 0:49:21.190
Dat brengt mij bij de vraag
of een van u een tweede

0:49:21.190 --> 0:49:24.910
termijn nodig heeft.
Dat is niet het

0:49:24.910 --> 0:49:28.810
geval. Dan slaan we dit
ook even op voor straks

0:49:28.900 --> 0:49:32.710
in de besluitvorming en komen
we bij het tweede thema. Nu

0:49:32.710 --> 0:49:35.290
gaat het over de wijziging van
de gemeenschappelijke regeling.

0:49:36.070 --> 0:49:36.850
Regio food.

0:49:37.100 --> 0:49:40.990
Die twee twee ook de heer
Wijnne namens het college en

0:49:41.050 --> 0:49:44.350
ik stel voor dat we mevrouw van den
berg als eerste het woord gegeven voor

0:49:44.350 --> 0:49:47.830
pro'98 daarna de heer van
Schaik mevrouw van den

0:49:47.830 --> 0:49:51.250
Wildenberg de heer van
den Born, de heer smet,.

0:49:53.470 --> 0:49:54.250
Mevrouw van den berg.

0:49:58.420 --> 0:50:02.080
U opgespaard de
minuten. Gaat u nu

0:50:02.380 --> 0:50:03.400
te gelde maken.

0:50:06.850 --> 0:50:09.790
Dank u wel voorzitter, ik
ben heel kort. Voorzitter.



0:50:09.820 --> 0:50:13.570
Pro'98 erkent dat de regio
belangrijk is voor onze gemeente,

0:50:14.140 --> 0:50:17.950
omdat we hiermee vanuit grotere schaal
richting Den Haag kunnen opereren.

0:50:18.580 --> 0:50:19.450
Het geeft ons invloed.

0:50:19.510 --> 0:50:23.490
Op zaken zoals een regiosprinter het
beleid buitengebied de woningbouw

0:50:23.550 --> 0:50:27.430
en maakt regio deals mogelijk.
Het is wel ook om me goed

0:50:27.460 --> 0:50:31.090
om kritisch te blijven op de stukken
van de regio en daar onze stem als

0:50:31.090 --> 0:50:34.930
gemeente te laten horen.
Belangrijk daarbij is

0:50:34.960 --> 0:50:38.620
op een dit op een transparante wijze
te doen. Daarom ondersteunen wij het

0:50:38.620 --> 0:50:42.520
amendement van de VVD voor een livestream
als aanvulling op het openbare

0:50:42.520 --> 0:50:45.520
karakter van de vergadering
van de FoodValley regio.

0:50:45.920 --> 0:50:49.840
Dank u wel. Dank, mevrouw
van den berg. Dat heeft u

0:50:49.900 --> 0:50:52.390
inderdaad bondig
gezegd. De heer van

0:50:52.390 --> 0:50:57.880
Schaik

0:50:57.820 --> 0:50:59.230
de heer van Schaik heeft
het woord voor de.

0:50:59.230 --> 0:51:04.390
VVD.

0:51:04.150 --> 0:51:07.630



Dank u wel voorzitter.
De deuren zijn los, de

0:51:07.630 --> 0:51:11.290
microfoons zijn aan de
camera's draaien. Het nieuwe

0:51:11.290 --> 0:51:13.840
politieke jaar is in
Barneveld, zoals je ziet in.

0:51:14.030 --> 0:51:14.780
Alle hevigheid.

0:51:14.780 --> 0:51:18.370
Het losgebarsten als
ik het zelf,. De

0:51:18.370 --> 0:51:19.300
democratie, leven.

0:51:19.340 --> 0:51:19.680
Heeft.

0:51:19.970 --> 0:51:23.920
Bediscussieer en stevig
met elkaar,. En dat is om

0:51:23.920 --> 0:51:27.580
tot een goede besluiten voor
Barneveld te komen. Maar

0:51:27.640 --> 0:51:31.570
wat doet de regio
eigenlijk? Al. Die deuren

0:51:31.570 --> 0:51:34.570
zijn immers dicht.
De microfoon is.

0:51:34.800 --> 0:51:35.100
Uit.

0:51:36.040 --> 0:51:37.900
De camera staat stil.

0:51:40.150 --> 0:51:43.750
Daar moet wat mij betreft
echt verandering in komen. De

0:51:43.750 --> 0:51:47.200
stoffige regio verdient een
stevige dosis transparantie.

0:51:48.190 --> 0:51:52.060
Weg met die achterkamertje
achterkamertjes pagina's dikke



0:51:52.060 --> 0:51:55.960
notulen en onduidelijke
belangenafwegingen middels

0:51:55.960 --> 0:51:57.310
een amendement zeg ik in de.

0:51:57.340 --> 0:51:59.140
Kort de deuren los.

0:51:59.280 --> 0:52:01.620
Microfoon aan camera draait.

0:52:02.410 --> 0:52:03.220
Want wie?.

0:52:03.320 --> 0:52:07.010
Veel er nou niet dat onze
topregio op het gebied van

0:52:07.040 --> 0:52:10.990
agrifood in premiere
gaat. Ik denk dat

0:52:10.990 --> 0:52:14.500
het amendement in namens
de VVD pro'98 en het.

0:52:14.510 --> 0:52:15.260
Het CDA.

0:52:15.050 --> 0:52:16.970
Om de livestream
te organiseren.

0:52:17.440 --> 0:52:18.340
En dat als wens in.

0:52:18.360 --> 0:52:20.800
Te brengen bij de regio.
Dank u wel, voorzitter.

0:52:21.370 --> 0:52:25.240
Dank, meneer van Schaijk en daarmee
is amendement vier ook onderwerp van

0:52:25.240 --> 0:52:28.870
gesprek in deze ronde en
vraag ik mevrouw van den

0:52:28.870 --> 0:52:32.410
Wildenberg naar

0:52:32.410 --> 0:52:36.280
voren voor hun inbreng
namens burgerinitiatief.

0:52:41.350 --> 0:52:44.500



Dank u wel voorzitter,. Onze

0:52:44.500 --> 0:52:48.460
regiocommissie dat was al een
bijzondere commissie gedoogd en

0:52:48.460 --> 0:52:52.420
niet officieel. En dan klinkt het
woord gedogen alsof we tegen

0:52:52.420 --> 0:52:55.870
wil en dank was. Daar was
misschien in het begin,.

0:52:56.650 --> 0:53:00.310
Maar dat is toen al snel verandert
de regiocommissie wordt al

0:53:00.310 --> 0:53:04.210
tijden heel serieus genomen door het
bestuur en door het kantoor ook

0:53:04.240 --> 0:53:08.140
belangrijk en in deze nieuwe
wet heeft de commissie

0:53:08.200 --> 0:53:10.930
een officiële plek gekregen
en dat is gewoon goed.

0:53:12.940 --> 0:53:16.660
De vergaderingen zijn openbaar, net
zoals die van het bestuur en dat was al

0:53:16.660 --> 0:53:20.530
langere tijd zo. In die vier jaar
dat ik voorzitter was, is er

0:53:20.650 --> 0:53:24.580
een keer een belangstellende
raadslid op de tribune geweest en

0:53:24.580 --> 0:53:27.460
dat was niet de heer
van Schaik die zo.

0:53:28.510 --> 0:53:31.300
Graag de vergaderingen
wil volgen.

0:53:34.060 --> 0:53:37.750
Ik heb ook nog nooit gehoord dat iemand
aansloten bij de bestuursvergadering.

0:53:38.530 --> 0:53:42.190
En dat kon wel. Moeten we
dan nu een livestream gaan



0:53:42.190 --> 0:53:46.120
organiseren? Mensen? Dat kost zo een
hele hoop geld en dat kost ook een

0:53:46.120 --> 0:53:50.110
heleboel moeite. Voor die enkele
persoon die dat misschien wil volgen.

0:53:50.880 --> 0:53:54.790
De verslagen van zowel de
regiocommissie als het

0:53:54.790 --> 0:53:58.600
bestuur zijn openbaar en ook daar heb
ik eigenlijk dezelfde vragen over

0:53:58.600 --> 0:54:02.410
gezien. Voor de regiocommissie
vind ik sowieso

0:54:02.470 --> 0:54:06.460
dat de livestream niet nodig is,
omdat het geen politieke commissie

0:54:06.460 --> 0:54:10.420
is. Daarom zullen wij het
amendement amendement

0:54:10.420 --> 0:54:12.700
van de VVD in dit
geval niet steunen.

0:54:14.530 --> 0:54:16.150
De heer van Schaik
interrumpeert mevrouw van den.

0:54:16.150 --> 0:54:19.840
Wildenberg ja, voorzitter, er
worden nu hele dikke notulen

0:54:19.950 --> 0:54:20.440
gemaakt.

0:54:20.610 --> 0:54:21.360
Dat is ook niet gaan.

0:54:21.360 --> 0:54:25.210
Het is. Hoe kijkt mevrouw van den
Wildenberg ertegen aan om te

0:54:25.210 --> 0:54:25.900
zeggen: nou de nota?.

0:54:25.980 --> 0:54:26.300
Willen.

0:54:26.570 --> 0:54:30.470
Daar kunnen we misschien een beetje achter het



doen. Hebben we het livestream naar voren

0:54:30.770 --> 0:54:34.340
en misschien kunnen dan
journalisten, inwoners, ook gewoon

0:54:34.340 --> 0:54:35.570
meekijken is dat niet?.

0:54:35.600 --> 0:54:36.950
Win-win mevrouw van den.

0:54:36.950 --> 0:54:40.750
Wildenberg ik heb zelfs
in de eerste plaats

0:54:41.470 --> 0:54:45.160
voorzitter. Zijn de notulen niet de
dikke pakken notulen? Ik heb ze altijd

0:54:45.160 --> 0:54:48.970
makkelijk door kunnen nemen. In de
tweede plaats wil ik zeggen dat ik

0:54:49.000 --> 0:54:52.930
ook journalisten en.
Raadsleden en andere

0:54:52.930 --> 0:54:56.770
belangstellingen belangstellenden
dus eigenlijk nooit heb gezien. Die

0:54:56.770 --> 0:55:00.700
konden ook altijd de notulen doorlezen
ik heb als voorzitter ook heel

0:55:00.700 --> 0:55:03.910
vaak gemerkt en trouwens ook daarvoor,
toen ik gewoon lid was van de

0:55:03.970 --> 0:55:06.790
regiocommissie
vaak gemerkt dat.

0:55:07.900 --> 0:55:11.770
Geen vragen waren in de raad en misschien
hebben de huidige afgevaardigden

0:55:11.800 --> 0:55:15.760
van onze raad dat ook wel. Hoe vaak wordt
de jullie benaderd door andere raadsleden

0:55:16.510 --> 0:55:20.500
met vragen van He, dit een, dit stond in de
notulen. Ik heb het maar één keer meegemaakt en

0:55:20.500 --> 0:55:24.430
dat was toen ik per ongeluk iets verkeerd



heb gezegd. Dat kan ook gebeuren, wet wel

0:55:24.430 --> 0:55:28.020
gelezen, maar ik zie dus
niet het nut in van de

0:55:28.030 --> 0:55:28.630
livestream.

0:55:29.530 --> 0:55:33.400
Dank u wel dank. We vervolgen met
de inbreng van de heer van den

0:55:33.430 --> 0:55:36.760
Born, die spreekt
voor lokaal belang.

0:55:43.660 --> 0:55:46.990
Ja, voorzitter, wij vinden dat
het een goed amendement,. Dus

0:55:47.470 --> 0:55:51.340
volgens mij heeft u binnen als ik het logo
schaffen. Ik denk dat het goed is om het

0:55:51.340 --> 0:55:55.300
democratische gehalte via een livestream
te verhogen, dus we zullen het amendement

0:55:55.300 --> 0:55:56.290
zeker steunen. Voorzitter,.

0:56:01.240 --> 0:56:02.800
Ik was benieuwd wat u zou
gaan zeggen. Eigenlijk,.

0:56:05.530 --> 0:56:09.370
Voorzitter, op 28 juni 2018
besloten de toenmalige

0:56:09.380 --> 0:56:13.180
minister van binnenlandse zaken dat
de politieke verantwoording over de

0:56:13.180 --> 0:56:16.900
gemeenschappelijke regelingen en de controlerende
rol van de gemeenteraden versterkt moest

0:56:16.900 --> 0:56:20.110
worden. Deze wijzigingen
moesten via drie lijnen lopen,

0:56:20.650 --> 0:56:24.580
namelijk het versterken van de controle
binnen de gemeenschappelijke regeling, meer

0:56:24.580 --> 0:56:28.060
invloed van de gemeenteraden en vergroten



van de ruimte om samenwerking,

0:56:28.060 --> 0:56:31.780
vormgegeven conform de lokale
opgave. Voorzitter, ik denk dat een

0:56:32.060 --> 0:56:35.920
is toch tegemoetgekomen aan de eerste
lijn. Versterken van controle binnen de

0:56:35.920 --> 0:56:39.010
gemeenschappelijke
regeling FoodValley maar

0:56:39.640 --> 0:56:43.510
toekennen van invloed van gemeenteraden
in de nieuwe gemeenschappelijke

0:56:43.510 --> 0:56:47.110
regeling is beperkt tot formaliseren
van de regiocommissie die we al

0:56:47.110 --> 0:56:50.920
hadden, en de mogelijkheid om
bij treffen of wijzigen van een

0:56:50.920 --> 0:56:54.910
gemeenschappelijke regeling vooraf
een zienswijze te geven. Tot zover

0:56:54.910 --> 0:56:58.660
ter versterking van de rol van de
gemeenteraad en het versterken van de

0:56:58.670 --> 0:57:02.170
democratische legitimatie
helaas minimaal. Het is ook

0:57:02.260 --> 0:57:05.020
helaas veel zeggend dat
in een nieuwe regeling,.

0:57:06.910 --> 0:57:10.510
Daar waar het gaat om bevoegdheden
en begripsbepalingen het woord

0:57:10.660 --> 0:57:14.380
regiocommissie helemaal
niet voorkomen. Voorzitter,

0:57:14.590 --> 0:57:18.190
regio FoodValley speelt een steeds
grotere rol in onze gemeente en regio.

0:57:19.060 --> 0:57:22.630
Regio FoodValley groeit ook enorm, zie
de kaderbrief en gaat steeds meer de



0:57:22.630 --> 0:57:26.380
contouren krijgen van de, laat ik zeggen,
een gemeentehuis op regionaal niveau

0:57:26.620 --> 0:57:29.830
met afdelingen en onderwerpen.
De angst destijds

0:57:30.280 --> 0:57:34.000
van raadslid geul die, toen
dit aan de orde was, dat

0:57:34.060 --> 0:57:38.020
dit een ondemocratische nieuw
nieuwe bestuurslaag zou worden, is

0:57:38.020 --> 0:57:41.980
allang bewaarheid ondemocratisch
omdat burgers op geen enkele wijze

0:57:42.310 --> 0:57:46.300
direct invloed hebben op regio FoodValley
hebben waterschapsverkiezingen iedere

0:57:46.300 --> 0:57:50.110
vier jaar verkiezingen voor regionale
regelingen zoals deze, die

0:57:50.110 --> 0:57:53.920
zeer veel invloed hebben op de leven
van burgers. Kennen we niet het

0:57:54.060 --> 0:57:58.060
idee voor de toekomst,. De invloed van regio
FoodValley depressie of niet alleen tot het

0:57:58.090 --> 0:58:01.030
oorspronkelijke doel?
Dat doel was om een.

0:58:01.030 --> 0:58:02.610
Europese topregio.

0:58:02.950 --> 0:58:06.730
Op gebied van agrifood te worden
en te blijven, dat was het

0:58:06.730 --> 0:58:08.610
doel. Daar is de regionale.

0:58:08.760 --> 0:58:09.210
Ik bouw.

0:58:09.410 --> 0:58:13.300
Industrie, infra en ook de
RES bijgekomen vooral die

0:58:13.300 --> 0:58:16.750



laatste heeft een enorme impact op de
samenleving. In de aanloop naar de

0:58:16.750 --> 0:58:20.230
RES die in juli aanstaande
klaar moet zijn RES 2, punt 0,

0:58:20.680 --> 0:58:23.380
zullen wij dat het lokaal belang, dit
proces in het bijzonder de volgen.

0:58:24.250 --> 0:58:28.000
Voorzitter, de oproep die ik in deze
raad wil doen is vooral gericht aan

0:58:28.210 --> 0:58:31.930
de leden van de regiocommissie
als het gaat om de democratische

0:58:31.960 --> 0:58:35.440
legitimiteit bent u beiden, de
heer top en de heer Smit, het

0:58:35.440 --> 0:58:39.190
Democratisch gezicht in regio
FoodValley namens de raad.

0:58:39.730 --> 0:58:43.480
U heeft geen besluitvormende
bevoegdheid,. Maar een adviserende

0:58:43.480 --> 0:58:47.410
rol naar de gemeenteraad en het
regiobestuur op de website

0:58:47.410 --> 0:58:51.340
staat dat u ambassadeurs bent
voor de regio. Prachtig, maar wij

0:58:51.340 --> 0:58:55.210
zien uw rol als lokaal belang
breder en belangrijker. U

0:58:55.210 --> 0:58:59.200
bewaakt net als uw voorgangers mevrouw van den
Wildenberg en meneer de heer van der tang ook

0:58:59.200 --> 0:59:03.010
de processen. Ja, wat ons betreft
ook het Democratisch gehalte van

0:59:03.010 --> 0:59:06.970
regio FoodValley in het kader van
dit raadsvoorstel en ik hoop dat u

0:59:06.970 --> 0:59:10.600
zich daar volop zult inzetten
en daar waar mogelijk te



0:59:10.600 --> 0:59:14.170
bevorderen. Dank u wel, voorzitter, de heer van
den Born, u krijgt een interruptie van meneer

0:59:14.170 --> 0:59:17.980
boswijk van de SGP. Dank u wel,
voorzitter, ik hoor de heer van den

0:59:17.980 --> 0:59:21.970
Born regelmatig zeggen over het democratische
gehalte van de regio naar de regio is toch

0:59:21.970 --> 0:59:25.870
eigenlijk iets wat we juist met alle
gemeentes Democratisch met elkaar besluiten.

0:59:25.870 --> 0:59:29.860
Welke kant op? Democratische legitimiteit
het staat u toch vrij om dan

0:59:29.980 --> 0:59:33.790
in uw verkiezingsprogramma te vertellen wat u
vindt over de regio en de regionale samenwerking

0:59:33.940 --> 0:59:37.810
met andere partijen, u van harte uit het verkiezingsprogramma
te lezen. Dat staat er heel duidelijk. Ja,

0:59:37.810 --> 0:59:41.710
maar daarom hebben we de, is ook een bepaalde keuze gemaakt
voor een aantal partijen via de voorzitter en heren.

0:59:42.160 --> 0:59:45.910
Excuus, meneer boswijk meneer de
voorzitter, daarom maken we mensen ook

0:59:45.940 --> 0:59:49.870
keuzes welke partij zij wel of niet stemmen,
ook mede vanwege de visie op de regio.

0:59:49.870 --> 0:59:53.830
Als u daar zeker wel een Democratisch
vraag,. Vindt u niet dat

0:59:53.830 --> 0:59:57.340
door de verkiezingen die wij houden,
zowel in deze gemeenteraad als in andere

0:59:57.340 --> 1:00:00.760
gemeenteraden er zeker zowel democratische
invloed is. De heer van den

1:00:00.760 --> 1:00:04.630
Born, voorzitter,. Vindt de
boswijk het niet vreemd dat

1:00:05.050 --> 1:00:08.680



de barneveldse inwoners wel mogen
kiezen voor bestuur van het

1:00:08.680 --> 1:00:12.550
waterschap,
waarvan. De invloed

1:00:12.580 --> 1:00:16.180
wellicht veel kleiner is dan die van
regio FoodValley er niet voor regio

1:00:16.180 --> 1:00:19.330
FoodValley welke invloed
hebben onze burgers

1:00:19.690 --> 1:00:23.020
rechtstreeks op het
bestuur van regio

1:00:23.050 --> 1:00:26.860
FoodValley wat ook nog een keer
bestaat? Van de negen bestuursleden uit

1:00:26.860 --> 1:00:30.100
vijf burgemeesters die niet-gekozen
zijn, maar dat de kroon benoemd?.

1:00:31.000 --> 1:00:34.990
Meneer boswijk omdat gemeenten met elkaar besluiten
een regionale samenwerking wel of niet aan

1:00:34.990 --> 1:00:38.830
te gaan en de waterschappen daar een stuk
verder van ons af staan?. Ik zie daar

1:00:38.830 --> 1:00:42.040
zeker wel verschil. Nou, ik denk dat het
waterschap dienen van de bodem heeft. De

1:00:42.490 --> 1:00:46.090
voorschriften wordt niet kwalijk. Voorzitter,
u krijgt een nieuwe vraag van mevrouw van den

1:00:46.090 --> 1:00:49.060
Wildenberg mag vervolgen niet
beantwoorden. Dat was klaar.

1:00:50.350 --> 1:00:54.290
Van den Wildenberg het is uw laatste
laatste vergadering. Ik, mevrouw,

1:00:54.290 --> 1:00:56.530
vraag aan uw woord,
voorzitter, mevrouw van den.

1:00:56.530 --> 1:01:00.280
Wildenberg dank u wel voorzitter,
hoe denkt de heer van den Born dan



1:01:00.280 --> 1:01:04.030
over de andere gemeenschappelijke regelingen die
wij hebben, waar we helemaal geen invloed op

1:01:04.030 --> 1:01:07.930
hebben, zoals de vggm
zoals de regio of niet

1:01:08.180 --> 1:01:11.950
de de die vuilverbranding ben
ik even vergeten hoe de vallei.

1:01:12.760 --> 1:01:16.210
En zo hebben we nog wel meer
gemeenschappelijke regelingen, waar

1:01:16.750 --> 1:01:20.500
waar we ook alleen de kaderbrief van krijgen, waar
we eigenlijk heel weinig vanaf weten. Verder.

1:01:20.720 --> 1:01:24.640
De heer van den Born dat we net zo kritisch
over de voorzitter,. Allerlei regels.

1:01:25.070 --> 1:01:25.610
Nooit gehoord!.

1:01:25.850 --> 1:01:29.840
Nou, dat is iets waar heeft de wgr
niet goed opgelet zijn zeer kritisch

1:01:29.840 --> 1:01:33.820
over geweest.
Ongetwijfeld. Deze regio

1:01:33.820 --> 1:01:37.340
gaat iets te ver. Dat ik noem
even de RES de RES is een

1:01:37.810 --> 1:01:41.740
een belangrijk document, RES 2,
punt 0. Daar hebben we onze burgers

1:01:41.740 --> 1:01:45.460
op geen enkele manier invloed kunnen hebben en
wij zien, we hebben het hier vandaag over de

1:01:45.490 --> 1:01:49.270
burger, de democratie, legitimiteit
voorzitter, en die is.

1:01:50.290 --> 1:01:53.470
Helaas zero wij regio

1:01:53.470 --> 1:01:57.190
FoodValley dat vinden wij niet
goed. Daarvoor stellen we



1:01:57.220 --> 1:02:01.090
kritisch, zijn wij kritisch, kritische
kanttekeningen er zijn ook als oproep aan de

1:02:01.090 --> 1:02:05.050
regiocommissie omdat om het
Democratisch gehalte wat

1:02:05.050 --> 1:02:08.980
ook in het raadsvoorstel besproken
is, om daar op te letten in de

1:02:08.980 --> 1:02:10.510
regiovoorzitter
mevrouw van den.

1:02:10.510 --> 1:02:14.290
Wildenberg daar wil ik heel graag nog
even op reageren, voorzitter, want zelfs

1:02:14.350 --> 1:02:18.150
een van de partijleden en
raadscommissieleden van de heer van van

1:02:18.220 --> 1:02:21.940
lokaal belang heeft zitting
genomen in het burger forum

1:02:22.210 --> 1:02:25.990
van de RES dus die heb
ik daar uitbundig horen

1:02:26.020 --> 1:02:28.420
praten, dus die kon zeker
meepraten dank u wel.

1:02:28.530 --> 1:02:31.840
Het is een fijne stelling. De heer
top interruptie aan de heer van den

1:02:31.840 --> 1:02:35.800
Born. Ja, voorzitter, dank
u wel, ja, voorzitter, ik

1:02:35.800 --> 1:02:38.890
wil even ingaan op het feit dat de heer
van den boorn zegt: de regiocommissie.

1:02:39.790 --> 1:02:43.690
Bewaakt de processen van de
regio FoodValley nou, dan

1:02:43.690 --> 1:02:47.470
doet u veel te veel eer
aan de commissie. Die

1:02:47.480 --> 1:02:50.980



regiocommissie is een adviescommissie
die over de processen gaat.

1:02:51.170 --> 1:02:51.530
Die.

1:02:51.710 --> 1:02:55.550
Controleert niet het algemeen bestuur,
die controleert niet het regiokantoor

1:02:55.730 --> 1:02:59.380
dat is echt van een hele andere orde.
Daar wil ik nog bijvoegen dat de regio

1:02:59.380 --> 1:03:03.070
FoodValley regelmatig bijeenkomsten
houdt ik moet zeggen dat ik daar

1:03:03.160 --> 1:03:07.150
bijzonder weinig mensen van lokaal belang
zie. Die blijven misschien lokaal zou

1:03:07.150 --> 1:03:10.930
kunnen, maar ik zou u willen
adviseren om daar dan ook te komen,

1:03:11.290 --> 1:03:15.280
te zien hoe het daarmee. En u stelt welke
vragen aan de heer van der boer. Mijn vraag

1:03:15.280 --> 1:03:15.910
is: bent u het aan?.

1:03:15.930 --> 1:03:16.320
Mee eens!.

1:03:20.740 --> 1:03:24.010
Heer en heren, orde,.
De heer van den

1:03:24.010 --> 1:03:27.040
Born, het enthousiasme
spat er al. Voorzitter,.

1:03:28.090 --> 1:03:31.660
Voorzitter, op de op
deze plek, in deze

1:03:31.660 --> 1:03:34.510
raadzaal wordt bepaald
welke kant we opgaan.

1:03:35.350 --> 1:03:38.980
Hier. Dit is de plek om kritische
kanttekeningen te plaatsen.

1:03:39.190 --> 1:03:42.670
Dit is de plek om te zeggen: wij



vinden het democratische legitimiteit.

1:03:43.480 --> 1:03:47.440
Te te te weinig. Ineens in deze
regio en hier zeggen we dat

1:03:47.440 --> 1:03:51.040
we goed moeten bewaken. Dat is mijn
oproep. Koop ook aan de regio een regel,

1:03:51.070 --> 1:03:54.730
commissievoorzitter om
die zaken. U zegt, we

1:03:54.730 --> 1:03:58.660
bewaken het niet. Mijn
oproep is om daar goed

1:03:58.660 --> 1:04:02.470
naar te kijken, hoe het in de gaten te houden.
Voorzitter, vergt nog een opmerking. Dit op.

1:04:03.940 --> 1:04:07.660
Nou, laten we dat dan samen eerdere
onderzoeken en kijken hoe we hoe dat dan

1:04:07.660 --> 1:04:10.270
geregeld is. Maar nogmaals, u
doet de regiocommissie en.

1:04:10.300 --> 1:04:12.370
Ik denk dat ik mede namens
de heer Smits spreek.

1:04:13.120 --> 1:04:16.150
Teveel er dat u zegt dat
die de processen bewaken.

1:04:17.710 --> 1:04:21.120
Laat ik dat dan.
Herstellen,. De

1:04:21.160 --> 1:04:24.430
processen bekijken,
in de gaten houden.

1:04:25.930 --> 1:04:29.650
We laten we even voor de en laat
ik de hoop uitspreken dat ze

1:04:29.680 --> 1:04:33.220
ook stiekem eerste proces
bewaken en ons als raad

1:04:33.790 --> 1:04:37.750
informeren en ook het regiobestuur
waarschuwen als dat dreigen



1:04:37.750 --> 1:04:41.440
te ontsporen. De heer Korevaar
interrumpeert de heer van der

1:04:41.440 --> 1:04:45.160
Meulen. Ja, voorzitter, ik ik proef
een warm hart voor regionale samen.

1:04:45.300 --> 1:04:45.900
Ik wil alleen iets meer.

1:04:46.100 --> 1:04:50.050
Voor de manier waarop dat gaat, daar
hechten veel belang aan, dus ik

1:04:50.050 --> 1:04:50.200
denk.

1:04:50.240 --> 1:04:50.540
Ik.

1:04:50.690 --> 1:04:54.580
Pak de het coalitieakkoord nog
maar eens even bij,. Maar

1:04:54.700 --> 1:04:58.600
ja, daar heeft u het niet heel erg.
Besproken met elkaar. Dat is eigenlijk

1:04:58.600 --> 1:05:02.590
zonder dan een gemiste kans of kwam met elkaar
uit dat is de heer van den Bosch moeten nog

1:05:02.620 --> 1:05:05.800
beter uitpluizen want daar
is een hele zin aan gewijd,.

1:05:08.080 --> 1:05:10.090
Maar een hele belangrijke
zin. Voorzitter.

1:05:10.560 --> 1:05:12.080
Daarin staat namelijk dat.

1:05:12.140 --> 1:05:15.460
Wij als als coalitie juist het

1:05:15.460 --> 1:05:19.420
democratische gehalte
in de regio. Proberen

1:05:19.420 --> 1:05:23.410
te versterken. Dus
dat, ja, het staat er

1:05:23.410 --> 1:05:27.080
echt in. Ik hoor ik graag samen met
opzoeken straks daar staat dat



1:05:27.420 --> 1:05:31.330
er zijn alvorens wij zelfs
lokaal heel blij dat deze zin in

1:05:31.330 --> 1:05:34.600
het coalitieakkoord gekomen is. Natuurlijk, maar
met ons ook de beide andere partij, de heer

1:05:34.600 --> 1:05:38.500
Korevaar dit. Het is mooi om te zien dat de
coalitiepartijen dan individueel nog een eigen

1:05:38.500 --> 1:05:41.920
mening. Dat nou gelukkig wel,
voorzitter, dank aan de heer van den

1:05:41.920 --> 1:05:43.810
Born, het was het.

1:05:46.840 --> 1:05:50.080
De heer Smit, de heer
Smits sluit dit blokje

1:05:50.470 --> 1:05:54.160
voor de raadsfracties
en hij spreekt voor het

1:05:54.160 --> 1:05:59.230
CDA.

1:05:59.140 --> 1:06:02.770
De heer Smit heeft het woord.
Ja, dank u wel, voorzitter,.

1:06:03.670 --> 1:06:07.630
Ja, voorzitter, voor ons ligt het. De
wijziging gemeenschappelijke regeling,

1:06:07.840 --> 1:06:11.830
regeling FoodValley zo op het
eerste. Ook is dat niet echt,

1:06:12.250 --> 1:06:15.250
lijkt dat niet echt spannend,
omdat de aanpassing,.

1:06:16.450 --> 1:06:19.720
Ja, eigenlijk is gebaseerd op
wetgeving. Toch verandert er wel iets

1:06:19.720 --> 1:06:23.290
fundamenteels en dat is dat
vergadering nu openbaar zijn,

1:06:23.590 --> 1:06:27.460
waardoor transparantie en controle op
de genomen besluiten worden vergroot.



1:06:28.360 --> 1:06:31.780
Ik heb het ook in mijn vorige bijdrage
genoemd. Het belang van FoodValley als

1:06:31.780 --> 1:06:35.650
spreekbuis voor de regio
neemt toe en daardoor

1:06:35.650 --> 1:06:39.580
verandert ook de positie en het
belang hiervan. De heer van der boor

1:06:39.760 --> 1:06:43.510
memoreerde daar al een beetje
aan. Dat betekent in onze ogen

1:06:43.540 --> 1:06:47.470
ook dat wij als gemeente de mogelijkheid
moeten hebben om onze controlerende en

1:06:47.470 --> 1:06:50.350
sturende taken naar behoren
uit te kunnen voeren.

1:06:51.640 --> 1:06:55.300
Naast het openbaar zijn van de
stukken en de mogelijkheid om

1:06:55.450 --> 1:06:59.260
vergadering Fysiek bij te kunnen
wonen, zou het dan ook erg mooi

1:06:59.260 --> 1:07:03.040
zijn als deze vergaderingen ook
digitaal te volgen zouden zijn.

1:07:03.670 --> 1:07:07.570
Daarom steunen wij samen,.
Wij steunen, steunen wij

1:07:07.570 --> 1:07:11.530
als CDA. Het amendement van
de VVD om de vergadering via

1:07:11.560 --> 1:07:15.400
de livestream beschikbaar
te stellen of zoals

1:07:15.460 --> 1:07:18.760
collega-raadslid van
sijp ik al zei,.

1:07:20.080 --> 1:07:23.580
Ligt uit spot aan. Dat was
het. Voorzitter, bedankt,.

1:07:25.210 --> 1:07:29.170



Dank, de heer
Wijnne wethouder,

1:07:29.170 --> 1:07:32.470
weinig reageert namens
het college op eventuele

1:07:32.770 --> 1:07:36.490
openstaande vragen of toezeggingen en het
amendement wethouder heeft het woord.

1:07:37.570 --> 1:07:41.500
Ja, voorzitter, ik kan kort, denk ik, dat
past gewoon een mooie discussie tussen u

1:07:41.500 --> 1:07:45.400
als raad en zo hoort het ook,
denk ik. Maar ik wou er toch

1:07:45.400 --> 1:07:49.210
wel heel blij naar de kritische woorden
van meneer van Schaik bij het vorige

1:07:49.210 --> 1:07:52.570
agendapunt dat die nu sprak
over de top, regio en

1:07:52.600 --> 1:07:56.530
primaire premiere dus vandaar dat
dat komt toch heel goed, nog.

1:07:58.090 --> 1:08:01.930
Ja en de deur los en toch
waren die al last van die

1:08:01.930 --> 1:08:05.890
vergadering waarin alle openbaar overigens
wel. Ik geef eerlijk toe dat het mij nooit

1:08:05.890 --> 1:08:09.850
opgevallen was, ook de van van het
algemeen bestuur. Maar het was

1:08:09.910 --> 1:08:13.810
wel zo,. Maar we hebben nooit
geen stoelen bij over zetten

1:08:14.020 --> 1:08:17.640
of zorg.. Ja, wie is niet voor

1:08:17.680 --> 1:08:21.580
transparantie? Voorzitter,
dit college zeker, dus in

1:08:21.580 --> 1:08:25.569
die zin is er helemaal niks
tegen op het streamen van



1:08:25.779 --> 1:08:29.710
van die vergaderingen.
Ik denk dat er een

1:08:29.710 --> 1:08:31.020
paar praktische
problemen zijn,.

1:08:33.460 --> 1:08:37.330
Los van dat er waarschijnlijk
geld kost. Maar het

1:08:37.330 --> 1:08:41.319
betekent ook wel, heb ik begrepen dat je dan
op een vaste locatie moet gaan vergaderen

1:08:41.350 --> 1:08:45.100
wil je kijkt, de, de vergadering van
deze raad wordt alleen maar live stream

1:08:45.100 --> 1:08:49.029
uitgezonden omdat we hier vergaderen
als we morgen zeggen van we

1:08:49.029 --> 1:08:52.720
doen de vergadering in het
theater, dan. Het probleem

1:08:53.050 --> 1:08:56.439
en ik begrijp dat de regiocommissie
die vergadert beurtelings

1:08:57.040 --> 1:09:00.700
naar verschillende gemeentehuizen en er wordt
dat stream er is een stuk ingewikkelder.

1:09:01.870 --> 1:09:05.740
En dat dat geldt voor het regiobestuur in iets
mindere mate, omdat men mist daar wel in eerdere

1:09:05.740 --> 1:09:09.250
vergadering. Maar je moet er wel op een
vaste plek zitten en waar dat geld

1:09:09.640 --> 1:09:13.630
dus. Maar ik ga er dus, we
gaan dat zeker dan meenemen,

1:09:13.630 --> 1:09:16.930
want ik ik als ik tel,
dan begrijp ik dat dit,.

1:09:18.189 --> 1:09:22.180
Dit amendement, deze zienswijze of deze
wens wordt aangenomen en dan gaan we die

1:09:22.180 --> 1:09:25.990
uitdagingen in de regio. Geen geen



problemen op het begin, geen moeite met de

1:09:26.410 --> 1:09:30.220
met die transparantie.
Ja, voorzitter, een

1:09:30.220 --> 1:09:34.149
opmerking dan toch nog naar
aanleiding van discussie. Met

1:09:34.240 --> 1:09:38.170
de heer van den Born. Zonet van.
Het is inderdaad, is een beetje

1:09:38.170 --> 1:09:41.859
een spagaat want wij zouden
ook bij tal van onderwerpen.

1:09:42.670 --> 1:09:45.880
Tegen een provincie kunnen zeggen
die bij de regio komt. Om.

1:09:46.689 --> 1:09:50.529
Om met ons zaken te doen,
zouden we kunnen zeggen: ja,

1:09:50.529 --> 1:09:54.189
wij zijn niet-democratisch gelegitimeerd
dus daar gaan we niet doen. Dan gaat die

1:09:54.189 --> 1:09:58.090
provincie of het rijk. Die
gaan niet naar de individuele

1:09:58.090 --> 1:10:01.090
gemeenten. Dan gaat het dan
zeggen ze nou, Provinciale

1:10:01.090 --> 1:10:04.930
Staten zijn wel Democratisch gelegitimeerd
is, dan doen we het daar en

1:10:04.930 --> 1:10:08.830
dan zeg ik toch wel vaak van,.
Dan wil ik toch wel graag bij

1:10:08.830 --> 1:10:12.700
zijn en dat is dan in regionaal verband.
En dan is er toch weer, denk ik, de

1:10:12.700 --> 1:10:16.690
minst slechte oplossing. En
wij,. Daar wordt er geen grote

1:10:16.690 --> 1:10:20.020
besluiten genomen die ook niet
bij uw raad komen. Maar dat daar



1:10:20.620 --> 1:10:24.240
de de over het Democratisch
gehalte van gedachten kunt

1:10:24.850 --> 1:10:28.540
kunt verschillen en dat het mogelijk
niet de ideale situatie is,.

1:10:29.470 --> 1:10:33.250
Geef ik graag toe. Ik denk dat het wel de
minst slechte is op dit moment. Dank u wel.

1:10:34.480 --> 1:10:38.140
Dank, wethouder, voor uw
reactie. Vergt dat een tweede

1:10:38.140 --> 1:10:42.130
termijn. Van uw kant, de heer
van den Born, dan geef ik de

1:10:42.130 --> 1:10:44.800
heer van den Born voor lokaal
belang het woord andere niet.

1:10:46.150 --> 1:10:49.960
Dan heeft de heer van den Born het woord.
Voorzitter, ik heb nog een antwoord op de vraag van

1:10:50.050 --> 1:10:53.680
mevrouw van den Wildenberg meneer
Korevaar pagina 23 van het

1:10:53.680 --> 1:10:56.800
coalitieakkoord
staat: bij alle

1:10:57.130 --> 1:11:00.970
regionale samenwerkingsverbanden zien
wij er op toe dat de democratische

1:11:00.970 --> 1:11:04.780
legitimatie geborgd is, waarbij de
gemeenteraad op het juiste moment

1:11:04.870 --> 1:11:08.020
te besluiten neemt.
U bent op u.

1:11:09.340 --> 1:11:13.140
Wenken bediend, meneer Korevaar heeft het
waarschijnlijk op een andere bladzijde zie staan.

1:11:13.660 --> 1:11:17.590
Nee, hoor, nee, maar het is prachtig
gevonden. Maar ja, welk effect komt

1:11:17.590 --> 1:11:21.490
eruit voort als u het met uw coalitiepartners nog



niet helemaal over eens bent, de heer van de bodem

1:11:21.550 --> 1:11:24.760
He, uw vraag was of we erin
stond. Het staat erin.

1:11:27.850 --> 1:11:31.000
Allemaal eens,. We gaan
naar het volgende.

1:11:31.780 --> 1:11:35.380
Onderwerp, het mip. En
dat is het meerjaren

1:11:35.410 --> 1:11:39.100
investeringsplan 2023 en de

1:11:39.100 --> 1:11:43.030
uitvoering daarvan. Wethouder Oosterwijk
is portefeuillehouder namens het

1:11:43.030 --> 1:11:46.270
college. Ik heb woordvoering
staan voor de heer

1:11:46.360 --> 1:11:48.490
Flier bos.

1:11:49.540 --> 1:11:51.670
Kevelam de kool

1:11:52.420 --> 1:11:55.420
Korevaar de vries
en mevrouw van den

1:11:55.420 --> 1:11:58.420
Wildenberg de heer

1:11:58.420 --> 1:12:01.210
Flier de heer van
lier spreekt voor de

1:12:01.210 --> 1:12:04.660
SGP, dan heeft
het woord graag.

1:12:06.850 --> 1:12:10.720
Voorzitter, we bespreken vanavond
het meer jaren investeringsplan

1:12:10.750 --> 1:12:14.410
tweeduizenddrieëntwintig onze
complimenten voor alle betrokken

1:12:14.440 --> 1:12:18.070
ambtenaren die mee hebben gewerkt aan dit plan.
Het was een hele klus, hebben we begrepen.



1:12:18.910 --> 1:12:22.150
Een nieuw plan, wat de raad meer inzicht
geeft in de investering op korte en

1:12:22.150 --> 1:12:25.990
langere-termijn als SGP zouden we
daarom content met deze nieuwe

1:12:25.990 --> 1:12:29.830
aanpak. De wethouder heeft
aangegeven te willen werken aan een

1:12:29.830 --> 1:12:33.640
reële planning. Wat betreft de
SGP staat dit ook voorop, een

1:12:33.640 --> 1:12:37.540
uitvoeringsplan wat haalbaar en
betaalbaar is. Wat betreft de

1:12:37.540 --> 1:12:41.530
inhoud van het meerjaren investeringsplan
kunnen we ons daarover in het algemeen

1:12:41.650 --> 1:12:45.370
vinden. Er is echt een project
wat aandacht vraagt, en daarbij

1:12:45.370 --> 1:12:49.330
komen we bij een project in de uitvoeringsplan
waar al een goede discussie over is

1:12:49.330 --> 1:12:53.050
gevoerd in de commissievergadering
namelijk de skeeler ijsbaan van het

1:12:53.050 --> 1:12:56.920
crisis heen. In het plan
staat hiervoor ruim 900000

1:12:56.950 --> 1:13:00.730
euro gereserveerd. Voordat
de SGP definitief

1:13:00.760 --> 1:13:04.720
instemt om het totale bedrag beschikbaar
te stellen aan deze baan, willen we

1:13:04.720 --> 1:13:08.620
eerst duidelijkheid hebben of er nog meer
verenigingen gebruik kunnen maken van de toekomstige

1:13:08.620 --> 1:13:12.220
accommodatie en willen we graag
een aantal varianten zien voor de

1:13:12.220 --> 1:13:15.310
skeeler cq ijsbaan met een



bijbehorende kostenraming.

1:13:16.330 --> 1:13:19.840
Daarom dienen we samen met ChristenUnie
en lokaal belang een motie in om te

1:13:19.840 --> 1:13:23.680
onderzoeken of meerdere verenigingen
gebruik kunnen maken van

1:13:23.710 --> 1:13:27.670
een accommodatie en om te vragen naar een
kostenraming voor verschillende varianten van de

1:13:27.670 --> 1:13:31.600
skeelerbaan. Wij denken dat we
hiermee recht doen aan enerzijds

1:13:31.600 --> 1:13:35.560
het kiezen van een anderzijds en
andere initiatieven de heer Flier u

1:13:35.560 --> 1:13:37.060
wordt geïnterrumpeerd door
de heer de vries van het

1:13:37.060 --> 1:13:41.410
CDA.

1:13:41.320 --> 1:13:45.060
Dan zou de. Dank u wel.
Voorzitter,. Als we kijken naar

1:13:45.260 --> 1:13:49.180
de spelregels van het mip zegt eigenlijk twee
dingen: we hebben dat uitvoeringsplan waar

1:13:49.270 --> 1:13:53.200
ambtelijk mee aan de slag gegaan kan worden
en alles boven de vijf ton. Dat komt terug

1:13:53.200 --> 1:13:57.010
naar de raad en dan kunnen we nou met elkaar gewoon een
inhoudelijke discussie over hoe of dat wel willen of niet willen.

1:13:57.760 --> 1:14:01.720
Waarom kiest u voor om nu al dit soort
dingen op papier te zetten, dan

1:14:01.750 --> 1:14:05.680
nu al hier te bespreken en niet te wachten
tot het moment dat we echt over de

1:14:05.680 --> 1:14:09.340
skeeler vereniging en mogelijk meerdere
verenigingen gaan spreken, de heer

1:14:09.340 --> 1:14:13.090



Flier omdat wij
graag nu al wat

1:14:13.150 --> 1:14:16.990
denkrichtingen mee willen geven om
ook wat dingen te combineren qua

1:14:16.990 --> 1:14:20.860
accommodaties en ook
om te kijken wat er

1:14:21.190 --> 1:14:24.430
in het in het mip wordt nu
genoemd: een ijs en skeelerbaan.

1:14:25.210 --> 1:14:28.660
En we willen toch kijken of die ijsbaan
misschien wel uit kan, of dat die

1:14:29.350 --> 1:14:33.310
skeelerbaan wat eenvoudiger kan. We gaan nu van
een parkeerplaats naar een hele hoogwaardige

1:14:33.370 --> 1:14:36.940
baan en we willen er toch
kijken of daar nog wat. Te

1:14:36.940 --> 1:14:40.840
bezuinigen valt, de heer de vries, maar
dat kan natuurlijk ook op het moment dat

1:14:40.840 --> 1:14:44.440
het besproken wordt. Dat is in ieder
geval de spelregel die met elkaar

1:14:44.440 --> 1:14:48.250
afspreken bij het mip van alles
boven de vijf ton bespreken we

1:14:48.250 --> 1:14:52.120
dan en mijn vraag is dan ook: als u hier, als
we kijken naar die hele, dat hele proces

1:14:52.120 --> 1:14:55.750
waar skeeler, vereniging, ijsvereniging
mee bezig is geweest en hoe lang heeft

1:14:55.750 --> 1:14:58.570
geduurd wat er voor processen zijn geweest,
hoe vaak ze hier ook zijn geweest.

1:14:59.740 --> 1:15:03.340
En dat dat is nu eindelijk een plek hebben
in dit, in het mip dat er wordt wel

1:15:03.370 --> 1:15:06.820
aangegeven van nou, dan gaan we mee aan de slag, mogelijk
ook met andere verenigingen, dat heeft ook gehoord in de



1:15:06.820 --> 1:15:10.090
commissievergadering hoe denkt u dan dat ze
een motie over komt bij zo een vereniging?.

1:15:11.160 --> 1:15:15.070
Wie is er in deze motie? Niet? Dat we
er nog langer over gaan doen, staat in

1:15:15.070 --> 1:15:18.940
2023 en we hopen ook dat
het college met een

1:15:18.940 --> 1:15:22.870
plan komt in 2023.
Maar los van de

1:15:23.230 --> 1:15:26.800
voorzitter, een laatste vraag, los
van de tijd geeft natuurlijk al heel

1:15:26.800 --> 1:15:30.730
veel. Nou bedenkingen aan in
de motie van ja, hier moet er

1:15:30.730 --> 1:15:34.660
toch over denken en na zijn er dan mogelijk
door andere verenigingen die er baat bij

1:15:34.660 --> 1:15:38.650
kunnen hebben, die misschien ook nog wel
een kans kunnen hebben. U geeft toch wel,

1:15:38.920 --> 1:15:42.910
u zet het een beetje on-hold heb
ik het idee en. Heeft niet het

1:15:42.910 --> 1:15:46.480
idee dat ook de verenigingen op die manier hiernaar
kan kijken. Als u deze motie op deze manier indienen

1:15:47.140 --> 1:15:51.010
de heer Flier nog ja, dan dan kijkt u en de
verenigingen er toch echt verkeerd aan, want

1:15:51.010 --> 1:15:52.990
wij hebben niet de intentie
om het op hold te zetten.

1:15:57.790 --> 1:16:01.690
Ja, wij hebben met de skeelervereniging
gesproken in dit gedachtegoed sluit naadloos

1:16:01.720 --> 1:16:04.900
aan bij hoe de vereniging zelf kijkt,
hoe zij dit terrein willen ontwikkelen.

1:16:06.370 --> 1:16:09.010



Dank. Ik wil daarop
reageren op de heer

1:16:09.400 --> 1:16:13.300
Krol. Heeft u dan de indruk dat
u met deze motie de skeeler

1:16:13.300 --> 1:16:16.900
verenigingen helpt?. Wil de
heer kort daarop reageren?.

1:16:20.230 --> 1:16:24.220
Het debat verplaatst
zich nu wat. De

1:16:24.220 --> 1:16:27.820
heer Krol, ja, dank u wel,
voorzitter,. Ja, dat denken wij wel.

1:16:28.360 --> 1:16:32.200
De skeeler vereniging doet geen voorstel
aan de raad, dat het college en we roepen

1:16:32.230 --> 1:16:36.220
eigenlijk de raad op of het college
op om ook de gedachtegang van de

1:16:36.230 --> 1:16:39.250
skeelervereniging hierin te
volgen. De heer de vries,.

1:16:42.310 --> 1:16:46.300
De skeeler vereniging, heeft in de
commissievergadering niet ingesproken deze

1:16:46.300 --> 1:16:50.020
motie er ligt hier nu. Er is geen mogelijkheid
voor verenigingen om erop te reageren.

1:16:50.380 --> 1:16:53.950
Die mogelijkheid is er wel op het
moment dat dit plan zometeen gewoon

1:16:53.980 --> 1:16:57.970
uitgewerkt door het college er ligt en
dan kan je dit gesprek gaan voeren,

1:16:58.000 --> 1:17:01.840
dus dat lijkt me veel zorgvuldiger nou, de, er
wordt een andere keuze gemaakt door de coalitie.

1:17:02.320 --> 1:17:05.230
Dat wilde ik graag even zeggen.
De heer Flier is een volgt.

1:17:06.010 --> 1:17:09.970
Voorzitter. Afsluitend. Er zijn
de afgelopen jaren al heel wat



1:17:09.970 --> 1:17:13.480
onderzoeken memo. Z-h et. Cetera gemaakt
en geschreven over sportaccommodaties

1:17:13.480 --> 1:17:17.260
huisvestingproblematiek et cetera.
De SGP betreft, wordt het

1:17:17.260 --> 1:17:21.100
tijd om de discussie te voeren wat we wel en
wat we niet als gemeente willen bekostigen

1:17:21.670 --> 1:17:25.300
en voor welke sport en accommodatie
munt multifunctioneel kunnen inzetten.

1:17:25.990 --> 1:17:29.890
Laten we dit jaar met een duidelijk plan voor
alle verenigingen komen, wat wel en wat niet,

1:17:30.430 --> 1:17:34.390
en dit uitwerken in het tien jaar. Een meerjarig
investeringsplan graag een toezegging

1:17:34.390 --> 1:17:38.350
van het college. Dank u
wel. Daarmee is motie

1:17:38.350 --> 1:17:42.250
vijf, dank aan de heer Flier
ook ingediend en onderwerp

1:17:42.250 --> 1:17:43.630
van gesprek. De heer bos,.

1:17:46.510 --> 1:17:50.500
De heer Bosch, spreekt
voor de VVD. Dank u

1:17:50.500 --> 1:17:53.920
wel, voorzitter,. Het
mip voorzitter, het

1:17:53.920 --> 1:17:57.850
meerjaren investeringsplan waar
komt dat vandaan? Toch even

1:17:57.880 --> 1:18:01.690
terug naar de raad van november
met de begroting van 23, die is

1:18:01.690 --> 1:18:05.080
aangenomen want dit is
namelijk het vertrekpunt

1:18:05.620 --> 1:18:09.520
zoals het stuk voor ons ligt. En dan



even een paar belangrijke cijfers,

1:18:09.700 --> 1:18:13.540
zoals we de VVD naar kijkt, van die
begroting eventjes toch hier noemen. Op dit

1:18:13.540 --> 1:18:17.500
moment is het geleende kapitaal
van de gemeente Barneveld 244

1:18:17.500 --> 1:18:20.860
miljoen en daar is dus 120,

1:18:20.950 --> 1:18:24.370
122 miljoen geïnvesteerd en de
kapitaallasten daarvan zijn

1:18:24.760 --> 1:18:27.160
tweehonderdnegenendertigduizend
euro per jaar.

1:18:28.210 --> 1:18:31.540
Voorzitter, dit is dus de basis
voor de belasting die de

1:18:31.810 --> 1:18:35.080
bewoner van Barneveld jaarlijks betaalt
of op de rekening krijgen via de

1:18:35.080 --> 1:18:38.830
OZB dit is natuurlijk
terug te vinden in

1:18:38.830 --> 1:18:42.820
allerlei dingen die we als Barneveld
realiseren: scholen, wegen,

1:18:43.060 --> 1:18:46.960
dienstverlening en
ga zo maar door. Dit

1:18:46.960 --> 1:18:50.320
alles is even snel bij elkaar te
noemen. Maar dan toch de vraag:.

1:18:51.940 --> 1:18:55.900
Hoe doet Barneveld nu met die punten die we
hebben genoemd, maar wat we doen? En dan

1:18:55.930 --> 1:18:59.770
worden we op onze wenken bediend
door de BDO een organisatie die

1:18:59.920 --> 1:19:03.700
objectief naar toch de
gemeentes kijkt. En dan blijkt

1:19:04.000 --> 1:19:07.960



dat er in die presentatie een kaartje
van Nederland in het midden, een

1:19:07.960 --> 1:19:11.950
mooie oranje stip staat. Ik kijk
even naar de SGP. Heeft dat

1:19:11.950 --> 1:19:15.880
wat met jullie te maken, zou je bijna zeggen.
Maar voorzitter, de grap is daargelaten nee,

1:19:15.880 --> 1:19:19.000
voorzitter, daar wordt een
onvoldoende gegeven, een vijf.

1:19:20.650 --> 1:19:24.430
En nu dan toch met deze basis
genoemd hebbend naar het mip en

1:19:24.430 --> 1:19:28.150
kijken van: wat komt er nu voor?
Drieëntwintig? Dit jaar? Dus is er een

1:19:28.150 --> 1:19:31.900
investering voor twee,
25 in een half miljoen

1:19:31.960 --> 1:19:35.170
extra te lenen om
meer uit te voeren?

1:19:35.800 --> 1:19:39.760
Voorzitter, stopt,
nee, het is toch 26,7.

1:19:39.760 --> 1:19:43.750
Miljoen in de kapitaallasten nemen
toe, met negen ton totaal. Wordt

1:19:43.750 --> 1:19:46.900
het dan 1,4 miljoen extra
kapitaallasten dit jaar?.

1:19:48.400 --> 1:19:52.060
Voorzitter, en wat dan gebeurt in dit
geheel is we hebben een halve pagina

1:19:52.060 --> 1:19:56.050
nodige. Ik geef dat even heel kort,
dan een halve pagina nodig om dit

1:19:56.110 --> 1:19:59.980
uit te leggen. En ik neem u even mee.
We staan hier natuurlijk niet als

1:19:59.980 --> 1:20:03.850
als iedereen die stukken tot
in detail leest, bij wijze



1:20:03.850 --> 1:20:07.330
spreken achter de komma nee, de
burger volgens mij in de inwoners van

1:20:07.330 --> 1:20:11.260
Barneveld, is ons allang kwijt, want die
heeft helemaal niet in de gaten, die

1:20:11.260 --> 1:20:14.950
leest dit niet, die denkt van: wat
is die brij die daar staat. En

1:20:15.010 --> 1:20:19.000
uiteindelijk is het dus zo dat die burger
aan de lat staat om het te betalen.

1:20:19.570 --> 1:20:23.560
En dan de vraag, voorzitter, en dat is me niet helemaal
duidelijk geworden, maar dat kan de wethouder denk ik

1:20:23.590 --> 1:20:27.250
straks wel een antwoord gegeven, want die
extra kapitaallasten die dan hier komen,

1:20:27.340 --> 1:20:31.270
1,2 miljoen, 1,4 miljoen,
is dat dan ook geleid

1:20:31.390 --> 1:20:34.990
in die die ik aan het begin aangaf
tweehonderdnegenendertig miljoen per

1:20:34.990 --> 1:20:38.890
jaar? Of moet hij daar nog bij worden
geteld? Maar dan zal de voorzitter, zal de

1:20:38.890 --> 1:20:41.770
wethouder, neem ik aan, straks
wel een een antwoord op gegeven.

1:20:45.640 --> 1:20:49.600
En voorzitter, dan de vraag is natuurlijk:
is het meerjarenplan is dat er

1:20:49.600 --> 1:20:53.170
eigenlijk wel het goede woord er voor?
Zou hier niet eigenlijk het meer

1:20:53.290 --> 1:20:57.190
jaren lening plan moeten doen,
want er wordt nu gevraagd

1:20:57.250 --> 1:21:01.150
die vijf, 26 miljoen. Maar uiteindelijk
is natuurlijk in de begroting een bedrag

1:21:01.150 --> 1:21:04.240



genoemd van 42 miljoen. Maar
daar staat natuurlijk de

1:21:04.270 --> 1:21:07.990
rondweg-Oost of de grond grondaankopen
nog helemaal niet bij. En

1:21:08.140 --> 1:21:12.100
wil de wethouder ons is meenemen
naar de behoeften die nodig is

1:21:12.100 --> 1:21:15.580
in de groei, gemeenten zoals
Barneveld is, wat is er

1:21:15.610 --> 1:21:19.390
uiteindelijk nodig? Waar gaan we
naartoe? Want dat is wel belangrijk. Hoe

1:21:19.390 --> 1:21:23.230
ver gaan we door met
lenen?. Dus is dat

1:21:23.230 --> 1:21:27.040
plan houdbaar? Want dat is dan
eigenlijk de vraag en het mag toch

1:21:27.040 --> 1:21:30.970
niet zo zijn dat het nu nog oranje stib
is, maar dat het over een jaar of voor

1:21:30.970 --> 1:21:34.940
een paar jaar een donker rode stip is, want daar
gaat er natuurlijk niet goed. Als ik dan kijk

1:21:34.980 --> 1:21:38.950
naar het rapport van BDO voorzitter,
ik vroeg haar richting de

1:21:38.950 --> 1:21:42.610
afronding. De VVD heeft bij de begroting
van het afgelopen jaar in november

1:21:42.850 --> 1:21:46.270
voorgesteld om bezuinigingen te
doen om dan op die manier met die

1:21:46.270 --> 1:21:50.110
bezuinigingen keuzes te maken voor de
investeringen waarvoor de komende jaren voor

1:21:50.110 --> 1:21:54.010
staan. En, voorzitter, want dat is
ook uit te leggen aan de burger

1:21:54.100 --> 1:21:57.700
van we gaan dit doen, want we hebben
dat nodig om dat te realiseren.



1:21:57.730 --> 1:22:01.700
Voorzitter, en dat is belangrijk om dat uiteindelijk
uit te leggen, want we zitten hier niet voor

1:22:01.700 --> 1:22:05.530
ons. We zitten hier voor de burger, want die
moet het onderaan de streep betalen. Ik hou even

1:22:05.560 --> 1:22:08.620
op, voorzitter, want ik zie iemand
tegenover de heer van lier.

1:22:09.760 --> 1:22:13.450
Ja, voorzitter, we zijn een beetje
gewend dat de VVD met met moties

1:22:13.450 --> 1:22:17.020
amendementen bieden,
vergaderpunt maar ik MIS hier de

1:22:17.020 --> 1:22:20.650
moties welke. Onderdelen
uit de begroting scheppen.

1:22:21.730 --> 1:22:25.540
Ja, voorzitter, dank u zeer bezuinigen, dus
daar moeten we er ook dingen uit de heer

1:22:25.540 --> 1:22:29.410
bos voorstel. Daarom refereerde ik ook naar de
begroting van afgelopen jaar, want daar hebben

1:22:29.410 --> 1:22:33.340
wij meerdere voorstellen gedaan. Die hebben we
het helaas niet gehaald, maar die wil ik wel

1:22:33.340 --> 1:22:37.270
voor u even als u, dan gaan we weer Schorsen
voorzitter, en dan wil ik ze wel voor uw we nog

1:22:37.300 --> 1:22:41.050
even aan uw herinnering toevoegen en dan,
als u dat wilt, kan ik ze alsnog een keer

1:22:41.050 --> 1:22:45.040
indienen en dan wil ik dat ook doen. Maar dan moet u
even een schorsing plaatsvindt als de heer Flier dat

1:22:45.040 --> 1:22:49.000
graag wil, dan kunnen we een schorsing plaatsvinden.
Krijgt u zo van mijn indruk is dat de

1:22:49.000 --> 1:22:52.720
heer Flier dat niet graag
wil. Meneer bos was

1:22:52.720 --> 1:22:56.560



afgerond, dus dat is allemaal
hartstikke mooi. Voorzitter,

1:22:56.560 --> 1:23:00.310
ik ik zal uw motie, want anders maak ik
misschien nu de laatste vergadering wel erg

1:23:00.310 --> 1:23:03.970
ingewikkeld. Maar ja, u moet wel natuurlijk op het
hoogtepunt kunnen stoppen, dus ik zit even te

1:23:03.970 --> 1:23:07.840
twijfelen. Wat dat betreft mag de zin afmaken
maar ja, u bent, meneer de voorzitter,

1:23:07.920 --> 1:23:10.600
ik maak een grapje. Ik wil nog even door
naar de motie die is ingediend door de

1:23:10.600 --> 1:23:14.500
SGP-voorzitter ik ben niet
begonnen met de teksten

1:23:14.590 --> 1:23:18.490
en beeldspraak als het gaat
om scherp aan de wind varen.

1:23:18.520 --> 1:23:22.300
Maar als ik deze motie zo kijk en
lees, dan zie ik eigenlijk aan de ene

1:23:22.300 --> 1:23:26.290
kant de kaptein die wil
naar rechts, ik zie een een

1:23:26.320 --> 1:23:30.070
andere partij, die wil naar
links en dan zie ik in het

1:23:30.070 --> 1:23:33.880
midden en het is heel mooi in de beeldspraak als
je boven die kopjes van die motie, dan zie ik

1:23:33.880 --> 1:23:37.690
eigenlijk de matrozen die starten op het dek
de zwabberde zou ik bijna zeggen, want ja,

1:23:37.750 --> 1:23:41.710
dat dat, dat is het een beetje, het is
natuurlijk, we willen van alles, we doen

1:23:41.710 --> 1:23:45.670
heel, heel heftig en we willen
nou als investeren en dan zie je

1:23:45.670 --> 1:23:49.660
zo een motie en het denkt van nou, hij is
overbodig. De heer de vries gaf het net al



1:23:49.660 --> 1:23:53.560
aan. Dus ja, voorzitter, daar denk
ik mij aangegeven hebbende dat het

1:23:53.680 --> 1:23:56.980
voor de VVD geen steun betreft. Alstublieft
dank u wel. Dank aan de heer bos.

1:23:57.580 --> 1:24:00.850
Lokaal belang,
vervolgd. De heer

1:24:00.880 --> 1:24:02.470
Kevelam voert voor
hen het woord,.

1:24:05.440 --> 1:24:09.250
De heer Kevelam ja,
voorzitter, dank u wel.

1:24:11.260 --> 1:24:14.590
Allereerst en bovenal zijn we
erg blij met het meerjaren

1:24:14.590 --> 1:24:18.370
investeringsplan compliment
voor het college en het

1:24:18.370 --> 1:24:21.910
ambtenarenapparaat die dit mogelijk
heeft gemaakt, een instrument die de

1:24:21.910 --> 1:24:25.630
consequenties van keuzes inzichtelijk
maakt, een must voor een groeiende

1:24:25.630 --> 1:24:29.560
gemeenten met
ambities. Dan even

1:24:29.560 --> 1:24:32.350
over het vriezenveen we
hebben net de motie.

1:24:33.340 --> 1:24:35.980
Aangekondigd en uitgelegd
horen worden door de

1:24:35.980 --> 1:24:38.800
SGP, dus dat laat ik even.

1:24:40.090 --> 1:24:43.980
Daar maar wat laat.
Maar laat het

1:24:43.980 --> 1:24:47.600
onderwerp gri we eigenlijk zien.



Allereerst, we zijn blij dat het

1:24:48.310 --> 1:24:52.120
dat is opgenomen. Is.
De wethouder die stelt.

1:24:53.020 --> 1:24:56.980
Wat mij betreft terecht in de commissie
ja, we moeten toch op zijn minst

1:24:56.980 --> 1:25:00.280
een jaar vooruit kunnen kijken. Als we dat niet
kunnen, dan ja, wat kunnen we dan nog wel?

1:25:00.850 --> 1:25:04.690
Heeft hij natuurlijk gewoon
gelijkelijk. Maar raadsleden

1:25:04.690 --> 1:25:08.410
stellen dat het noemen van namen en
bedragen voordat er een raadsbesluit

1:25:08.410 --> 1:25:12.250
genomen is, een bepaalde druk
veroorzaakt. Die zijn niet fijn vinden.

1:25:12.590 --> 1:25:16.450
Dat is ook wel begrijpelijk.
Ik werp vanavond dus vraag op.

1:25:16.690 --> 1:25:20.680
Zonder een antwoord te
kunnen uitgeven,. Is er in

1:25:20.680 --> 1:25:24.460
de zeer specifieke gevallen, zoals nu het Griekse
crisis heen. Maar er zijn natuurlijk best

1:25:24.760 --> 1:25:28.420
andere toekomstige
gevallen denkbaar een

1:25:28.420 --> 1:25:31.270
werkbare oplossing die recht
doet aan beide waarheden.

1:25:32.440 --> 1:25:36.280
Lokaal belang ziet vast niet als
enige partij graag. Gedegen, gedegen

1:25:36.280 --> 1:25:40.240
financieel beleid en verwachtingenmanagement
op gewekte verwachtingen,

1:25:40.630 --> 1:25:44.470
al dan niet bewust, die achteraf misschien
niet waargemaakt kan worden. Die zijn onder de



1:25:44.500 --> 1:25:48.490
onwenselijk dank u wel,
voorzitter,. Dank aan de

1:25:48.490 --> 1:25:51.580
heer Kevelam en dan vraag ik voor
de ChristenUnie. De heer kool,.

1:25:58.990 --> 1:26:00.130
De heer Krol, heeft het woord.

1:26:03.550 --> 1:26:07.510
Dank u wel, voorzitter,. Als
je iets koopt en je hebt het

1:26:07.510 --> 1:26:11.260
geld niet aan het het ook wel op de
pof kopen. Als je gaat kijken naar de

1:26:11.260 --> 1:26:15.250
betekenis van, betekent dat eigenlijk kopen?
Op goed geluk,. Dus je hebt dat geld niet

1:26:15.250 --> 1:26:17.950
en je hoopt dat je last heeft
van in de toekomst kan betalen.

1:26:19.180 --> 1:26:23.050
Met de systematiek rond het mip en het
uitvoeringsplan gaat het ons echt helpen om een

1:26:23.050 --> 1:26:26.860
goede en financieel verantwoorde
keuzes te maken, niet op de pof te

1:26:26.860 --> 1:26:30.370
kopen. We hebben nu zicht op de
investeringen en de bijbehorende

1:26:30.370 --> 1:26:34.180
kapitaallasten voor de komende
jaren. En we hebben zicht op de

1:26:34.180 --> 1:26:38.140
investeringsvolumes voor de komende jaren. Wat
mij betreft zijn we dan nog niet, maar we

1:26:38.140 --> 1:26:40.960
zijn op de goede weg. Is een
instrument in ontwikkeling.

1:26:42.310 --> 1:26:46.210
Met dit instrument kan de gemeente Barneveld
niet tot de pof niet op goed geluk, maar op

1:26:46.210 --> 1:26:49.810
basis van financieel doorzicht
naar de toekomst goed kiezen.



1:26:51.490 --> 1:26:55.390
Dan, voorzitter, nog over de skeelerbaan,.
Een investering waar we in de

1:26:55.390 --> 1:26:59.380
commissie wat uitgebreider bij stil
hebben gestaan. Een mooi vooruitzicht

1:26:59.380 --> 1:27:03.010
voor de skeeler vereniging waarmee een
lang gekoesterde wens een grote stap

1:27:03.040 --> 1:27:06.700
dichterbij komt. Zoals net
al aangegeven wij een bezoek

1:27:06.700 --> 1:27:10.330
gebracht aan de skeelervereniging.
Hoe mooi om te zien dat de skeeler

1:27:10.330 --> 1:27:14.050
vereniging met andere verenigingen
in gesprek is over samenwerking

1:27:14.290 --> 1:27:18.160
en gezamenlijk gebruik en beheer
van een te ontwikkelen terrein. En

1:27:18.160 --> 1:27:21.640
goed om te merken dat ook nagedacht
wordt over hoe toekomstige

1:27:21.640 --> 1:27:25.060
initiatieven kunnen landen op het
te ontwikkelen terrein. Want niet

1:27:25.060 --> 1:27:29.050
iedereen en niet alles zit al in een fase
van planvorming waar ze direct kunnen

1:27:29.050 --> 1:27:32.500
invoegen en dat mag
natuurlijk niet

1:27:32.500 --> 1:27:36.280
ophouden voor de skeelervereniging.
Zo zijn bijvoorbeeld nu geen

1:27:36.280 --> 1:27:39.970
concreet plan voor een
atletiekbaan maar er wordt wel

1:27:39.970 --> 1:27:43.960
nagedacht over de combinatie van de
skeelerbaan met de atletiekbaan in

1:27:43.960 --> 1:27:47.110



de toekomst. En die
mijn inzet is nodig,.

1:27:48.220 --> 1:27:52.090
Want er zijn veel verenigingen met een
actuele accommodatiebehoefte ik noem de

1:27:52.090 --> 1:27:55.630
oranjevereniging de scouting dan
schaakclub de petanque vereniging

1:27:56.230 --> 1:27:59.860
en wij zien veel voordeel als het gaat
om het ontwikkelen van een terrein

1:28:00.130 --> 1:28:03.880
dat kan veranderen ten behoeve van
de meerdere verenigingen. Overbodig.

1:28:04.720 --> 1:28:08.560
Ik denk het niet, zeker niet als
je iets belangrijk vindt. U krijgt

1:28:08.650 --> 1:28:12.370
een interruptie van de heer Bosch, meneer de
kok. Ja, voorzitter, heel kort eigenlijk, want

1:28:12.910 --> 1:28:16.820
de heer kool haalt ook aan de
motie, het geeft ook aan de

1:28:17.140 --> 1:28:21.070
atletiekvereniging dat is ook hetgeen wat
wij wat dat betreft graag willen. Dus

1:28:21.400 --> 1:28:24.970
dat betreft kunt u ons vinden. Maar
wat doet nu? Die motie voegt iets

1:28:25.000 --> 1:28:28.840
toe aan het beleid zoals dat
toe is gezegd, alles boven de

1:28:28.840 --> 1:28:32.710
vijf, nul, nul, nul, nul euro komt
naar u toe. Wat wat is dan de extra

1:28:32.800 --> 1:28:36.580
voor deze motie ten opzichte van het
beleid, zoals dat ook in het stuk

1:28:36.580 --> 1:28:40.510
staat, het TCO als
je belangrijk vindt,

1:28:40.510 --> 1:28:43.690
dan wil ik graag op voorhand richting gegeven
aan het college en dat is wat we nu doen.



1:28:46.030 --> 1:28:50.020
De heer roefs dank u wel,
voorzitter,. Daar denkt u dat met

1:28:50.020 --> 1:28:53.980
deze motie, dat dat de echte toegevoegde
waarde is. Dat u dat op die manier,.

1:28:55.060 --> 1:28:58.780
Die Griekse griendtsveen de organisatie en
ook de oranjevereniging die kan toch ook

1:28:58.780 --> 1:29:02.020
zelf natuurlijk wel kijken wat
er behoefte is en dat samen

1:29:02.230 --> 1:29:05.950
optrekken. Daar hebben we ze in principe ons
niet voor nodig. Het feit dat ze nu als

1:29:05.950 --> 1:29:09.430
vereniging bestaan, hebben ze ons ook niet
voor nodig, had de heer de Koning nog,.

1:29:10.360 --> 1:29:13.960
Hij vraagt of ik dat nodig vindt. Ja, als ik
dat die nodig van te houden, die motie toen

1:29:14.050 --> 1:29:17.620
ingediend. Wij denken dat hiermee richting
gegeven aan een hele goede oplossing

1:29:18.010 --> 1:29:21.970
waarmee we niet alleen de skeeler vereniging
ook echt een plek gegeven, een accommodatie

1:29:21.970 --> 1:29:25.690
om te sporten, maar ook andere
verenigingen in in in deze

1:29:25.750 --> 1:29:27.100
gemeente echt
perspectief bieden.

1:29:30.880 --> 1:29:34.570
De heer de Koning vervolgt: ja, daar
was ik bijna aan het eind gekomen.

1:29:34.810 --> 1:29:38.800
We vragen het college dan ook deze gedachtenlijn
door te zetten in het uiteindelijk op te

1:29:38.800 --> 1:29:42.460
leveren voorstel,. Zodat
naar wat ik net al aangaf.

1:29:43.270 --> 1:29:46.930



Naast de vereniging ook andere
verenigingen van sport kunnen beoefenen

1:29:47.200 --> 1:29:51.160
met een passende accommodatie de
heer de vries nog. Ik ook even

1:29:51.160 --> 1:29:54.820
op basis van ons vorige debatje ik begon met
mijn oren te klapperen omdat u aangaf dat

1:29:55.180 --> 1:29:58.750
de verenigingen hier blij van wordt, dus ik
denk ik check het gewoon even over de heb van.

1:29:59.020 --> 1:30:02.980
Wat vind je hiervan?. Hier
wordt de skivereniging niet

1:30:02.980 --> 1:30:05.470
vrolijk van, want we
gaan nu op voorhand al

1:30:05.470 --> 1:30:09.070
scenario-s benoemen. Dat de
verschillende scenario-s zijn.

1:30:09.520 --> 1:30:13.300
Dat we mogelijk gaan bezuinigen wordt al
genoemd. En dat doen we dan als raad hier bij

1:30:13.300 --> 1:30:17.230
elkaar, zonder de vereniging, zonder een
uitgewerkt plan, met mensen die dit heel

1:30:17.230 --> 1:30:20.800
veel verstand van hebben. Dus daar wil ik
toch een overweging gegeven dat u hier de

1:30:20.800 --> 1:30:23.110
vereniging niet
meer helpt,. Meneer

1:30:23.170 --> 1:30:27.090
Krol. De vraag is of ik
ter overweging wil nemen.

1:30:27.190 --> 1:30:30.670
Dat zal ik doen.
Dank,. Meneer

1:30:30.670 --> 1:30:40.120
Korevaar

1:30:40.060 --> 1:30:42.730
de heer Korevaar krijgt
het woord voor pro'98.



1:30:44.650 --> 1:30:48.550
Dank u wel, voorzitter,. We spreken
vanavond voor de eerste keer

1:30:48.550 --> 1:30:52.450
over Jip het jaar
investeringsplan

1:30:53.110 --> 1:30:56.230
maar wat vertelt je hebt
ons nu wel of juist niet?.

1:30:57.280 --> 1:31:01.180
Wat zien. We zien als raad
welke onderwerpen dit hier

1:31:01.220 --> 1:31:04.660
hebben gehaald, maar het lijstje
met onderwerpen die het voor

1:31:04.660 --> 1:31:07.840
2023 niet hebben
gehaald, die ontbreekt.

1:31:09.070 --> 1:31:12.910
Hoe komt het college tot haar
prioritering gaat het college de raad

1:31:12.910 --> 1:31:16.420
hierin nog voorzien? Een wens die duidelijk
in de commissie is uitgesproken?

1:31:16.540 --> 1:31:20.260
Graag een toezegging. Wat je
hebt ook niet in voorziet

1:31:20.800 --> 1:31:24.580
is de vraag hoe we deze
investeringen gaan betalen. De

1:31:24.580 --> 1:31:28.180
raad heeft de financiële kaders immers
al bij de begroting vastgesteld voor

1:31:28.180 --> 1:31:31.810
2023 p geeft verdere

1:31:31.840 --> 1:31:35.770
toelichting op het wat. Maar
de financiële. Hoe dan vraag,

1:31:36.250 --> 1:31:39.460
die volgt dan PAS weer
in de volgende fase.

1:31:40.210 --> 1:31:44.140
En als de raad ja heeft gezegd
tegen fase één en straks twee,



1:31:44.410 --> 1:31:48.310
dan hoor ik de wethouder vervolgens
zeggen: daar horen financiële

1:31:48.310 --> 1:31:51.910
consequenties bij,.
Bovenop Jip en de

1:31:51.910 --> 1:31:54.340
missende twee miljoen euro
vlak na de begroting.

1:31:54.700 --> 1:31:55.660
Komen ook nog.

1:31:55.880 --> 1:31:59.750
Rentewijzigingen nieuwe grondaankopen
en een rondweg die wellicht

1:32:00.080 --> 1:32:03.980
al in het komende jaar, maar zeker
in de komende jaren in het mip

1:32:04.330 --> 1:32:07.360
op onze begroting
zullen gaan drukken.

1:32:08.500 --> 1:32:12.340
Jip is hierbij echt een prima instrument,
daar hebt u ons van overtuigd.

1:32:12.790 --> 1:32:15.880
Het geeft inzicht in wat komend
jaar waarschijnlijk gaan.

1:32:15.900 --> 1:32:16.530
Er gebeuren.

1:32:16.900 --> 1:32:20.770
Maar je hebt is niet heilig en
ook nog in ontwikkeling. Jip is

1:32:20.770 --> 1:32:24.490
nog niet fijn geslepen, zo
bleek al in de technische

1:32:24.490 --> 1:32:28.270
sessie, waarbij voor
het een wel kaderen

1:32:28.300 --> 1:32:31.900
of kadering bleek te zijn,
maar voor het ander nog niet.

1:32:32.800 --> 1:32:36.550
Wat wij graag willen weten:
is er nog wel flexibiliteit?



1:32:37.120 --> 1:32:40.900
Waar zit de beperking
op keuzes? Wat

1:32:40.960 --> 1:32:44.950
dwingt tot deze prioritering
is dat financieel of zit

1:32:44.950 --> 1:32:48.070
het hem straks toch in
de interne en externe

1:32:48.100 --> 1:32:49.750
uitvoeringscapaciteit.

1:32:50.500 --> 1:32:51.360
Zijn we als raad nog?.

1:32:51.410 --> 1:32:55.370
Om flexibel om te anticiperen
of is er dan geen ruimte meer?.

1:32:56.380 --> 1:33:00.280
Kortom hoe vast te leggen wij ons
zelf met Jip de praktijk zal het

1:33:00.370 --> 1:33:03.700
leren, maar bij leren hoort
wat pro'98 betreft ook

1:33:03.970 --> 1:33:07.900
evalueren. Wij stellen daarom
voor in een motie, samen

1:33:07.960 --> 1:33:11.830
met de de overige oppositiepartijen
ondertekend, om het

1:33:11.830 --> 1:33:15.520
functioneren van Jip en de
mip de komende drie jaren

1:33:15.550 --> 1:33:19.060
nadrukkelijk te bespreken in de altijd
de commissie. Zo kunnen wij als raad het

1:33:19.060 --> 1:33:22.480
functioneren van dit instrument
beoordelen en eventueel bijstellen

1:33:23.170 --> 1:33:27.130
je hebt geeft een mooie raamwerk om
de investeringen in de komende jaren

1:33:27.130 --> 1:33:30.910
inzichtelijk te maken. Voor ons
hoeft dit alleen geen blauwdruk te



1:33:30.910 --> 1:33:34.570
zijn. Wel wil Pro, acht en
19 in de toekomst graag zien

1:33:34.810 --> 1:33:38.410
welke onderwerp vooruit zijn geschoven
en welke kaders daarbij worden

1:33:38.410 --> 1:33:41.710
gehanteerd. Om een voorbeeld
gegeven: de groene slinger in

1:33:41.710 --> 1:33:43.330
Voorthuizen de politiek.

1:33:43.490 --> 1:33:46.550
Het lijkt op dit onderwerp
Unaniem en er ligt al een.

1:33:46.600 --> 1:33:49.630
Aan een aantal jaren een
plan van aanpak, maar in

1:33:49.630 --> 1:33:52.960
2023 schittert deze
in afwezigheid.

1:33:53.830 --> 1:33:57.520
Het financieel plafond van een half
miljoen vinden wij ook niet zo prettig.

1:33:58.270 --> 1:34:02.200
Of we ergens een discussie over willen
voeren, schuilt regelmatig eerder in de

1:34:02.200 --> 1:34:05.770
inhoud en de politieke
lading dan in het bedrag.

1:34:06.610 --> 1:34:10.330
Wij zouden in toekomstige chips
dus graag een extra kolom zien

1:34:10.600 --> 1:34:14.320
met een categorie-a en een
categorie b. Het college stelt

1:34:14.320 --> 1:34:18.280
dan daarmee voor wat wel en
niet bij uitvoering door de

1:34:18.280 --> 1:34:21.790
raad wordt besproken. Wij denken
dat een politieke afweging

1:34:22.120 --> 1:34:26.020
effectiever en waarschijnlijk ook



efficiënter kan werken dan een financieel

1:34:26.020 --> 1:34:29.530
plafond en het voorbeeld
hebben de coalitiepartijen

1:34:29.560 --> 1:34:33.430
vanavond al gepresenteerd.
Graag horen wij of dit bij

1:34:33.430 --> 1:34:36.670
toezegging mogelijk is van
de wethouder. Voorzitter.

1:34:36.980 --> 1:34:37.940
Kan de fractie van Pro acht?.

1:34:37.950 --> 1:34:41.790
19. Concluderen dat dit document
de volgende keer onderdeel vormt

1:34:42.030 --> 1:34:44.130
van de begroting, en
je hebt daarbij een.

1:34:44.160 --> 1:34:44.700
Bijlage.

1:34:44.700 --> 1:34:44.910
Voor.

1:34:45.790 --> 1:34:46.540
Voorzitter.

1:34:47.260 --> 1:34:50.230
In de begrotingsvergadering wil
de pro'98 duidelijkheid over

1:34:50.500 --> 1:34:53.950
Treasury beheerplannen grondbeleid
en investeringsplannen

1:34:54.520 --> 1:34:58.240
met Jip wordt de raad voorzien in
de prioritering van het college en

1:34:58.240 --> 1:35:01.960
daarmee in haar investeringsplannen
maar wij willen ons als

1:35:01.960 --> 1:35:05.170
fractie niet aan de ketting laten
leggen door middel van dit instrument,

1:35:05.650 --> 1:35:09.100
juist vanwege het gebrek aan
inzicht op deze prioritering en



1:35:09.100 --> 1:35:12.490
flexibiliteit. Recente
ervaringen leren dat

1:35:12.490 --> 1:35:16.060
momenteel niet zo veranderlijk is
als de gemeentelijke financiën

1:35:16.450 --> 1:35:20.140
en daar willen wij graag op kunnen
anticiperen wij nemen daarom

1:35:20.200 --> 1:35:23.590
kennis van deze eerste Jip
maar stemmen er niet mee in.

1:35:24.070 --> 1:35:27.760
Voorzitter, westen Jan, voor
de laatste keer vanaf deze

1:35:27.760 --> 1:35:31.630
plek en voor u in
deze raad. Ik zeg

1:35:31.660 --> 1:35:35.500
u mede namens mijn fractie,
dank u wel voor de wijze waarop

1:35:35.500 --> 1:35:39.340
wij u als burgemeester in de
afgelopen twee jaren in ons midden

1:35:39.340 --> 1:35:43.240
hebben mogen hebben. Wij wensen
u en uw vrouw alle goeds en

1:35:43.240 --> 1:35:46.600
vooral veel gezondheid
toe. Dank u wel dank.

1:35:47.430 --> 1:35:49.270
Met deze overschrijding
van de spreektijd.

1:35:52.120 --> 1:35:56.050
Maak ik geen halszaak meer. Ik zou
bijna Janneke nu uitnodigen, maar

1:35:56.050 --> 1:35:59.590
dat is voor de heer de vries echt
niet leuk. De heer de vries,.

1:36:05.800 --> 1:36:09.190
De heer de vries, voert het woord
voor het CDA. Heel serieus.

1:36:16.030 --> 1:36:19.360
Voorzitter, dank u wel. Ik



neem u even terug naar de

1:36:19.390 --> 1:36:23.200
programmabegroting daarin waren we als
CDA kritisch over de lijn van dit

1:36:23.200 --> 1:36:27.010
college: fors geld lenen zonder
duidelijke aflossing, strategie

1:36:27.280 --> 1:36:31.240
en zonder concrete uitwerking van waar het
aan uitgegeven zou worden en ook kritische

1:36:31.240 --> 1:36:35.080
vragen. Ook van andere partijen was vooral
het antwoord: wacht maar tot er een

1:36:35.080 --> 1:36:38.620
uitgewerkt meerjareninvesterings
plan is,. Met als

1:36:38.620 --> 1:36:42.160
eerste het
uitvoeringsjaar 2023 als

1:36:42.160 --> 1:36:44.230
CDA stonden we die
vergadering lang op een nee.

1:36:44.770 --> 1:36:45.310
Maar uiteindelijk.

1:36:45.310 --> 1:36:49.110
Koos voor het voordeel van de twijfel
en steunen we de begroting met de

1:36:49.110 --> 1:36:52.930
woorden: het college moet echt aan
de bak om onze steun te verzilveren.

1:36:53.770 --> 1:36:57.550
En nu, een paar maanden later, ligt het
uitvoeringsplan daar. Een grote lijst met

1:36:57.550 --> 1:37:01.150
onderwerpen die we het komende jaar
willen gaan oppakken, veel herkenbare

1:37:01.150 --> 1:37:04.360
zaken waarvan mooi is dat ze voor
dit jaar in de planning staan.

1:37:05.320 --> 1:37:08.950
Wat er van de lijst is afgevallen
BTW helaas niet en ondanks het

1:37:08.950 --> 1:37:12.820



meermaals vragen blijkt er weinig
behoefte bij het college om dit alsnog te

1:37:12.820 --> 1:37:16.660
doen. Dat er nog geen optimale
lijst is, deelt het college

1:37:16.690 --> 1:37:20.620
wel met ons. De afgelopen
week is een term als

1:37:20.620 --> 1:37:24.340
groeimodel werkdocument en
een experiment al gevallen.

1:37:24.940 --> 1:37:28.480
Daarom vroegen wij ons als CDA af
of we wijzen aan zouden doen om dit

1:37:28.480 --> 1:37:32.470
uitvoeringsplan in deze staat en
deze forse budgetten te accorderen

1:37:33.100 --> 1:37:37.060
zeker als er PAS einde van het jaar meer
duidelijkheid krijgen over de aflossing. Strategie.

1:37:38.500 --> 1:37:41.950
Maar er is een reden om het wel te
accorderen los van inhoudelijke

1:37:41.950 --> 1:37:45.730
onderwerpen geloven we wel in een model
van het mip het geeft overzicht aan de

1:37:45.730 --> 1:37:49.630
raad-college en de ambtenarij en met
duidelijke kaders en afspraken kan

1:37:49.640 --> 1:37:53.350
met ieders rol, zoals controlerend maar
ook uitvoerend rekening gehouden worden,.

1:37:54.250 --> 1:37:58.210
Alles boven de vijf ton, want het net
ook over in dit plan komt nog terug

1:37:58.210 --> 1:38:02.140
naar de raad,. Een duidelijke afspraak
die we hier met elkaar maken.

1:38:02.800 --> 1:38:06.640
De activiteiten met lagere bedragen wil
je als raad vaak eigenlijk ook niet in de

1:38:06.640 --> 1:38:09.130
raad hebben. Je moet er
gewoon uitgevoerd worden,.



1:38:12.040 --> 1:38:15.820
Even kijken. De
activiteiten met lagere

1:38:15.820 --> 1:38:19.660
bedragen worden je dus niet bespreken en je geeft
organisatie houvast om aan de slag te gaan,

1:38:19.840 --> 1:38:23.530
maar ook regie als raad. Wel
willen we van het college een

1:38:23.530 --> 1:38:26.650
toezegging dat niet alleen wordt
gericht op die vijf ton, maar dat de

1:38:26.650 --> 1:38:30.610
politiek-gevoelige onderwerpen die daar net onder
vallen, ook gewoon naar de raad toe gaan, dat

1:38:30.610 --> 1:38:33.970
hij toch geraadpleegd worden.
Al met al zou je er ondanks het

1:38:33.970 --> 1:38:37.720
uitvoeringsplan in de toekomst
beter moet, hier dus ook voor

1:38:37.840 --> 1:38:41.830
kunnen stemmen. Maar toen kwam
de motie van de SGP, LB en

1:38:41.830 --> 1:38:45.370
CU over de skeelerbaan en dat
verandert er voor ons echter zaak

1:38:45.820 --> 1:38:49.510
is of alles of niets,. Of de
afspraken gelden voor alle

1:38:49.510 --> 1:38:53.500
activiteiten op deze lijst, of die
die afspraken van vijf ton is niets

1:38:53.590 --> 1:38:57.430
waard. Wat mij betreft is het meest
pijnlijke dat dit uit de koker

1:38:57.460 --> 1:39:01.240
van de gehele coalitie komt. Je kunt je
niet aan de ene kant scharen achter dit

1:39:01.240 --> 1:39:04.990
model met afspraken, maar de andere kant een
vereniging die ook een plek op deze lijst

1:39:04.990 --> 1:39:08.950



verdient uit evenwicht
brengen. De inhoudelijke

1:39:08.950 --> 1:39:12.880
discussie over de baan hebben we
na accordering en niet op voorhand

1:39:12.940 --> 1:39:16.900
via deze motie. Prima als deze
partijen niet de nek willen uitsteken

1:39:16.900 --> 1:39:20.410
voor deze vereniging, maar dat doe
je als er een uitgewerkt plan ligt,.

1:39:22.240 --> 1:39:26.110
En er komt ook nog bij dat het verenigingsleven het
afgelopen jaar weinig op het nieuwe bestuur hoeft te

1:39:26.110 --> 1:39:29.500
rekenen. SVB hoef ik volgens
mij niet uit te leggen. Die

1:39:29.500 --> 1:39:33.340
situatie is dus gênant voor woorden. De
kwart vereniging, de zand happen met

1:39:33.340 --> 1:39:37.060
gouden bergen beloofd, maar met een bestuurswissel
dusdanig weinig van terechtgekomen.

1:39:38.020 --> 1:39:41.950
Er moet tempo komen op de ontwikkelingen van de
verlenging. Buiks zeker met de stijgende kosten

1:39:42.610 --> 1:39:46.450
en als laatste de plannen voor een skeelerbaan
in combinatie met de oranjevereniging

1:39:46.840 --> 1:39:50.740
die hangt aan een zijden draadje naar het
mislopen van de beoogde grond. De heer de

1:39:50.740 --> 1:39:54.520
vries u krijgt een interruptie van de heer van den
Bosch, van de vries alleen dat, de gesprekken tussen

1:39:54.520 --> 1:39:58.450
college is er nog
steeds gaande zijn. De

1:39:58.450 --> 1:40:02.320
heer de vries,. Dat heb ik
bij de vragen de antwoorden

1:40:02.350 --> 1:40:05.710
kunnen lezen. Maar ja, ik kom er ook achter
dat het elke keer weer kan veranderen.



1:40:10.750 --> 1:40:14.710
Nu met skeelerbaan en met de
oranjeverenigingen even niet

1:40:14.710 --> 1:40:18.400
goed ging,. Zet het college een
goede stap, maar dat is te prijzen.

1:40:18.880 --> 1:40:22.730
Ze willen de skeeler verenigingen aan
onderkomen helpen. En wie steekt er dan een

1:40:23.230 --> 1:40:27.160
via een motie? Een spagaat tussen de
college willen de coalitiepartijen.

1:40:27.640 --> 1:40:28.240
Voorzitter.

1:40:28.630 --> 1:40:32.410
Dit raakt de kern van model waar we het
vanavond over hebben. We hebben als CDA ons

1:40:32.410 --> 1:40:36.250
best gedaan om ondanks onze bezwaren
toch steun aan het uitvoeringsplan te

1:40:36.250 --> 1:40:40.030
geven. Ik denk aan financiering,
het experimentele karakter en het

1:40:40.030 --> 1:40:43.810
ontbreken van een lijst van afgevallen
projecten. De heer van lier

1:40:44.290 --> 1:40:48.010
ja, voorzitter, de heer
de vries die zicht. De

1:40:48.010 --> 1:40:51.850
coalitie steekt, er spaart tussen drielanden.
Maar daar herkennen wij ons niet in. Hij

1:40:51.860 --> 1:40:55.810
blijft gewoon in het mip staan. Die negen ton
blijft gereserveerd staan. We hebben alleen

1:40:55.810 --> 1:40:59.650
wat randvoorwaarden meegegeven
en verder niet. De heer de

1:40:59.650 --> 1:41:03.340
vries. Het college kiest
via het mip om te

1:41:03.340 --> 1:41:07.330
zeggen: dit vinden wij belangrijk, we gaan



het uitvoeren en we komen op het moment dat

1:41:07.330 --> 1:41:10.930
er is uitgevoerd, komen naar de raad toe
en kunt u als raad daarover spreken

1:41:11.410 --> 1:41:15.130
en u kiest voor dat dat naar de
raad komt. Kiest u ervoor om al.

1:41:16.060 --> 1:41:18.370
De sokken tussen te
stoppen?. De heer kool?.

1:41:20.050 --> 1:41:24.040
Ja, dank u wel, voorzitter, ik herken me niet in de
bewoordingen van de heer de vries. Ik denk dat u de kern van

1:41:24.040 --> 1:41:27.820
de motie mist. Die gaat er om dat wij
de skeeler verenigingen echt echt toe

1:41:27.820 --> 1:41:31.630
de toewenst dat ze echt krijgen waar ze
allang naar lang te hebben, maar zolang er

1:41:31.630 --> 1:41:35.440
toegewerkt hebben, ook in de planvorming en
dat willen wij ook voor de skeelervereniging.

1:41:36.030 --> 1:41:39.850
Vergeet dat er ook een heleboel andere verenigingen
zijn die ook behoefte te hebben en die zien we nergens

1:41:39.850 --> 1:41:43.780
terugkomen en we vinden het fijn als we het gewoon
gecombineerd worden in een plan, zo veel mogelijk, en

1:41:43.780 --> 1:41:47.740
dat is de richting die wij graag wensen.
De heer de vries,. Voorzitter, we

1:41:47.740 --> 1:41:51.430
hebben al heel vaak over de skeeler verenigingen
gesproken ook over die multifunctionaliteit

1:41:51.460 --> 1:41:55.450
zit. Die zit al in de gesprekken, daar wordt al
over gesproken en daar heeft op dit moment de

1:41:55.450 --> 1:41:59.380
skeeler skeelervereniging en ook het
college deze motie niet bij nodig. En nou

1:41:59.380 --> 1:42:03.340
ja, wat ik ook al aangaf de vereniging,
die zit hier niet op te wachten. Dus mijn



1:42:03.340 --> 1:42:06.910
vraag is echt: waarom doet u dit en
daarbij ook weer doet geweld aan het.

1:42:07.720 --> 1:42:11.290
Het de. De afspraken die we met elkaar hebben
gemaakt als het gaat om wat er bij het mip staat

1:42:11.590 --> 1:42:15.580
boven de vijf ton, gaat gewoon naar de raad. Hoe
kun je erover spreken? Kunt u alsnog inbrengen

1:42:15.580 --> 1:42:19.360
wat u graag wilt? Maar dat doet nu niet op
voorhand en dat is voor ons belangrijke reden

1:42:19.600 --> 1:42:21.430
om hier uiteindelijk
tegen te stemmen.

1:42:25.060 --> 1:42:28.840
Het mip zorgt voor overzicht. Ik ben bij mijn
laatste zinnen het mip zorg voor overzicht,

1:42:28.870 --> 1:42:32.860
plan, bereid en consistentie maar die
consistentie krijgen middels deze

1:42:32.860 --> 1:42:36.490
motie van de coalitie nog een
extra knau. Hiermee zijn de

1:42:36.490 --> 1:42:40.270
spelregels voor alle investeringen
namelijk niet: Hetzelfde het is of

1:42:40.270 --> 1:42:44.050
alles of niets. Op dit moment
betekent dat voor ons niets.

1:42:44.530 --> 1:42:48.460
We stemmen tegen dit uitvoeringsplan
dan kiest liever voor om het bij

1:42:48.460 --> 1:42:52.330
het oude te laten. Dank u wel. Dank
aan de heer de vries tenslotte.

1:42:53.140 --> 1:42:55.900
In deze. Termijn,
mevrouw van den

1:42:55.900 --> 1:43:00.520
Wildenberg

1:43:00.340 --> 1:43:02.410
voor burgerinitiatief
u heeft het woord.



1:43:04.330 --> 1:43:08.230
Dank u wel voorzitter. Het
meerjaren investeringsplan is nu

1:43:08.230 --> 1:43:11.680
slechts voor het eerste jaar. Bij
de volgende begroting wordt die

1:43:11.770 --> 1:43:12.640
bijgevoegd.

1:43:13.300 --> 1:43:14.650
Op zich is het een goed plan.

1:43:15.280 --> 1:43:18.640
Want de organisatie weet nu waar
het geld naartoe moet op basis van

1:43:18.640 --> 1:43:22.570
investerings of intentieafspraken
in de raad. Deze

1:43:22.570 --> 1:43:26.560
keer is het nog een Apart stuk
waarover we moeten besluiten,. En daar

1:43:26.560 --> 1:43:30.100
zit voor ons het knelpunt.
Waarom is dit geen document ter

1:43:30.100 --> 1:43:33.850
kennisname
commissie, stelde de

1:43:33.850 --> 1:43:37.120
portefeuillehouder dat is het niet, omdat
ik dan niks hebt om mee te werken.

1:43:38.380 --> 1:43:42.190
Maar denken wij dan? Alle voorgaande
jaren is er zonder het mip gewerkt.

1:43:43.480 --> 1:43:47.470
Dat het is, vinden wij prima. Laten we dat
vooropstellen echter, als we dit plan, dat

1:43:47.470 --> 1:43:51.430
nu nog in de kinderfeest zit
goedkeuren daar een besluit over

1:43:51.430 --> 1:43:55.240
nemen, dan zitten we muurvast er
is dan geen ruimte voor andere

1:43:55.240 --> 1:43:59.200
investeringen. Die er nu, wat nu
niet opstaat doet dit jaar niet



1:43:59.200 --> 1:44:02.680
mee. Wij kregen al een heel

1:44:02.680 --> 1:44:06.660
verontwaardigde bericht van de
kwart vereniging. Zij werden

1:44:06.670 --> 1:44:10.630
niet genoemd en ze zijn al volop bezig.
Daar kon ik nog wel uitleggen, ook al

1:44:10.810 --> 1:44:14.440
voelde het niet fijn. Er
staat ook niets in over de

1:44:14.440 --> 1:44:17.950
schaakvereniging waar we ook
al jaren over praten,. De

1:44:17.950 --> 1:44:21.880
oranjeverenigingen Voorthuizen is genoemd, is
in de commissie gezegd. Die staat er eigenlijk

1:44:21.880 --> 1:44:25.390
wel in. Wat verborgen blijkbaar.
De groene slinger van

1:44:25.390 --> 1:44:28.960
Voorthuizen waar is die gebleven?
En mijn collega's hebben al meer

1:44:28.960 --> 1:44:32.740
onderwerpen genoemd. Het
lijkt ons in ieder geval

1:44:32.740 --> 1:44:36.460
vooral een ambtelijk stuk dat zeker
de leidraad moet zijn. Maar wat

1:44:36.460 --> 1:44:40.390
staat er eigenlijk allemaal niet in? Wie
heeft de keuzes gemaakt voor wat wel

1:44:40.390 --> 1:44:44.260
en wat niet?. Volgens ons zou
dat de raad moeten doen als

1:44:44.260 --> 1:44:48.190
hoogste orgaan, maar dat hebben
we niet gedaan. Een slechte zaak,

1:44:48.190 --> 1:44:48.730
voorzitter.

1:44:53.020 --> 1:44:56.080
Dank voelt een beetje raar,.



1:44:58.120 --> 1:45:00.910
Want ik ben ik ook onderwerp
van het college. Maar goed,.

1:45:03.160 --> 1:45:06.850
Niet mijn vraag, maar meneer Oosterwijk
wethouder Oosterwijk nog beter,.

1:45:08.350 --> 1:45:12.040
Wethouder, u reageert.
Op de inhoud van

1:45:12.040 --> 1:45:15.520
vragen of gevraagde
toezeggingen en inmiddels twee

1:45:15.520 --> 1:45:19.030
moties. Motie vijf
en motie zes,

1:45:19.390 --> 1:45:22.630
die over het evalueren
gaat. De motie die.

1:45:23.410 --> 1:45:27.250
De heer de vries geloof ik, heeft,
nee, meneer Korevaar heeft ingebracht.

1:45:29.020 --> 1:45:31.840
Wethouder, heeft het woord
ja, dank u wel, voorzitter,.

1:45:33.850 --> 1:45:36.640
Goed dat we hier het debat
voeren, want dit gaat over:.

1:45:38.140 --> 1:45:41.680
Wat doen wij in Barneveld,
in onze samenleving? Aan

1:45:41.680 --> 1:45:45.180
investeringen in
onderwijs, tien

1:45:45.180 --> 1:45:49.090
miljoen, het wegenbeheerplan
vijf miljoen overige

1:45:49.090 --> 1:45:52.960
investeringen. Daar gaat dit over.
Dit gaat niet over een plannetje

1:45:52.990 --> 1:45:56.830
dit gaat niet over een systeem
systeempje dit gaat over

1:45:56.830 --> 1:46:00.700
wat wij doen in Barneveld in



2023 oorspronkelijk zou dit ook

1:46:00.700 --> 1:46:04.420
gewoon bedoeld zijn als een
onderdeel van de begroting. In de

1:46:04.420 --> 1:46:08.380
begroting kijk je een jaar
vooruit. Dat doen we nu

1:46:08.650 --> 1:46:12.520
iets te laat heb ik ook toegezegd. Bij
de behandeling van de begroting. Dat we

1:46:12.520 --> 1:46:16.330
dat in februari gaan
doen,. Proberen we jaar

1:46:16.330 --> 1:46:20.110
vooruit te kijken. En nu opeens vinden
we het heel ingewikkeld om een jaar

1:46:20.110 --> 1:46:22.810
vooruit te kijken,. Maar dat
doen we volgens mij al.

1:46:26.500 --> 1:46:26.980
Ik ben.

1:46:27.260 --> 1:46:31.030
Ik ga echt een poging doen
om u allen mee te nemen. Ik

1:46:31.030 --> 1:46:33.280
vind echt dat eigenlijk iedere
partij hiervoor moet de.

1:46:33.480 --> 1:46:33.960
Want dit gaat.

1:46:33.960 --> 1:46:37.630
Niet over of ik geleid,
over ongeleid heb of

1:46:37.810 --> 1:46:41.800
op oppositie of coalitie, maakt me
eigenlijk niet zoveel uit. Dit gaat

1:46:41.800 --> 1:46:45.790
over wat we aan het doen zijn voor
Barneveld, voor onze burgers, waarin we een

1:46:45.790 --> 1:46:49.540
afweging maken. Gaan
we dat nu doen. Met

1:46:49.540 --> 1:46:50.260
geleend geld voor?.



1:46:50.270 --> 1:46:50.870
Een deel.

1:46:51.250 --> 1:46:55.240
Wat we gedekt hebben in de begroting,.
Of gaan we dat over vier, vijf jaar

1:46:55.240 --> 1:46:59.020
doen, als men voldoende gespaard hebben en
als dat de bezuinigingsmaatregelen van de

1:46:59.020 --> 1:47:02.890
VVD hebben doorgevoerd?. Dat kan
ook. Maar dan moet er nog vijf jaar

1:47:02.890 --> 1:47:05.260
wachten. Onderwijs
blijven, lekker zitten,.

1:47:06.160 --> 1:47:09.820
Wegenbeheerplan even niet doen,
dat is waar we voor staan. Hier.

1:47:12.940 --> 1:47:16.660
Nu ga ik proberen de verschillende
antwoorden vragen langs te

1:47:16.660 --> 1:47:20.380
lopen. Voorzitter,. SGP
dient een motie in

1:47:20.380 --> 1:47:24.130
samen met lokaal belang en de
ChristenUnie over grise veen.

1:47:26.890 --> 1:47:30.760
Ik ervaar dat als een
opdracht om het stuk wat wij

1:47:30.760 --> 1:47:34.730
toch moeten leveren, want dat is
conform onze systematiek nodig voor

1:47:34.810 --> 1:47:38.400
bedragen boven de vijf ton, om daar
een zekere kleuring een invulling aan

1:47:38.410 --> 1:47:42.370
gegeven, uw raad over
of u daar voor of

1:47:42.370 --> 1:47:46.270
tegen stemt. Ik zie dat als
een nadere opdrachtgeving

1:47:46.270 --> 1:47:49.990
aan het college, waar wij uiteraard



invulling aan zullen geheven.

1:47:56.650 --> 1:48:00.520
De heer de vries interrumpeert.
De laatste poging keer deze kant.

1:48:02.350 --> 1:48:05.830
Als u hoort dat. De
vereniging zelf zegt van

1:48:05.830 --> 1:48:09.670
Goh aan om dat nu al te
doen, is niet handig. Als

1:48:09.730 --> 1:48:13.690
u nog geen verdere uitwerking heeft van de plannen,
maar dat het goed is om het daar juist ook met elkaar

1:48:13.690 --> 1:48:17.590
te bespreken. Wat er mogelijk is. Is dat
dan niet juist het moment om dat te

1:48:17.590 --> 1:48:21.460
bespreken en niet op voorhand, nu al met
die motie eigenlijk als u als opdracht

1:48:21.760 --> 1:48:25.690
allerlei meegeven.
De wethouder,. Ja,

1:48:25.700 --> 1:48:29.560
heel eerlijk gezegd, voorzitter,
ziet tegenstelling niet zo erg. Wij

1:48:29.560 --> 1:48:32.440
zullen met een voorstel komen. Dat
zouden we ook zonder deze motie,.

1:48:34.480 --> 1:48:38.350
Dus op dat moment heeft de
raad wat zijn nu wel of niet

1:48:38.350 --> 1:48:42.310
gezegd hebben alle vrijheid om dat
te beoordelen, daar keuzes in te

1:48:42.310 --> 1:48:46.300
maken. Et cetera. Een aantal
fracties zegt van nou, maar

1:48:46.300 --> 1:48:50.250
ik wil wel graag wat extra informatie
daarin hebben en graag wat

1:48:50.270 --> 1:48:53.470
andere verenigingen meegenomen
hebben. Ik ervaar dat als



1:48:54.220 --> 1:48:58.210
een advies om dat stuk
in te richten. En

1:48:58.330 --> 1:49:01.750
ik ervaar dat niet. Het is ook niet een
oproep om die negen ton eruit te slopen.

1:49:03.100 --> 1:49:07.030
Dan hebben we een andere situatie. Dat
is het niet, dus het is een oproep om

1:49:07.570 --> 1:49:11.170
het plan voor die negen ton keurig netjes
in te richten, met zoveel mogelijk.

1:49:12.340 --> 1:49:13.780
Samenwerking met
andere partijen.

1:49:14.500 --> 1:49:15.400
En ik zie daar eerlijk.

1:49:15.430 --> 1:49:19.360
Zich niet zozeer een tegenstelling in en
ik zou het ook jammer vinden, dat zeg

1:49:19.360 --> 1:49:23.260
ik dan ook maar eerlijk. Als
het CDA om die reden. Het

1:49:23.260 --> 1:49:27.190
meerjaren investeringsplan niet gaan steunen, zou ik
jammer vinden. Maar het is hun vrijheid. Natuurlijk

1:49:27.400 --> 1:49:30.970
de heer de vries, ja, dat vinden wij ook
heel jammer dat doordat de motie er ligt.

1:49:32.530 --> 1:49:36.070
Ik hoop ook in ieder geval het advies van ook mee
meeneemt van het CDA om te zeggen: kijk gewoon

1:49:36.070 --> 1:49:40.050
ruim na deze opgave, kijk naar de gesprekken
die hebben plaatsgevonden en gaat

1:49:40.080 --> 1:49:44.050
die manier ook de boel invullen.
Dank de heer bos interrumpeert

1:49:44.350 --> 1:49:48.250
ja, voorzitter, dank u wel, voorzitter,
ik hoor de wethouder antwoord

1:49:48.250 --> 1:49:51.940
gegeven op het feit: nee, wij doen er
eigenlijk niets aan hetgeen af wat er nu



1:49:51.940 --> 1:49:55.600
staat. Die negen ton blijft gewoon
gereserveerd. Toch wil ik daar wel een

1:49:55.600 --> 1:49:59.470
kanttekening maken, want ik heb net een van
de indieners gehoord, maar er moet breder

1:49:59.470 --> 1:50:03.460
worden getrokken en misschien kan de
atletiekbaan er ook wel bij, dan betekent dat

1:50:03.460 --> 1:50:07.390
toch een verdunning dat betekent
toch dat er misschien hier en

1:50:07.390 --> 1:50:11.290
daar wel pijn moet worden geleden en
toch niet het optimaal kan worden

1:50:11.290 --> 1:50:15.280
gerealiseerd. Ik weet niet hoe een
atletiekbaan daarbij past en hoe dat kan, maar

1:50:15.280 --> 1:50:19.270
of dat dan allemaal voor Hetzelfde budget
kan. Dat is de vraag. Wij zijn altijd voor

1:50:19.340 --> 1:50:23.320
scherp, op de centen, dus dat is geen
discussie. Dus dat voordat anders dan krijg

1:50:23.320 --> 1:50:26.890
ik die toch weer terug, is voor
wezen. Nee, voorzitter, het

1:50:26.890 --> 1:50:30.850
belangrijk is in deze hoever die verdunning
is en hoe we dat dan in gaan vullen,

1:50:31.030 --> 1:50:34.900
in hoeverre er dan die verenigingen dit gaan
frieseweg wil, die vrije hand heeft om dan

1:50:34.960 --> 1:50:38.950
optimaal haar plan te realiseren.
Wethouder, ja, voorzitter, volgens

1:50:38.950 --> 1:50:42.070
mij loopt de heer bos nu vooruit op het
plan wat we nog moeten gaan maken.

1:50:44.200 --> 1:50:47.710
En en laat ik het zo zeggen, volgens mij een
van de uitgangspunten volgens mij ook in het

1:50:47.710 --> 1:50:51.490



accommodatiebeleid wat u anderhalf
jaar geleden vastgesteld is dat we

1:50:51.490 --> 1:50:55.420
zoveel mogelijk sport voor de activiteiten
proberen te combineren. Et cetera.

1:50:56.350 --> 1:50:59.800
Daar is dit volgens mij invulling van
en is dat verdunning nee, ik zou er een

1:50:59.800 --> 1:51:03.400
versterking. De heer
bos. Ja, voorzitter,

1:51:03.970 --> 1:51:07.750
de wethouder legt mij toch wat wat
wat ik loop voor de muziek uit.

1:51:07.960 --> 1:51:11.710
Ik hou wel van tempo, dus dat dan zijn we
daar natuurlijk wel de goede weg. Maar

1:51:11.800 --> 1:51:15.640
ik, ik ben wel bang dat dat er toch
kwaliteit wordt ingeleverd door de

1:51:15.640 --> 1:51:19.510
ene of de andere partij en dat we uiteindelijk
onderaan de streep, want het gaat

1:51:19.510 --> 1:51:23.050
over die 900000 euro, daar kunnen we niks
over, andere, dat we dan uiteindelijk

1:51:23.470 --> 1:51:27.310
toch niet met een volwaardige club zit
die dus haar accommodatie kan benutten,

1:51:27.370 --> 1:51:30.790
haar activiteiten kan ontwikkelen.
En dan gaan we daar uiteindelijk als

1:51:30.790 --> 1:51:34.660
gemeenschap een foute beslissing
maken. Dus dat wil ik even meegeven

1:51:34.660 --> 1:51:37.990
en dat dat eigenlijk daarom ook
aangegeven dat deze motie overbodig is.

1:51:39.040 --> 1:51:41.830
De heer de wethouder vervolgt,
want de heer bos stelt iets.

1:51:43.900 --> 1:51:47.650
Ja. Dezelfde heer bos,
die net was,. Geeft



1:51:47.650 --> 1:51:48.190
natuurlijk.

1:51:48.290 --> 1:51:48.650
Aan.

1:51:48.950 --> 1:51:52.780
Dat dit eigenlijk uberhaupt
niet kan,. Ik bedoel in die zin

1:51:52.810 --> 1:51:56.650
is uw mening die u nu geeft
eigenlijk niet van toepassing, want

1:51:56.860 --> 1:52:00.070
dit plan gaat helemaal niet door, want
u zegt van, we moeten eerst sparen.

1:52:01.180 --> 1:52:04.810
Dus in die zin is dat wel
bijzonder. U verwijst naar de

1:52:04.810 --> 1:52:08.590
schuldquote van BDO
het rapportage ging

1:52:08.590 --> 1:52:11.140
over 20. 21 vorige coalitie,.

1:52:12.700 --> 1:52:16.270
Dat de schuldquote zo hoog was die
nog steeds hoog is en waarin onze

1:52:16.270 --> 1:52:20.050
begroting een stijging
in zit. Meneer

1:52:20.050 --> 1:52:23.920
bos, de heer bos interrumpeert
ja, voorzitter, dat

1:52:23.920 --> 1:52:27.880
dit kan natuurlijk echt niet. Dit is nu.
Dit is een nieuwe manier van besturen in

1:52:28.000 --> 1:52:31.510
in dit huis. Ik heb dat al, een andere
wethouder ook, nee, dat was bij

1:52:31.510 --> 1:52:35.410
SVB volgens mij heen. Kijk even naar achteren
dat de wethouder aangaf van ja, nee,

1:52:35.410 --> 1:52:39.130
dat was het vorige college dat daar een beslissing
heeft genomen en wij nu en u doet dat nu



1:52:39.130 --> 1:52:43.090
ook, u bent hier verantwoordelijk we
kunnen u bij wijze spreken vandaag

1:52:43.090 --> 1:52:46.900
naar huis sturen. Voor hetgeen wat
een voorganger fout heeft gemaakt,

1:52:47.020 --> 1:52:50.020
bent u verantwoordelijk dus ik ik zou
dat graag anders willen voorzien.

1:52:50.770 --> 1:52:54.490
Wethouder, voorzitter, ik heb
niet aangegeven dat dat fout

1:52:54.490 --> 1:52:58.210
was. Ik zeg het zelfs

1:52:58.330 --> 1:53:01.630
dat ik hem nog verder uitbreiden.
Het plan leidt tot een hogere

1:53:01.630 --> 1:53:05.410
schuldquote dus dan mag u mij
op aanspreken, dat doet u ook.

1:53:06.670 --> 1:53:10.030
Ik constateer alleen dat het
artikel van BDO ging over 20, 21.

1:53:15.880 --> 1:53:19.540
U geeft aan aan dat er eerst
moeten sparen. En dat de

1:53:19.540 --> 1:53:23.110
rekening bij de burger komt. Die
rekening hebben in de begroting

1:53:23.110 --> 1:53:26.860
opgenomen. Dat was het besluit wat u in
november genomen hebt. Toen hebben we de

1:53:26.860 --> 1:53:30.850
rekening vastgesteld en nu gaan we de
invulling doen. Hadden we natuurlijk

1:53:30.850 --> 1:53:34.720
op Hetzelfde tijdstip willen doen, we
toen niet gedaan. Dus die rekening.

1:53:34.850 --> 1:53:35.570
Er is al betaald.

1:53:35.750 --> 1:53:39.550
Die staat in de
begroting. En ja,



1:53:39.550 --> 1:53:43.450
deze discussie hebben natuurlijk ook in november gehad,
dus we zitten in een herhaling van zetten te doen.

1:53:44.320 --> 1:53:46.900
Ik vraag me af hoe lang ik daar verder
op door moet gaan. Voorzitter,.

1:53:49.090 --> 1:53:52.030
Onze afweging is van je kan nu
zeggen: we gaan we niet doen.

1:53:53.650 --> 1:53:56.800
Zo heb ik dat geprobeerd, ook richting
de barneveldse krant aan te gegeven.

1:53:57.550 --> 1:54:01.540
Daar gaan we dus daar begon ik ook mijn
betoog mee: een aantal investeringen in onze

1:54:01.540 --> 1:54:04.660
samenleving niet doen, terwijl
wordt wel kunnen betalen.

1:54:06.190 --> 1:54:09.910
En dan vinden wij. Dat is onze afweging.
Ondanks dat er tot een hogere

1:54:09.910 --> 1:54:13.510
schuldquote leidt,. Belang, het
maatschappelijk belang om die

1:54:13.510 --> 1:54:16.990
investeringen wel te
doen, groter en hoger

1:54:17.650 --> 1:54:21.610
dan dat, daar de schuldquote stijging
tegenover. Dat is onze afweging, dan

1:54:21.610 --> 1:54:25.450
kunt u me eens zijn, dan kunt u het mee oneens
zijn, maar dat is de werkelijkheid. De heer

1:54:25.450 --> 1:54:29.200
bos. Ja, voorzitter, ik kom toch nog
een keertje terug, want het het

1:54:29.200 --> 1:54:33.100
rapportcijfer was dus over een paar
jaar geleden. Maar de beantwoording

1:54:33.100 --> 1:54:36.820
van de wethouder dat we toch goed heb
geluisterd is dat we de schulden laten

1:54:37.270 --> 1:54:41.110
toenemen en dat betekent dat als



ik dan nog even, ja, ik, ik

1:54:41.110 --> 1:54:45.070
kan me niet anders doen, we zullen toch even terug
moeten gaan naar november, want dat dit, dat

1:54:45.070 --> 1:54:49.030
is de basis volgens mij waar we nu
over praten en dat betekent toch

1:54:49.030 --> 1:54:52.450
dat we er slechte voor komen te staan.
Dus dat betekent dat het geen oranje

1:54:52.780 --> 1:54:56.710
stip straks is, maar donkerrood want dan
komt het al op neer. We gaan steeds verder

1:54:56.920 --> 1:55:00.850
lenen en daar moet zijn lasten tegenover
en die zijn nu in de begroting

1:55:00.850 --> 1:55:04.810
van november gedekt. Maar hoe gaat de toekomst?
Want dit is niet het einde van, het is nu zo

1:55:04.810 --> 1:55:08.800
dat het is nu 26,7 eigenlijk
heeft u gevraagd in de begroting

1:55:08.800 --> 1:55:12.280
42 miljoen. De heer bos kort,
meneer bos, ja, sorry.

1:55:13.390 --> 1:55:17.200
Het, het is natuurlijk zo dat het wordt
heel technisch, snap uw moties maar

1:55:17.680 --> 1:55:21.490
ik denk dat de wethouder het ik denk dat
de de burger hier onder andere streep.

1:55:22.420 --> 1:55:26.110
Uitleg moet hebben, fase voor aan de
lat staan en daar zitten wij hiervoor

1:55:26.410 --> 1:55:30.190
en dat betekent dus dat dit niet zo
kan doorgaan en dat we steeds verder

1:55:30.400 --> 1:55:34.150
in een leen. Organisatie
komen, waar we

1:55:34.150 --> 1:55:37.960
dus geen geldt eigenlijk voor hebben.
Wat onderaan de streep bij de burger



1:55:38.050 --> 1:55:41.380
neerkomt is dat de wethouder met me eens dat
de burger uiteindelijk onderaan de streep,.

1:55:42.370 --> 1:55:46.330
Het het het het kind van de rekening
is? De wethouder. Voorzitter, de

1:55:46.330 --> 1:55:50.200
burger is het kind van de rekening en
de burger profiteert dat probeer ik

1:55:50.200 --> 1:55:53.920
net aangegeven. De burger profiteert
omdat een onderwijsinstelling krijgt, de

1:55:53.920 --> 1:55:57.730
burger profiteert omdat wij een wegen
investeren, de burger profiteert

1:55:57.760 --> 1:56:01.660
omdat wij. In sport te
investeren, daar profiteert

1:56:01.660 --> 1:56:05.470
hiervan en de, ja, daar zit de lasten
tegenover. Dat klopt en ik deel uw

1:56:05.470 --> 1:56:09.220
zorg en die heb ik in de behouden
begrotingsbehandeling van november uitgebreid

1:56:09.250 --> 1:56:13.150
gesproken over de lange termijn en
ik heb toegezegd dat ik daar bij de

1:56:13.150 --> 1:56:16.900
kaderbrief verder op teruggekomen komen.
Ik heb die zorg ook en die deel ik

1:56:16.900 --> 1:56:20.740
zeker. Het is niet zo. Dat we
zomaar door kunnen gaan op

1:56:20.740 --> 1:56:24.400
deze voet, dus we zullen ons dan
echt moeten buigen over de vraag,

1:56:24.760 --> 1:56:28.690
onze lange termijn, financiën. Willen
we daar rood-oranje of groen of geheel,

1:56:28.750 --> 1:56:32.740
naar welke kleur dan ook zijn? En wat
betekent dat dan voor ons? Want dat kan

1:56:32.740 --> 1:56:36.520
best betekenen dat



wij in 25, 26

1:56:36.880 --> 1:56:40.870
substantieel minder moeten gaan investeren.
En welke investeringen gaan er dan allemaal

1:56:40.900 --> 1:56:44.350
afvallen dus ik vind dat een
heel relevante vraag. Ik deel uw

1:56:44.350 --> 1:56:48.130
zorg. Maar voor deze korte
termijn, dat hebben

1:56:48.160 --> 1:56:52.060
op toen uitgebreid betoogd,.
Kunnen we betalen en hebben

1:56:52.060 --> 1:56:55.930
wij de afweging gemaakt in het belang
van onze burger. Dit de juiste

1:56:56.080 --> 1:56:59.770
keuze is de heer bos. Nog ja, voorzitter,
mag ik uit de beantwoording Des te

1:56:59.770 --> 1:57:03.280
leren dat bezuinigingen
eigenlijk onontkoombaar zijn?

1:57:04.000 --> 1:57:07.870
De wethouder,. Volgens

1:57:07.870 --> 1:57:11.620
mij mag u hier uit de stileerde
dat een gematigde financieel

1:57:11.620 --> 1:57:15.190
beleid gewenst is.
Dat hoeft niet per

1:57:15.190 --> 1:57:18.700
SE bezuiniging
betekenen. Wethouder,

1:57:18.700 --> 1:57:19.210
vervolgd

1:57:26.980 --> 1:57:30.760
even kijken. Ik ga terug naar
de sprekers de heer Kevelam van

1:57:30.760 --> 1:57:34.660
lokaal belang. De onderstreept nog eens
het belang van het instrument van dit

1:57:34.660 --> 1:57:36.970
meerjarig investeringsprogramma



dank daarvoor,

1:57:37.540 --> 1:57:41.260
ChristenUnie hoopt,
ook die spreekt van

1:57:41.470 --> 1:57:45.390
dat we de. We moeten niet op de pof
leven en ik vond het wel treffend

1:57:45.400 --> 1:57:49.360
eigenlijk in de woordkeus die daar gesteld
werd van op de pof leven is dat je niet weet

1:57:49.420 --> 1:57:52.870
of het kan betalen in de toekomst. Dat hebben
nu juist in de begroting wel vastgesteld.

1:57:53.290 --> 1:57:56.710
Ja, wij kunnen dit wel betalen, dus we
doen het niet op de pof we doen het heel

1:57:56.710 --> 1:57:59.950
verantwoord. Bewust
maken we deze keuze?.

1:58:03.180 --> 1:58:05.500
Ga ik niet meer in op
de motie? Ja, de heer

1:58:05.500 --> 1:58:09.430
Korevaar dat was ik

1:58:09.430 --> 1:58:13.000
toch wel een beetje teleurgesteld. Ik dacht dat we
heel ver gekomen waren en toen dacht o: nee, toch

1:58:13.210 --> 1:58:17.200
niet, en dat is dan wel
jammer,. Want hoe gaan we

1:58:17.200 --> 1:58:20.710
dat betalen? Ja, dat hebben
we nu juist in november al

1:58:20.770 --> 1:58:24.310
besloten, u heeft daar niet
voorgestemd maar ik heb er wel

1:58:24.310 --> 1:58:27.970
besloten. Dus dan, als u nu zegt van
ja, die rekening komt nog een keer,

1:58:28.510 --> 1:58:32.320
komt niet twee keer met het wel op de rekening.
Dus dat vind ik jammer dat u dat dan

1:58:32.320 --> 1:58:34.450



zo opmerkt want dat
is gewoon niet waar.

1:58:36.250 --> 1:58:37.180
Flexibiliteit.

1:58:37.260 --> 1:58:41.190
Een ander onderwerp, wat u aankaart dat
is al door meerdere aangekaart van dat

1:58:41.200 --> 1:58:42.840
maar voor kennisgeving
aannemen.

1:58:45.310 --> 1:58:49.180
We hebben een investeringsplafond
gekozen om financiële redenen

1:58:49.630 --> 1:58:53.380
en daar zit nog een capaciteit
verhaal naast. Dat impliceert dat we

1:58:53.380 --> 1:58:56.980
keuzes maken,. De
flexibiliteit,

1:58:57.070 --> 1:59:01.000
ja, maar binnen het investeringsplafond is,
dan moeten er andere dingen afvallen. Als u

1:59:01.000 --> 1:59:04.210
zegt van ja, er zijn nog drie, vier
wensen. Dat is nou precies waarom ik dit

1:59:04.210 --> 1:59:08.170
investeringsplafond willen hebben, want anders
komen er drie van wenst er nog bovenop en daar heb

1:59:08.170 --> 1:59:10.840
ik niet 26 miljoen
nodig, maar 35.

1:59:12.400 --> 1:59:16.300
Dus nee, die flexibiliteit is
er niet. Flexibiliteit is er

1:59:16.330 --> 1:59:19.930
als u andere dingen wil hebben. Er is nu
het moment voor om die in te brengen.

1:59:20.440 --> 1:59:24.430
We gaan er andere dingen
af. Dus ik beroerd

1:59:24.440 --> 1:59:28.150
u ervoor dat er nog meer
moet gaan lenen en dat is



1:59:28.240 --> 1:59:32.020
echt de kern van dit instrument.
En als dat onderuitgehaald wordt,

1:59:32.110 --> 1:59:35.740
ja, dan is dit instrument tandeloos
geworden. Voorzitter, de heer

1:59:35.740 --> 1:59:39.670
Korevaar voorzitter, u zei
zelfs zojuist al: je hebt die

1:59:39.670 --> 1:59:42.070
financiële component meer heb
ook die capaciteit component.

1:59:42.790 --> 1:59:43.720
En daar vindt.

1:59:43.740 --> 1:59:47.660
Ik hem dus ingewikkeld als raadslid. Wat
kijk, financieel, begrijp ik het en snap ik

1:59:47.660 --> 1:59:51.570
het plan plafond ook goed
zo!. Dus dank nogmaals

1:59:51.570 --> 1:59:55.320
voor de toelichting, maar daar
begrijp ik hem. Die capaciteit,

1:59:55.320 --> 1:59:59.250
component die zit ons, ja, in ieder geval
in de afgelopen tijd al behoorlijk

1:59:59.250 --> 2:00:02.580
in de weg en overigens
financieel ook. Want welke

2:00:02.580 --> 2:00:06.360
aanbesteding valt de afgelopen
tijd binnen zijn budget?

2:00:07.020 --> 2:00:10.800
Dus daar moet ook nog wat gezocht kan
worden. Maar die capaciteitsvraag

2:00:11.010 --> 2:00:15.000
die zou ertoe kunnen leiden dat bepaalde
onderwerpen niet uitgevoerd kunnen worden,

2:00:15.120 --> 2:00:18.810
moeten worden doorgeschoven en dat vind
ik helemaal niet zo een hele gekke

2:00:18.900 --> 2:00:22.800
gedachtegang alleen dan creëer
je wel ruimte in je verhaal en



2:00:22.800 --> 2:00:26.670
die capaciteit zou ik dan heel graag voor
een ander onderwerp ingezet willen gaan

2:00:26.730 --> 2:00:29.580
zien worden. En dat is de
flexibiliteit waar ik op doel.

2:00:30.960 --> 2:00:34.890
Wethouder, ja, voorzitter, als het gaat om de
capaciteit en volgens mij hebben we het dan over

2:00:34.890 --> 2:00:38.490
capaciteit van
uitvoeringskracht. Ja,

2:00:38.490 --> 2:00:42.450
precies als we daar
dus tekort in hebben,

2:00:43.020 --> 2:00:45.210
dan valt er niet vrij.
Maar er is dit tekort.

2:00:47.520 --> 2:00:51.120
Dus als u zegt van ja, maar dan wil ik die vrijkomende
ruimte voor iets anders gebruikt. Nee, er is geen

2:00:51.120 --> 2:00:55.020
vrijkomende ruimte, was namelijk een
tekort. Overigens deel ik uw zorg op dat

2:00:55.020 --> 2:00:58.920
punt wel, want daar heb ik nog
onvoldoende grip op. Dat vind ik

2:00:58.920 --> 2:01:02.850
nog een spannende element bij, als de financiële
elementen, omdat we daar gewoon minder

2:01:02.850 --> 2:01:06.810
grip op hebben. Dus die zorg deel ik
en ik wil u daar toch zeker ook wel

2:01:06.810 --> 2:01:10.740
in meenemen, om daar nou in de loop van het jaar
van: hoe loopt dat dan en hoe gaat dat dan?.

2:01:12.720 --> 2:01:15.780
Het leidt wat mij betreft nu
nog niet tot andere keuzes.

2:01:17.550 --> 2:01:21.270
Maar misschien heeft u daar andere gedachten
over, meneer Korevaar nou ja, nee, want u stelt

2:01:21.270 --> 2:01:25.140



zojuist als die capaciteit het probleem is, dan
blijft het ook een probleem als je, als je naar

2:01:25.140 --> 2:01:28.980
onderwerp gaat kijken, als a
niet lukt. Dat betwist ik,

2:01:29.010 --> 2:01:32.790
want stel nu dat het gaat over het
asfalteren van een bepaalde weg

2:01:32.850 --> 2:01:36.810
en extern is die asfaltering
capaciteit niet beschikbaar. Dan zou

2:01:36.810 --> 2:01:40.710
je een heel ander willekeurig onderwerp naar voren
kunnen Halen waar je niet asfaltering machine

2:01:40.710 --> 2:01:43.680
voor nodig hebt.. Wethouder,.

2:01:44.850 --> 2:01:46.380
Ja, voorzitter,
dank u wel terecht.

2:01:46.480 --> 2:01:46.840
Het wat mij?.

2:01:46.840 --> 2:01:50.490
Betreft is dat een

2:01:50.490 --> 2:01:54.390
theoretische mogelijkheid? Laat ik
zeggen, laten we afspreken dat ik,

2:01:54.540 --> 2:01:58.380
als dat zich vol gaat doen, dat we
bij u terugkomen. Van is het dan

2:01:58.380 --> 2:02:02.340
gewenst om andere keuzes te maken? Dat
vind ik op zich 1 terecht punt. En

2:02:02.340 --> 2:02:06.270
daar sta ik ook zeker voor open in die
zin, als u zo flexibiliteit bedoeld,

2:02:06.780 --> 2:02:10.680
kan ik daar een heel eind met u
meegaan naar. Voorzitter,. Er

2:02:10.680 --> 2:02:13.590
zijn vragen gesteld over: ja,
wat is nou allemaal afgevallen.

2:02:14.610 --> 2:02:18.540
Ik heb daar volgens mij in de commissie op



geantwoord de lijst van afgevallen producten,

2:02:18.570 --> 2:02:22.470
projecten is zo divers
en zo nee, hoe rijp

2:02:22.530 --> 2:02:25.500
en groen door elkaar heen dat ik die
niet hier op tafel wil hebben,.

2:02:26.730 --> 2:02:30.570
De projecten met prioriteit nummer twee. We
zijn ook afgevallen want er zijn ook een

2:02:30.570 --> 2:02:34.410
jaar doorgeschoven. En u heeft
zelf nu een aantal projecten

2:02:34.410 --> 2:02:38.250
genoemd van ja, waarom staan die er
niet op de groene slinger nog wat

2:02:38.250 --> 2:02:42.060
voorbeelden gehoord?. Wij
moesten keuzes maken, dus die

2:02:42.120 --> 2:02:45.690
zijn inderdaad niet voor
23 gepland. Dat is dan de

2:02:45.690 --> 2:02:47.760
consequentie van
deze systematiek.

2:02:49.530 --> 2:02:53.430
Dus ja, flexibiliteit, het is een
jaarplan dus die komen. Volgend jaar.

2:02:53.430 --> 2:02:57.180
Gaan we dat er te heroverwegen dat is
de systematiek die we hier proberen te

2:02:57.180 --> 2:03:01.020
introduceren. En, voorzitter,
volgens mij is nog

2:03:01.050 --> 2:03:04.260
een motie die ingediend is om.

2:03:06.240 --> 2:03:10.140
Een a en b-lijst te
introduceren. En

2:03:10.140 --> 2:03:14.130
ook alles wat politiek
gevoelig is, ook hierin de

2:03:14.130 --> 2:03:15.900



raad te brengen. Die
toezegging wil ik doen.

2:03:18.120 --> 2:03:21.240
We hebben inderdaad die grens gezet
van vijf ton is een eerste begin.

2:03:22.140 --> 2:03:26.070
Wat mij betreft, als u aangeeft van nou, dat
project onder de vijf ton vinden we toch

2:03:26.070 --> 2:03:30.000
echt wel gevoelig moeten doen. Doen
we het. Voor dit jaar en wat mij

2:03:30.000 --> 2:03:33.750
betreft voor volgend jaar inderdaad de
systematiek van a en b-lijst waarin we dat

2:03:33.750 --> 2:03:37.620
aangeven, dat handig te
amenderen zou zijn. En,

2:03:37.620 --> 2:03:41.100
voorzitter, volgens
mij heb ik dan. De

2:03:41.130 --> 2:03:44.850
vraag opmerkingen. Ik

2:03:44.850 --> 2:03:48.810
zie krijg signalen dat dat niet zo is,
maar ik weet even niet welk ik dan

2:03:48.810 --> 2:03:49.470
wel gedaan heb.

2:03:50.090 --> 2:03:50.360
De.

2:03:50.980 --> 2:03:54.930
De motie van vriezenveen. Bedoelt
u de nou, ik wou zeggen, daar

2:03:54.930 --> 2:03:58.530
hebben we aandacht aan besteden om een
toezegging die laatst die laatste

2:03:58.530 --> 2:04:01.800
motie vraagt, ook iets
over evaluatie en de

2:04:01.830 --> 2:04:03.690
auditcommissie wilt u daar
nog iets over zeggen?.

2:04:06.420 --> 2:04:10.380
We zitten inderdaad in een leerproces dat



heeft een aantal van u ook aangegeven. Dat is

2:04:10.380 --> 2:04:14.250
ook zo, dus ik vind het helemaal
geen slechte gedachte om alle

2:04:14.280 --> 2:04:17.370
evoluerend in de auditcommissie
hiermee om te gaan. Prima.

2:04:19.320 --> 2:04:22.140
Ik herinner me nog even de
vraag om een toezegging van de

2:04:22.140 --> 2:04:25.860
SGP-fractievoorzitter als
het gaat over, moeten we

2:04:25.860 --> 2:04:29.610
niet in. Bij de kaderbrief
hopen te komen met een

2:04:29.610 --> 2:04:33.510
tienjarenplan toch wat meer
duidelijkheid en richting aangeven.

2:04:33.540 --> 2:04:37.230
In welke accommodaties met
name in het port of de

2:04:37.230 --> 2:04:40.770
maatschappelijk vastgoed ook, zeg maar,
komen dan wel in aanmerking, niet in

2:04:40.770 --> 2:04:44.100
aanmerking in dat tienjarenplan
ik denk dat het goed is om daar

2:04:44.790 --> 2:04:48.750
proberen invulling aan te geven. Ik moet wel zeggen:
kijk, het accommodatiebeleid is gewoon anderhalf

2:04:48.750 --> 2:04:52.560
jaar geleden vastgesteld, dan geeft
dat niet alle richting. Dat zie ik

2:04:52.560 --> 2:04:56.490
ook. Dus ik denk dat het goed is dat wij
een poging doen om daar net iets meer

2:04:56.490 --> 2:04:56.940
richting aan.

2:04:57.040 --> 2:04:57.520
Gegeven.

2:04:58.140 --> 2:05:02.090
Maar ja, daar worden ook dat er staan ook



moge lijk een politiek discussiepunten

2:05:02.090 --> 2:05:05.610
op dat moment schat ik zo in, dat is
ook goed, is, ook prima om te doen.

2:05:06.600 --> 2:05:10.410
Maar ja, laten we daar dan ook fair te zijn tegenover
elkaar, dat we daar ook het goede gesprekken over

2:05:10.440 --> 2:05:14.400
probeert te hebben. Op dat moment.
Voorzitter, dan eerst nog de

2:05:14.400 --> 2:05:18.030
heer Korevaar ja, voorzitter, nog even op dat
lijstje terugkomen, want ik begrijp van de

2:05:18.030 --> 2:05:21.900
wethouder dat dat zo een grootse en meeslepende
lijst is, dat hij dat niet met ons kan delen.

2:05:22.530 --> 2:05:26.310
Maar zou de poging, zou de wethouder
dan ons een poging kunnen doen

2:05:26.640 --> 2:05:30.240
om in ieder geval met de
raad te delen wat dan de

2:05:30.330 --> 2:05:33.390
kaders zijn, of de
afwegingskaders en de criteria?.

2:05:34.230 --> 2:05:38.220
En dat hoeft niet nu, hoor maar maar maar
probeer de raad daar dan in mee te nemen,

2:05:38.220 --> 2:05:42.120
op welke wijze u tot uw
keuze bent gekomen. Want nu

2:05:42.120 --> 2:05:46.030
komen ze, nou ja,. Cultuur ik
hier bij ons binnen en we krijgen

2:05:46.050 --> 2:05:49.800
van de lijst met wat er wel op staat
en niet wat er niet op staat.

2:05:50.210 --> 2:05:53.760
En dat zou denk ik, helpen en dat
zou je kunnen koppelen aan er

2:05:53.850 --> 2:05:57.660
misschien wel de capaciteiten die u in
in-huis beschikbaar hebt en die u juist in



2:05:57.660 --> 2:06:00.990
2023 en 2024 wilt
gaan inzetten.

2:06:01.890 --> 2:06:05.660
Wethouder, voorzitter, de de

2:06:05.670 --> 2:06:08.790
criteria waarop wij selecteert hebben,
staan opgenomen in het voorstel.

2:06:09.780 --> 2:06:13.530
Ik geef toe, die criteria leiden niet een
op een tot de lijst zoals we die nu hebben.

2:06:13.860 --> 2:06:17.790
Daar zit interpretatieruimte in, et, cetera
en ik denk dat het goed is om u daar

2:06:17.850 --> 2:06:20.980
iets meer in mee te nemen. Maar niet.
Nu hebt u zelf aangegeven dat.

2:06:21.810 --> 2:06:24.570
Dat begrijp ik. Die wens, daar
ben ik ook zeker toebereid.

2:06:25.950 --> 2:06:29.880
Ja, daar worden keuzes gemaakt en er wordt een
afweging in gemaakt, deels uitvoeringstechnische de

2:06:29.880 --> 2:06:33.810
capaciteit voor, ja of nee, maar ook
deels van ja. Is dat een toezegging

2:06:33.840 --> 2:06:37.620
geweest of kunnen we die nog een jaar voor
eigenlijk achteruit schuiven? Ook omdat je

2:06:37.620 --> 2:06:41.490
gewoon alle lijst hebt die
eigenlijk al te lang is om in een

2:06:41.490 --> 2:06:45.480
jaar-uit te kunnen voeren. Maar ik
wil u zeker in die overwegingen

2:06:45.600 --> 2:06:49.230
daar gaat het u volgens mij
om in de afwegingen wat meer

2:06:49.230 --> 2:06:50.270
meenemen bij.

2:06:50.320 --> 2:06:50.670
Volgende.

2:06:50.890 --> 2:06:54.790



Ja, voorzitter, nog heel even aanvullend en dat heeft ook
te maken met het feit dat we als raad heel vaak hebben

2:06:54.790 --> 2:06:58.470
gevraagd, neem ons nou mee
in in de prioritering

2:06:58.680 --> 2:07:02.340
en als die prioritering ingewikkeld
woord, leg die keuze dan aan ons

2:07:02.550 --> 2:07:06.030
voor als raad, want wij, wij
denken dat wij het algemeen

2:07:06.150 --> 2:07:10.140
algemeen belang daarin kunnen vertegenwoordigen
en u daar misschien ook wel de

2:07:10.140 --> 2:07:13.920
rugdekking kunnen leveren om
juist de juiste keuzes in dat

2:07:13.920 --> 2:07:17.520
specifieke jaar te kunnen maken. Maar ik
heb een toezegging van de wethouder zo

2:07:17.520 --> 2:07:21.480
verstaan dat er een procesvoorstel
binnenkort volgt om daar meer over te

2:07:21.480 --> 2:07:25.320
zeggen, met elkaar. De heer
de vries nog. Over die

2:07:25.710 --> 2:07:29.520
politieke gevoeligheid en dat het
belangrijk is dat ook als er onder die

2:07:29.520 --> 2:07:32.760
vijf ton valt, dat dan ook naar de
raad komt. Dank voor uw toezegging,.

2:07:33.810 --> 2:07:37.800
Maar daarin ook wel vooral de actieve rol
vanuit de raad, om het aangegeven. Het

2:07:37.800 --> 2:07:41.700
is ook belangrijk dat ook vanuit het college die
actieve rol is van als het ik denk toch even een

2:07:41.700 --> 2:07:45.360
check dat dat er ook in, maar ik zie de wethouder
al knikken, dus dan ben ik heel blij mee.

2:07:47.160 --> 2:07:51.120
Wat mij betreft helemaal akkoord,
voorzitter, ik heb dat inderdaad meer



2:07:51.150 --> 2:07:54.840
in woorden meer aan de raad gehangen,
maar wat mij betreft hebben wij zelf die

2:07:54.840 --> 2:07:58.710
gevoeligheid hoop ik tenminste dat wij de
juiste keuzes daarin maken. Voorzitter,

2:07:59.130 --> 2:08:02.490
we hopen dat het dezelfde gevoeligheid
is, mevrouw van den berg.

2:08:03.840 --> 2:08:07.410
Ja, ook even een check. Vraag, voorzitter,
aan de wethouder: begrijp ik het nu

2:08:07.410 --> 2:08:11.070
goed dat de groene slinger, waar
een plan van aanpak al ligt

2:08:11.070 --> 2:08:14.640
vanuit het vorige
college,. Er niet inzit

2:08:14.910 --> 2:08:16.110
in dit jaar?.

2:08:16.980 --> 2:08:20.280
Wethouder, dat
begrijpt u goed,

2:08:21.030 --> 2:08:24.809
die staat ook prioriteit nummer twee in
de lijst. En dat heeft volgens mij ook

2:08:24.809 --> 2:08:28.680
vooral te maken met het feit dat
we in Voorthuizen nog een proces

2:08:28.680 --> 2:08:32.610
door moeten, omdat daar nu. Het
gaat er niet helemaal op in

2:08:32.610 --> 2:08:36.270
maar in ieder geval plannen liggen die
elkaar tegenspreken dat je eerst dat

2:08:36.270 --> 2:08:40.110
proces door zou moeten gaan. Dus dan kun
je hem ook nog niet in dit jaar uitvoeren

2:08:40.470 --> 2:08:42.930
en gemeente om een
23 toe te sturen.

2:08:43.920 --> 2:08:47.490
Dan even een aanvullende vraag,



voorzitter, heeft de wethouder dit

2:08:47.490 --> 2:08:51.000
besproken met plaatselijk belang
Voorthuizen die eigenaar is van de

2:08:51.000 --> 2:08:53.400
dorpsvisie waarde groene
slinger onderdeel van is?.

2:08:54.059 --> 2:08:57.840
Wethouder, dit hebben wij
niet besproken. Dit zijn de

2:08:57.840 --> 2:09:01.830
afwegingen die wij gemaakt hebben, wat
realistisch is en wat haalbaar is, en als je

2:09:01.890 --> 2:09:05.730
dingen gaat plannen in het jaar, want dit
gaat over de jaarschijven we zitten nu

2:09:05.730 --> 2:09:09.570
inmiddels in februari, waarvan
je op klompen aan kan

2:09:09.750 --> 2:09:13.170
voelen dat er echt een proces voor
nodig is om de uitgaven voor.

2:09:13.200 --> 2:09:13.590
Voeren.

2:09:14.760 --> 2:09:18.660
Ja, daar kan ik het in 23 zetten. Dan neemt
dus ruimte in 23, waar ik geen ander

2:09:18.660 --> 2:09:22.590
project in kan zetten, terwijl ik weet dat
die niet in 23 uitgevoerd kan worden. Dat we

2:09:22.590 --> 2:09:26.430
onze afweging. We

2:09:26.430 --> 2:09:29.250
ronden dit in deze
termijn af. Wethouder,.

2:09:30.480 --> 2:09:34.320
Dank. Het blijft dus

2:09:34.440 --> 2:09:38.370
een tweetal moties
over. Eind de

2:09:38.460 --> 2:09:42.420
nieuwste. Het dus motie
zes. En die krijgt u ook



2:09:42.420 --> 2:09:44.430
aangereikt of die staat
al in uw systeem.

2:09:46.350 --> 2:09:48.240
Dit was een uitgebreide
eerste termijn,.

2:09:50.850 --> 2:09:54.600
Geen tweede termijn nodig
op dit punt. Dank u wel,

2:09:55.170 --> 2:09:58.559
dan komen we bij de toe voeging
aan de agenda. De twee

2:09:58.620 --> 2:09:59.880
moties over.

2:10:01.530 --> 2:10:05.070
Verkeerssituatie
daar zit nogal wat

2:10:05.070 --> 2:10:09.030
samenhang in. Het zit op een
detail. Nu zijn details soms

2:10:09.030 --> 2:10:12.960
superbelangrijk maar één ding
zou ik willen voorkomen: dat u

2:10:12.990 --> 2:10:16.860
nu drie kwartier of een uur
over zo een kleine kwestie

2:10:17.430 --> 2:10:20.010
elkaar bezig houdt maar
ook de luisteraars.

2:10:21.900 --> 2:10:25.740
En mijn voorstel is dat u kort
motiveert waarom u nu voor de

2:10:25.740 --> 2:10:29.730
ene of de andere kiest of dat u elkaar
in de pauze nog wenst te vinden. Dat

2:10:29.730 --> 2:10:33.510
kan ook. Twee minuutjes
per fractie lijkt ons

2:10:33.750 --> 2:10:37.620
ruim voldoende,. Omdat
we precies weten waar

2:10:37.620 --> 2:10:41.340
dit over gaat.. We starten



2:10:41.340 --> 2:10:45.150
met met wie is dat we?
Voorzitter, ik hoor, voorzitter,

2:10:45.540 --> 2:10:49.350
ja, ik ik heb er echt een minuutje langer nodig
waar. We hebben bewust minder tijd in de

2:10:49.350 --> 2:10:53.309
vorige, bij de vorige bespreking genomen
en er zitten ook torens in de zaal

2:10:53.309 --> 2:10:55.660
voor dit onderwerp.. Dat zijn.

2:10:56.280 --> 2:10:56.630
Voorzitter.

2:10:57.330 --> 2:11:01.050
Zullen we de indieners van wie zijn
de hoofdindieners van de motie? Dat

2:11:01.050 --> 2:11:04.920
is lokaal belang
en pro'98 is het

2:11:04.920 --> 2:11:08.700
dus een compromis dat die drie minuten
spreektijd nemen en de andere

2:11:08.730 --> 2:11:11.250
twee. Dat is heel
goed idee zit.

2:11:13.590 --> 2:11:15.840
En wie dat niet nodig
heeft, krijgt coup.

2:11:17.640 --> 2:11:21.360
We starten met mevrouw Blankenburg van
lokaal belang, die een van de moties

2:11:21.390 --> 2:11:24.480
motiveert en ook voor
lokaal belang. Daarop.

2:11:25.750 --> 2:11:27.690
Reageren, neem ik aan.
U heeft het woord.

2:11:28.440 --> 2:11:32.280
Ja, dank u wel voorzitter,
voorzitter, ik moest ik terugdenken

2:11:32.309 --> 2:11:35.880
aan de allereerste keer dat ik
in deze raadzaal aanwezig was



2:11:36.300 --> 2:11:40.290
als geïnteresseerde inwoner op de tribune
bij een commissievergadering dat

2:11:40.290 --> 2:11:43.590
was eind 2014. Aan
de orde was het

2:11:43.620 --> 2:11:47.550
initiatiefvoorstel voor fietspaden op de
meeste troelstralaan. Het werd er een

2:11:47.550 --> 2:11:51.000
zeer levendige discussie. Ik
maak kennis met termen als

2:11:51.020 --> 2:11:54.690
objectieve en subjectieve verkeersonveiligheid
het ging over de remmende

2:11:54.690 --> 2:11:58.320
werking van fietsers op het
autoverkeer en de breedte van de

2:11:58.320 --> 2:12:02.190
fietsstroken enzovoort. Ik herinner
me de insprekers en de vele

2:12:02.190 --> 2:12:05.910
brieven van onder andere de
scholen. Voorzitter, we zijn nu

2:12:05.940 --> 2:12:09.090
negen jaar verder en het is
best bijzonder om vanavond.

2:12:10.200 --> 2:12:13.740
Deze twee moties te mogen
bespreken die gericht zijn op het

2:12:13.740 --> 2:12:16.980
veiliger willen maken van de
weg voor de scholieren en

2:12:17.040 --> 2:12:20.460
basisschoolkinderen die er dagelijks
fietsen voor onze inwoners.

2:12:21.300 --> 2:12:24.840
Het verschil met negen jaar geleden
is dat de neuzen nu wel de

2:12:25.020 --> 2:12:28.740
degelijk dezelfde kant op staan. Als ik
kijk naar de vragen in de commissie en de

2:12:28.740 --> 2:12:32.710



inhoud van de moties die nu voorliggen
voorzitter, mogen wij als raad best.

2:12:32.870 --> 2:12:33.410
Er zijn.

2:12:34.530 --> 2:12:37.350
Ik wil best kort een toelichting
gegeven op onze motie.

2:12:38.040 --> 2:12:41.690
Actief toewerken naar is voor
mij het tegenovergestelde van

2:12:41.730 --> 2:12:45.600
passief afwachten, zoals afwachten wat
het effect zou kunnen zijn van de

2:12:45.600 --> 2:12:49.230
nieuwbouw in de wijk Bloemendaal.
Wij zien graag dat het college

2:12:49.230 --> 2:12:52.980
juist voorsorteert op de
ontwikkelingen, aan de slag gaat en 30

2:12:52.980 --> 2:12:56.700
kilometer als basis aanhoudt voor de
aanpassingen die genoemd staan in het

2:12:56.700 --> 2:13:00.270
besluit. Het zou zomaar zo
kunnen zijn dat met een

2:13:00.270 --> 2:13:04.170
relatief kleine extra inspanning
ook financieel doorgepakt kan

2:13:04.170 --> 2:13:06.570
worden richting het
instellen van 30 kilometer.

2:13:08.490 --> 2:13:12.480
Daarom zien wij uit naar de
toegezegde memo voorafgaand aan

2:13:12.480 --> 2:13:16.410
de kadernota en de daaropvolgende
raadsvoorstel wat ons

2:13:16.410 --> 2:13:20.130
betreft is dat het juiste moment om ook
de financiële consequenties af te wegen.

2:13:20.350 --> 2:13:23.350
Mevrouw Blankenburg wordt geïnterrumpeerd
door mevrouw van der meer voor het.



2:13:23.350 --> 2:13:27.090
CDA, dank u wel,
voorzitter,. U heeft het

2:13:27.090 --> 2:13:31.050
over actief toewerken.
Dat zie ik bij de

2:13:31.050 --> 2:13:33.210
oproep staan in de
motie heeft ingediend.

2:13:35.190 --> 2:13:38.610
Inderdaad gaat ook over subjectieve
onveiligheid ik zie daar na een aantal

2:13:38.670 --> 2:13:42.660
dertig-kilometer per
uur,. Vier keer zelfs

2:13:42.720 --> 2:13:46.320
en het gaat over de laatste
zin bij de overwegingen.

2:13:47.160 --> 2:13:50.880
Er staat namelijk in het besluit
van het college dat er onvoldoende

2:13:51.000 --> 2:13:54.870
naar voren komt of men op korte of lange
termijn wil overgaan tot het instellen van

2:13:54.900 --> 2:13:58.080
maximaal dertig-kilometer
per uur. Op dat weggedeelte

2:13:58.680 --> 2:14:02.670
daaruit maak ik op dat lokaal belang dan
ook vindt dat er in het besluit van

2:14:02.670 --> 2:14:06.420
het college voldoende naar voren
moeten komen. Of men op korte of lange

2:14:06.420 --> 2:14:09.390
termijn we overgaan tot het
instellen van. Dus mijn vraag is.

2:14:10.470 --> 2:14:14.150
Dat is uw mening. Dat blijkt dus
dan uit de motie. Waarom heeft u

2:14:14.170 --> 2:14:17.970
niet-gekozen in deze motie voor
een concrete termijn? Dank u

2:14:17.970 --> 2:14:18.180
wel.



2:14:18.960 --> 2:14:19.200
Mevrouw.

2:14:19.200 --> 2:14:22.950
Blankenburg dank u wel
voorzitter, wij zien dit

2:14:22.950 --> 2:14:26.520
eigenlijk als een eerste goede stap
en we zijn ook erg benieuwd naar het

2:14:26.550 --> 2:14:30.540
proces, wat het college voor ogen
staat. Wij vinden dat de systematiek

2:14:30.960 --> 2:14:34.740
dat in de systematiek
moet passen. Dus ja,

2:14:34.860 --> 2:14:38.520
wij horen graag van het college
zegt maar wat er daarin haalbaar is

2:14:39.000 --> 2:14:42.570
en en de de stappen
is voor ons dan om te

2:14:42.570 --> 2:14:46.559
kijken of het inderdaad praktisch
uitvoerbaar is. Maar ik

2:14:46.559 --> 2:14:50.250
denk dat wij zeker allemaal Hetzelfde
voor ogen hebben. Een veilige

2:14:50.940 --> 2:14:54.840
troelstralaan, veiliger wethouder
er wel aan en die eventuele

2:14:54.840 --> 2:14:57.960
schoolzone dank u wel. Ik zou graag
vervolgvraag willen stellen.

2:14:58.820 --> 2:14:59.370
Van der meer.

2:14:59.770 --> 2:15:03.100
Dank u, daar ben ik het helemaal mee
eens, maar mijn vervolgvraag is dan

2:15:03.850 --> 2:15:07.720
het. Ten opzichte van de motie die zometeen
ingediend gaat worden, moet het helaas

2:15:07.750 --> 2:15:10.050
even zo doen. Daar
staan termijnen in.



2:15:12.090 --> 2:15:16.050
Wat is dan de meerwaarde voor de inwoners
van de vast van deze motie ten opzichte

2:15:16.050 --> 2:15:18.059
van de motie van Pro 98?.

2:15:18.720 --> 2:15:18.990
Mevrouw.

2:15:18.990 --> 2:15:22.650
Blankenburg dank u wel
voorzitter,. Ja, dat

2:15:22.650 --> 2:15:26.220
actief, dat zit hem echt in het woord
actief ten opzichte van het besluit.

2:15:27.570 --> 2:15:31.200
Ik denk dat het college
het zetje nodig heeft

2:15:31.620 --> 2:15:35.490
om echt aan de slag te gaan ten opzichte
van het besluit waarin dus eigenlijk wordt

2:15:35.490 --> 2:15:36.480
aangegeven van.

2:15:39.940 --> 2:15:43.620
Dat er nog niet. Nu gekozen
wordt, voor die 30

2:15:43.620 --> 2:15:47.550
kilometer voorlopig nog niet
wordt gekozen en wij zouden

2:15:47.550 --> 2:15:48.360
dat wel graag zien.

2:15:49.320 --> 2:15:53.309
U heeft nu twee keer een vraag
over Hetzelfde onderwerp. Je. Wilt

2:15:53.309 --> 2:15:56.670
u nog een korte vraag
stellen,. U krijgt het.

2:15:57.630 --> 2:15:57.990
Het woord.

2:15:58.180 --> 2:16:02.040
Dank u wel laatste vraag,. U heeft
het over actief. Dat is een

2:16:02.040 --> 2:16:05.940
vrij subjectief wordt vatbaar voor



interpretatie. U zegt ook dat u

2:16:05.940 --> 2:16:09.900
graag snel verandering in zou willen
zien. Maar dan nog mijn vraag: waarom is

2:16:09.900 --> 2:16:13.860
er dan in deze motie niet voor gekozen
om een concrete termijn een op te

2:16:13.860 --> 2:16:17.070
nemen, terwijl dat ook toch een
soort van in de motie staat?.

2:16:19.590 --> 2:16:23.580
Ja, omdat de, omdat ik het of wij
als lokaal belang het heel moeilijk

2:16:23.580 --> 2:16:27.450
vinden om daar een termijn aan te hangen,
omdat wij ook de financiële consequenties

2:16:27.450 --> 2:16:31.410
moeten gaan afwegen en het zou best
mogelijk kunnen zijn dat er een, ja, toch

2:16:31.410 --> 2:16:35.010
iets van een fasering nodig is
en daar kan ik niet goed op op

2:16:35.010 --> 2:16:38.969
oordelen. Ja, ik wou

2:16:38.969 --> 2:16:41.450
het daar eventjes bij laten en
ik denk dat dat voor ook is dan.

2:16:41.940 --> 2:16:45.809
Dan de heer bos. Er wordt nu wel
eens de vraag, dat kan zo een

2:16:45.809 --> 2:16:49.740
spreektekst schreden voorzitter,
ja, het het, het verzoekt

2:16:49.740 --> 2:16:53.400
het college. We hebben
natuurlijk hier een als

2:16:53.400 --> 2:16:57.150
basis, een rapport liggen, een bureau
heeft ernaar gekeken en advies

2:16:57.270 --> 2:17:01.139
gegeven en u geeft nu
aan, verzoekt het college

2:17:01.170 --> 2:17:05.130



en dan noemt u op met met scholen verkeerskunde
eigenlijk het nog een keertje overnieuw

2:17:05.130 --> 2:17:08.639
te doen. Dus mijn vraag
is eigenlijk: wat

2:17:09.119 --> 2:17:12.959
ontbreekt er in het onderzoeksrapport
van het bureau, waarom

2:17:13.020 --> 2:17:16.889
deze motie nodig is en het college
te verzoeken tot mevrouw?.

2:17:16.889 --> 2:17:23.330
Blankenburg

2:17:22.889 --> 2:17:26.580
in het rapport staat
inderdaad de visie en een

2:17:26.580 --> 2:17:30.180
advies. Wij kunnen
daar eigenlijk zelf

2:17:30.719 --> 2:17:31.740
een heel eind in meegaan.

2:17:36.900 --> 2:17:40.650
Daarbij blijft het dus wel dat het
voor ons nodig is om het goed in

2:17:40.650 --> 2:17:44.459
kaart te brengen, en dus er
zijn onderzoeken aangekondigd.

2:17:44.639 --> 2:17:48.600
Dat is het besluit van het
college. Onderzoeken over

2:17:48.600 --> 2:17:51.510
die twee oversteken, dat
zit in het besluit.

2:17:52.410 --> 2:17:56.400
Daar is dus op termijn ook geld voor
nodig voor de uitvoering en dat

2:17:56.400 --> 2:18:00.340
gaat via het meerjareninvesteringsplan
dat staat ook in het besluit en

2:18:00.340 --> 2:18:03.690
daar is wat ons betreft,. Ja

2:18:03.869 --> 2:18:07.650
misschien toch nog



iets meer moglijk ten

2:18:07.650 --> 2:18:11.549
opzichte van het besluit. En daarom doen wij
bijvoorbeeld die die die schoolzone ook

2:18:11.969 --> 2:18:15.809
en en de onderzoeken die dus nu in gestart
zijn, daar hebben we het natuurlijk

2:18:15.809 --> 2:18:19.440
van een van gezegd in de commissie
van Rijn nog een aantal

2:18:19.440 --> 2:18:23.219
aandachtspunten en er is
al zijn daarin door de, de

2:18:23.219 --> 2:18:27.119
wethouder is ook aangegeven van dat
nemen we eigenlijk allemaal mee

2:18:27.180 --> 2:18:30.869
richting die memo. Dus die memo
willen wij wel eerst heel graag

2:18:30.990 --> 2:18:34.709
zien. Daar is tijd voor nodig.
Is een participatieronde ook aan

2:18:34.709 --> 2:18:38.100
verbonden, dan kunnen wij
dat goed beoordelen.

2:18:38.490 --> 2:18:42.360
Maar ik ben het volledig met u eens. Er
moet wat gebeuren met die staat en het

2:18:42.360 --> 2:18:43.020
liefst snel.

2:18:45.090 --> 2:18:47.369
Mevrouw van den Wildenberg
voor burgerinitiatief.

2:18:47.650 --> 2:18:51.459
Dank u wel voorzitter, mevrouw Blankenburg
heeft het over de eerste stappen, die dan

2:18:51.610 --> 2:18:55.480
die ze denkt dat de genomen worden.
Maar ziet mevrouw Blankenburg de eerste

2:18:55.480 --> 2:18:58.950
stappen niet in het feit dat die
plateaus al zijn genoemd en dat

2:18:59.170 --> 2:19:01.889



daarnaast een heleboel
moet gebeuren?.

2:19:02.910 --> 2:19:03.240
Mevrouw.

2:19:03.270 --> 2:19:06.750
Blankenburg ja, maar wij
willen wel heel graag

2:19:06.750 --> 2:19:10.110
meegeven dat die die
plateaus dan ook in een

2:19:10.530 --> 2:19:14.520
30 kilometer setting. Neergelegd
zouden moeten worden en

2:19:14.520 --> 2:19:18.360
dat staat natuurlijk niet in het besluit en
daar wel op aangedrongen in de commissie en dat

2:19:18.840 --> 2:19:22.680
past wel heel goed bij hoe
de de motie is ingestoken.

2:19:23.100 --> 2:19:24.930
Ja, mevrouw van den
Wildenberg sorry.

2:19:25.469 --> 2:19:29.369
Dank u wel voorzitter, ik zeg het even
omdat u zegt de eerste, dit is om de

2:19:29.369 --> 2:19:33.150
eerste stappen te doen, maar de eerste stappen
zijn eigenlijk al genomen en de volgende stap

2:19:33.209 --> 2:19:37.139
zijn om zo snel mogelijk een
dertigkilometerzone te maken waar die plateaus

2:19:37.170 --> 2:19:40.709
in passen. U zegt verder
nog van. Misschien zowel

2:19:40.709 --> 2:19:44.400
fasering nodig, het
gaat om zo weinig

2:19:44.490 --> 2:19:47.459
meters. In feite. Hoe ziet
u daar de fasering in?.

2:19:47.719 --> 2:19:48.110
Mevrouw.

2:19:48.110 --> 2:19:52.020



Blankenburg als het gaat

2:19:52.020 --> 2:19:55.780
om een, om die twee plateaus, als het
gaat om een extra plateau bij de

2:19:56.030 --> 2:19:57.300
de grootlaan als het gaat.

2:19:57.300 --> 2:19:58.020
Om met het instellen.

2:19:58.020 --> 2:20:01.650
Van om een schoolzone als het gaat
om verkeersbesluit nemen, om een 30

2:20:01.650 --> 2:20:05.460
kilometer-zone in te stellen, dat
zijn allemaal kleine stappen, past

2:20:05.460 --> 2:20:09.450
allemaal bij elkaar en ik heb wel
voor ogen dat we die kant op

2:20:09.450 --> 2:20:13.360
moeten. Dat zal, ja, dat dat,
daar blijf ik bij jaar en dat

2:20:13.410 --> 2:20:14.550
is het antwoord. Dank u wel.

2:20:15.690 --> 2:20:19.619
Mevrouw Blankenburg
rond u. Af. Of

2:20:19.619 --> 2:20:19.980
niet?.

2:20:22.650 --> 2:20:26.160
Mijn mooie stukje proza. Even

2:20:26.160 --> 2:20:30.060
denken. Daarom zien

2:20:30.060 --> 2:20:34.050
wij uit naar de toegezegde memo
voorafgaand aan de kadernota

2:20:34.080 --> 2:20:37.950
en een daaropvolgend raadsvoorstel
daarnaast wil ik nog expliciet

2:20:37.950 --> 2:20:41.790
benoemen dat met een geloofwaardige
inrichting niet gedoeld wordt op

2:20:41.790 --> 2:20:45.660
pakket drie uit het advies, waarbij het



wegdek vervangen zou moeten worden,

2:20:45.990 --> 2:20:49.560
maar wel een inrichting waarbij daadwerkelijk
snelheidsverlaging kan worden afgedwongen

2:20:50.070 --> 2:20:53.190
de motie is medeondertekend
de ChristenUnie en

2:20:53.190 --> 2:20:57.000
SGP hartelijk dank daarvoor. De
motie van Pro en andere roept bij

2:20:57.000 --> 2:21:00.720
ons vragen op over de haalbaarheid en
ik ga ervan uit dat de wethouder daar

2:21:00.720 --> 2:21:04.350
straks nog even verder op in zal
gaan. Dank u wel, voorzitter.

2:21:05.070 --> 2:21:08.430
Dank. Dat verwacht ik ook de heer
van der Lubbe de heer van der

2:21:08.430 --> 2:21:11.850
Lubbe introduceert. Oke de

2:21:11.910 --> 2:21:13.619
andere motie.

2:21:15.750 --> 2:21:19.710
En waarschijnlijk ook voor Pro een bijdrage
aan de heer van der Lubbe ja, dank u wel

2:21:19.710 --> 2:21:23.700
voorzitter, ja, motie nummer
twee. Voorzitter, onze fractie

2:21:23.700 --> 2:21:27.480
heeft kritische vragen gesteld over
de conclusies die dit college heeft

2:21:27.480 --> 2:21:31.320
getrokken uit het verkeersonderzoek wat heeft
plaatsgevonden. Het college heeft namelijk, tegen

2:21:31.350 --> 2:21:34.830
het advies, het advies van de onderzoekers
in, besloten om de maximumsnelheid

2:21:35.160 --> 2:21:38.730
niet aan te passen en dertig-kilometer
per uur. Daar vonden wij wat van

2:21:39.119 --> 2:21:42.990
en daar vond de wijk wat van. Die wachten



namelijk al jaren op maatregelen op deze

2:21:42.990 --> 2:21:46.900
gevaarlijke weg. Het wijkplatform
was aan het begin van onze gesprek

2:21:46.900 --> 2:21:50.700
twee weken terug dan
ook sceptisch over wat

2:21:50.730 --> 2:21:54.300
weer om tafel zitten nou voor zin
zou hebben, als de keuze toch al is

2:21:54.300 --> 2:21:58.230
gemaakt en die zorg begrepen wij
heel goed. Toch hebben we een goed

2:21:58.230 --> 2:22:01.920
gesprek gehad en de afdronk van
de avond was naar mijn mening of

2:22:01.920 --> 2:22:05.430
tenminste wat ik heb uitgevraagd bij het
wijkplatform dan ook een stuk positiever

2:22:06.000 --> 2:22:09.960
de commissieleden zagen in dat er wat moet
gebeuren en ook de wethouder was niet

2:22:09.960 --> 2:22:13.500
meer zo stellig in het behoud van de
maximale snelheid van 50 kilometer.

2:22:14.490 --> 2:22:18.060
In de vervolgonderzoeken over de twee
kruispunten heeft de wethouder al toegezegd

2:22:18.450 --> 2:22:22.140
ook de mogelijkheden voor een 30 kilometer
inrichting mee te willen nemen.

2:22:22.740 --> 2:22:26.550
Dat is winst. Maar wat voor wat
betreft pro'98 onvoldoende, wij

2:22:26.550 --> 2:22:30.450
willen dat een maximum van 30 kilometer
een randvoorwaarde wordt bij de verdere

2:22:30.450 --> 2:22:33.810
inrichting van het wegdeel troelstralaan
rebellen aan tot en met de

2:22:33.810 --> 2:22:37.740
Bloemendaallaan dus niet we gaan
kijken, maar we gaan doen. Ook



2:22:37.740 --> 2:22:41.610
vonden wij de suggestie om een deel van dit
traject als schoolzone in te richten een heel

2:22:41.619 --> 2:22:45.450
interessante die we graag
meegeven aan het college. En dan

2:22:45.450 --> 2:22:49.320
misschien wel de grootste zorg van de inwoners
in de wijk. Het ging er net al even over

2:22:49.619 --> 2:22:53.490
bij neergaande te wijken hier concreet
wat van terugzien wanneer wordt de weg

2:22:53.490 --> 2:22:56.850
daadwerkelijk veiliger?. Wij
verzoeken in onze motie.

2:22:57.690 --> 2:23:01.410
Aan het college om voor de zomer een concreet
voorstel aan de gemeenteraad te presenteren

2:23:01.770 --> 2:23:05.730
en dit jaar nog te starten met de
inrichting. Voorzitter, afsluitend wil

2:23:05.730 --> 2:23:09.660
ik toch nog wat kwijt over het
proces naar deze motie toe, want ik

2:23:09.660 --> 2:23:12.900
kan ook tellen: we hebben met de
voltallige oppositie geen meerderheid.

2:23:13.560 --> 2:23:17.160
Het is natuurlijk ontzettend jammer dat het
twee verschillende moties in omloop zijn

2:23:17.580 --> 2:23:20.820
en dat we als hoogste orgaan van de
gemeente niet in staat zijn om in

2:23:20.820 --> 2:23:24.660
gezamenlijkheid een heldere
opdracht aan het college meegeven.

2:23:26.580 --> 2:23:30.270
Tot afgelopen maandag hebben wij onder
andere samen met lokaal belang aan

2:23:30.270 --> 2:23:33.690
emotie gewerkt, waar we uiteindelijk
allemaal akkoord mee waren.

2:23:34.290 --> 2:23:38.220
Maandag kreeg ik de mededeling tot lokaal



belang als steun toch intrekt en met

2:23:38.220 --> 2:23:41.480
een eigen afgezwakte motie
komt. Ik vind het zeer

2:23:41.610 --> 2:23:45.360
collegiaal maar bovendien zegt
dat iets over hoe duaal dit

2:23:45.360 --> 2:23:49.260
college opereert. De raad is op deze
manier niet op basis van het college,

2:23:49.440 --> 2:23:52.650
maar slaafs aan het college. Een
hele zorgelijke ontwikkeling.

2:23:53.730 --> 2:23:57.270
Voorzitter, om positief
te eindigen,. Mevrouw.

2:23:57.270 --> 2:24:01.210
Blankenburg voorzitter, ik laat me dat
niet zomaar zeggen dat ik slaaf zou

2:24:01.210 --> 2:24:04.470
zijn van het college, want dat is
absoluut niet het geval. Ik heb

2:24:05.190 --> 2:24:08.970
een week lang heel erg mijn best gedaan
en ik heb de de ambtenaren bevraagd

2:24:09.420 --> 2:24:12.390
ik ben er inmiddels achter dat
het proces wat u voorstaat

2:24:12.420 --> 2:24:16.320
niet-uitvoerbaar is. Dus ja, dan wordt
het heel moeilijk om om mee te gaan

2:24:16.320 --> 2:24:17.190
in deze motie.

2:24:17.530 --> 2:24:21.430
Dank u wel, maar u bent akkoord gegaan met de tekst
van de motie. De heer van der Lubbe vervolgd.

2:24:22.050 --> 2:24:22.580
Ik heb tot.

2:24:23.030 --> 2:24:23.660
Mevrouw van.

2:24:23.770 --> 2:24:27.280
Ja, mevrouw de voorzitter, wij
hebben totdat de laatste moment,



2:24:28.030 --> 2:24:31.560
als het gaat om om een
raadsvoorstel of om om een

2:24:31.560 --> 2:24:34.950
voorstel of een memo,
sorry een motie.

2:24:35.430 --> 2:24:38.940
Tot het laatste moment, als wij
gaan stemmen bij de mogelijkheid

2:24:38.970 --> 2:24:42.869
OM-niet voor te stemmen, dat
dat blijft dat u dat. Dat

2:24:42.869 --> 2:24:46.530
is gewoon het recht van
het raadslid dus en als

2:24:46.530 --> 2:24:50.460
fractie, dus ik weet niet wat u mij allemaal
gaat verwijten. Ik heb uw handtekening

2:24:50.540 --> 2:24:54.210
handreiking gedaan om hier
samen in op te trekken. Ja,

2:24:54.600 --> 2:24:58.350
als we, als we dat op deze manier
gaan gaan,. In de raad gaan

2:24:58.350 --> 2:25:01.380
uitspelen dan ja, dan wordt het
wel moeilijk in de toekomst.

2:25:01.570 --> 2:25:05.500
De heer van der we hebben nog kort. Ja, dat lijkt
me wel handig. Kijk, we hebben samen opgetrokken

2:25:05.560 --> 2:25:09.369
inderdaad om deze tot deze motie te komen.
Daarna zijn we samen akkoord gaan met de

2:25:09.369 --> 2:25:13.230
tekst van de motie. Als u daarna
en dat recht heeft u. Het

2:25:13.230 --> 2:25:17.190
idee heeft van ik ben toch niet helemaal tevreden
over de tekst van de motie had hij prima naar

2:25:17.190 --> 2:25:21.180
ons toe kunnen komen en kunnen zeggen: we willen er
toch nog wat schaven maar dat heeft u niet gedaan, u

2:25:21.180 --> 2:25:24.930



bent daarna met een eigen motie gekomen
en dat vind ik oncollegiaal de heer

2:25:24.930 --> 2:25:28.050
bos, ja, voorzitter, ik wil
toch even richting mevrouw

2:25:28.080 --> 2:25:32.040
Blankenburg reageren, want ik hoor mevrouw
Blankenburg zeggen in haar reactie naar de

2:25:32.040 --> 2:25:36.000
heer van der Lubbe van. Ik heb gebeld.
Ik heb gesproken met ambtenaren

2:25:36.270 --> 2:25:40.230
en wat u aangeeft is in de tijd
niet mogelijk. Maar wat u dan doet

2:25:40.230 --> 2:25:43.860
met die motie die u lokaal belang in
indient is namelijk niet met de juiste

2:25:43.860 --> 2:25:47.520
argumenten. U geeft aan verzoekt het
college te overleggen met scholen,

2:25:47.700 --> 2:25:51.630
met de omgeving, met de woonwijk, om het te
doen. Maar dat is niet het echte argument.

2:25:51.690 --> 2:25:55.430
Er is geen tijd. Weest u, wees eerlijk
en geeft aan waar het probleem

2:25:55.590 --> 2:25:59.550
zit. Er is geen tijd, dus u gebruikt
in het verzoek naar het college valse

2:25:59.580 --> 2:26:03.480
argumenten. Om het in de tijd weg te zetten.
Wenst mevrouw Blankenburg daarop te

2:26:03.480 --> 2:26:07.350
reageren? Nee, mevrouw
van der meer.

2:26:09.540 --> 2:26:13.500
Het gaat over Hetzelfde aspect als de heer bos
aangeeft over dat de gesprekken zijn gevoerd

2:26:13.890 --> 2:26:17.550
in het huis. Dat heeft
mevrouw Blankenburg net

2:26:17.550 --> 2:26:21.540
aangegeven. Daarbij hoor ik niet dat
er is gezocht naar alternatieven



2:26:21.570 --> 2:26:25.080
voor de haalbaarheid en ik wil
aangeven dat ik dat jammer vindt.

2:26:25.530 --> 2:26:25.820
Dank u.

2:26:26.400 --> 2:26:26.700
Mevrouw.

2:26:26.700 --> 2:26:30.540
Blankenburg ik MIS hierin een

2:26:30.540 --> 2:26:34.440
beetje, ja eigenlijk, ik hoor

2:26:34.440 --> 2:26:38.340
niemand zeggen van, we hebben ook contact
gezocht met de, met het huis. We hebben navraag

2:26:38.340 --> 2:26:41.940
gedaan bij ambtenaren
hoe. Hoe onze

2:26:41.940 --> 2:26:44.550
motie misschien gewogen
gaat worden, of of.

2:26:46.830 --> 2:26:50.730
Of ja, of we uiteindelijk
wat, wat het

2:26:50.730 --> 2:26:54.390
proces is, wat wat we het college
voor ogen heeft, wat wat

2:26:54.480 --> 2:26:58.350
eigenlijk de bedoeling is. Als u dat goed
op een rijtje zet, dan is dit gewoon een

2:26:58.350 --> 2:27:01.680
lastige vraag die u
of uw verzoek en

2:27:02.250 --> 2:27:06.090
ja volgens mij hebben,
heb ik een aantal punten

2:27:06.240 --> 2:27:10.230
aangegeven en jaar moeten wij
dat hij dit hier gaan herhalen.

2:27:12.540 --> 2:27:16.050
Mijn eerste telefoontjes
is geweest van is het

2:27:16.110 --> 2:27:20.030



realistisch, uw lid vier en

2:27:20.030 --> 2:27:23.610
en als dat niet zo is,
nou, u heeft aangegeven

2:27:23.970 --> 2:27:27.450
of de de heer van der Lee
heeft aangegeven om daar dan

2:27:27.660 --> 2:27:31.560
eventueel naar te kijken, of dat
wel realistisch te maken is. Maar

2:27:31.590 --> 2:27:35.460
u mag dat hier in de raad doen.
Wij hebben. De conclusie

2:27:35.460 --> 2:27:39.390
getrokken met de binnen de
fractie van de. Wij gaan dat

2:27:39.690 --> 2:27:43.530
debat daarover niet
aan en dat is. Een.

2:27:44.520 --> 2:27:46.740
Een goede redenen, lijkt
mij. Ik heb hier verder.

2:27:47.290 --> 2:27:49.660
Mevrouw van der meer wil mevrouw van
der meer dan nog wat op reageert.

2:27:50.880 --> 2:27:54.530
Dus niet mijn mijn. Mijn opmerking
was mijn. Waar ik mee begon was

2:27:54.570 --> 2:27:58.470
natuurlijk van u heeft ook het volste
recht om vragen te stellen binnen

2:27:58.470 --> 2:27:58.950
het huis.

2:27:59.550 --> 2:28:00.270
Mevrouw van der meer.

2:28:01.200 --> 2:28:05.190
Dat heb ik zeker, maar het gaat hier
ook om de prioritering en dat is wat

2:28:05.190 --> 2:28:06.270
ik hier vooral.

2:28:06.430 --> 2:28:06.790
Mits.



2:28:07.150 --> 2:28:10.290
Het gaat hier om een aspect dat al
heel lang speelt: verkeersveiligheid.

2:28:11.080 --> 2:28:14.760
Gevoel van inwoners. Ik had dat graag anders
gezien. Dat blijf ik bij. Dank u wel.

2:28:15.450 --> 2:28:19.290
Maar goed, misschien goed
om, voorzitter, deze

2:28:19.290 --> 2:28:23.220
twee dames hadden met elkaar in
debat, dacht ik ermee, het wil de

2:28:23.220 --> 2:28:27.210
heer van der Lubbe
interrumperen dat mag. Dank u

2:28:27.210 --> 2:28:30.060
wel. Voorzitter,. Korte
vraag aan de heer van der

2:28:30.060 --> 2:28:33.900
Lubbe het ging net ook over het proces.
Misschien kunt u dat duiden hoe je dat

2:28:33.900 --> 2:28:37.650
voor u ziet om binnen een jaar,
dit jaar nog te starten met de

2:28:37.650 --> 2:28:41.580
uitvoering. De heer van der Lubbe ja,
dank u wel, nou zou daar dus mee

2:28:41.580 --> 2:28:45.119
kunnen nemen, want wat ik verwacht dus dat het
meegenomen wordt dankzij deze motie en de

2:28:45.119 --> 2:28:49.050
kadernota dat de wethouder daarna
met een voorstel komt hoe dit in te

2:28:49.050 --> 2:28:52.920
richten. En wellicht kunnen we nog niet
het hele traject op deze manier zo

2:28:52.920 --> 2:28:56.280
inrichten maar kunnen we er wel een start
maken dit jaar en daar wil ik dit college

2:28:56.820 --> 2:29:00.720
toe uitdagen en dan denk ik wel belangrijk,
want er zijn hier als raad zijn

2:29:00.720 --> 2:29:04.470
wij kaderstellend aan het college,



dus ik kan ik kan inderdaad

2:29:04.590 --> 2:29:08.580
vragen aan het college hoe zij precies dingen
willen zien en dan krijg ik daar waarschijnlijk een

2:29:08.580 --> 2:29:12.450
prima antwoord op. Maar wij hebben als raad
hebben we een volksvertegenwoordigende en

2:29:12.510 --> 2:29:16.140
kaderstellende taak en kunnen het college ook
meegeven dat we dingen anders willen zien

2:29:16.650 --> 2:29:20.610
en volgens mij maakt dat niet uit of je
oppositie of coalitie bent. Voorzitter, ik wil

2:29:20.610 --> 2:29:24.210
positief eindigen. Dat is misschien ook
wel aardig en dan richt ik me tot de

2:29:24.240 --> 2:29:28.110
inwoners, scholen en het wijkplatform
en de verenigingen in de vast. Het

2:29:28.110 --> 2:29:31.940
heeft echt zin om je uit te spreken en
in te spreken over waar juli zorgen

2:29:31.940 --> 2:29:35.340
over maken. In juli. Wijk richting
de gemeenteraad. Dank voor alle

2:29:35.340 --> 2:29:39.150
inspanningen en dankzij jullie zijn we nu
een stap dichterbij een veiligere de wijk.

2:29:39.390 --> 2:29:43.230
Dank u wel,. Dank aan de
heer van der Lubbe ik stel

2:29:43.230 --> 2:29:46.380
voor dat nu de vijf andere
fracties binnen die twee minuten

2:29:46.380 --> 2:29:49.890
Max reactie gegeven
gaat. U zich niet

2:29:49.890 --> 2:29:53.550
herhalen, dat heeft heel weinig
effect. Nieuwe dingen graag, meneer

2:29:53.550 --> 2:29:57.420
planet is er is trouwens bent
u woordvoerder, jaar hebben



2:29:57.520 --> 2:30:01.320
we het woord voeren. En dat is mevrouw
van der meer en mevrouw de kwant

2:30:02.010 --> 2:30:05.940
en de heer bos hebben wel gezien en
mevrouw van den Wildenberg dat. De

2:30:05.940 --> 2:30:09.869
heer planhet voor de SGP. Dank

2:30:09.869 --> 2:30:13.710
voor het woord. Voorzitter, ik
zal even kort. Op een aantal

2:30:13.710 --> 2:30:17.700
punten ingaan. Verkeersveiligheid
is voor SGP een

2:30:17.700 --> 2:30:21.690
groot goed. Tegelijkertijd verkeersveiligheid
ook niet altijd meetbaar en is het

2:30:21.690 --> 2:30:25.170
vaak een gevoel van onveiligheid dat
mensen ervaren op bepaalde wegen,

2:30:25.890 --> 2:30:28.710
zo ook hier op de
troelstralaan en de vast,.

2:30:31.080 --> 2:30:34.590
Om over te gaan naar een snelheidsverlaging
van dertig-kilometer per uur. Dat gaat de

2:30:34.590 --> 2:30:38.550
SGP-fractie iets te kort door de bocht.
We zouden graag zien dat het gevoel van

2:30:38.550 --> 2:30:42.480
onveiligheid bij de verkeersdeelnemers op dat
traject zoveel mogelijk wordt weggenomen

2:30:43.200 --> 2:30:47.100
door te onderzoeken wat de meest veilige
inrichting van deze gebiedsontsluitingsweg

2:30:47.100 --> 2:30:50.970
is en ook de kruising met de huur
grootlaan in het onderzoek mee

2:30:50.970 --> 2:30:54.900
te nemen. Daarbij stellen
we de vraag aan het college

2:30:54.930 --> 2:30:58.890
om de hulpdiensten zo vroeg mogelijk te
betrekken in dit onderzoek, omdat een



2:30:58.890 --> 2:31:02.130
snelheidsverlaging direct van
invloed is op de aanrijtijden

2:31:02.610 --> 2:31:04.680
graag een toezegging van
de wethouder op dit punt.

2:31:07.860 --> 2:31:11.610
Naar de motie zou ik van lokaal belang zal ik
verder niet niet op ingegaan die steunt de

2:31:11.640 --> 2:31:15.390
SGP, dat lijkt me
helder. De motie van

2:31:15.420 --> 2:31:18.960
Pro 98 die nu voorliggen zoals
die nu voorligt diezelfde

2:31:18.960 --> 2:31:22.530
SGP-fractie niet steunen. Wat
ons betreft gaat deze te ver.

2:31:23.490 --> 2:31:27.360
Allereerst omdat er nu al aanpassingen
aan gebeuren. Laten we bezien hoe die

2:31:27.360 --> 2:31:30.810
uitpakken en bovendien
betekent de motie van

2:31:30.810 --> 2:31:34.800
Pro 98 forse uitgave die dit jaar gedaan
moet worden en waar op dit moment

2:31:34.800 --> 2:31:38.400
geen dekking voor is. Natuurlijk is
verkeersveiligheid zoals ik al zei,

2:31:38.420 --> 2:31:42.090
belangrijk voor de SGP, maar laten we
laten we integraal kijken naar dit

2:31:42.090 --> 2:31:45.480
vraagstuk in een tienjarig
en in tienjarig meerjaren

2:31:45.510 --> 2:31:49.230
investeringsplan en niet nu een
weg voor aangeven. Dank u wel.

2:31:50.340 --> 2:31:52.320
Dank aan de heer plat.
Het. Mevrouw van der meer.

2:32:05.310 --> 2:32:06.570



U heeft het woord voor het.

2:32:06.570 --> 2:32:10.530
CDA. Ja, voorzitter, dank u

2:32:10.530 --> 2:32:13.830
wel, ik denk dat ik het meestal wel heb
gezegd, dus ik zou ik zal het kort houden.

2:32:15.330 --> 2:32:19.200
Nou, de motie van
komma 98,. Die vinden

2:32:19.200 --> 2:32:22.800
wij uiteraard goed. Die steunen
wij. Het CDA is namelijk een groot

2:32:22.800 --> 2:32:26.790
voorstander van veiligheid in de wijken,.
Van verkeersveiligheid en we willen heel

2:32:26.790 --> 2:32:30.300
graag naar onze inwoners luisteren. Dus
uiteraard rekening met deze motie, graag mee.

2:32:31.200 --> 2:32:35.130
Daarnaast is er ook prioriteit in de
termijn gesteld. Dat vinden wij prettig.

2:32:36.360 --> 2:32:40.260
Nou, de motie van LB die vinden
wij niet concreet genoeg en

2:32:40.260 --> 2:32:44.040
daarom zullen we deze in ieder geval op
dit moment niet steunen. Dank u wel.

2:32:45.420 --> 2:32:49.380
Dank, mevrouw van der meer
voor de ChristenUnie. Mevrouw

2:32:49.380 --> 2:32:49.980
de kwant.

2:32:57.869 --> 2:32:59.040
Mevrouw de kwant
heeft het woord.

2:33:03.119 --> 2:33:06.990
Bedankt, voorzitter, veiligheid en
de daadwerkelijke veiligheid of een

2:33:06.990 --> 2:33:10.950
gevoel van veiligheid, het is
en blijft een discussie, want

2:33:10.980 --> 2:33:14.430
iets kan veilig zijn of volgens de



getallen, maar niet veilig voelen.

2:33:15.090 --> 2:33:19.050
Als raadsleden hebben we dan ook de opdracht om naar die
gevoelens te luisteren, zoals we al eerder gedaan hebben

2:33:19.050 --> 2:33:22.860
aan de raadstafel ben blij dat er ook
mensen zijn in de op de tribune.

2:33:24.030 --> 2:33:28.020
Daarin is het ons duidelijk geworden dat er te
veel partijen zich onveilig voelen, met name

2:33:28.020 --> 2:33:30.330
op het traject
troelstralaan, Oostlaan en

2:33:30.330 --> 2:33:33.510
Bloemendaallaan Johannes voldaan
is. College is gegroeid en het

2:33:33.510 --> 2:33:37.230
IKC Juliana is verplaatst
naar deze locatie. De

2:33:37.230 --> 2:33:40.350
sportvoorzieningen zijn toegenomen
en er komt ook nog een nieuwe wijk.

2:33:41.130 --> 2:33:45.060
En dan is het een afweging maken en de juiste
beslissing nemen. Er komt een onderzoek

2:33:45.090 --> 2:33:48.750
om ook het hoe in te richten van de
kruispunten van de wethouder, rebel aan

2:33:48.869 --> 2:33:52.770
oosterlaan en Bloemendaallaan
graag zouden wij met een

2:33:52.770 --> 2:33:56.640
motie die wij samen met lokaal belang en
SGP indienen het gevoel van veiligheid

2:33:56.640 --> 2:34:00.240
willen versterken. Veiligheid voor
de schoolgaande kinderen, ouders en

2:34:00.240 --> 2:34:03.840
medewerkers van de scholen door te
onderzoeken of een schoolzone voor dit

2:34:03.840 --> 2:34:07.770
traject meerwaarde heeft, veiligheid
voor de kinderen door een



2:34:07.770 --> 2:34:11.400
scheiding te maken bij de speelvoorziening
tussen december en de weg en

2:34:11.400 --> 2:34:15.360
veiligheid voor alle gebruikers
om actief laten of te werken naar

2:34:15.360 --> 2:34:19.020
een geloofwaardige dertigkilometerzone
zo zorgen we samen voor een veilig

2:34:19.020 --> 2:34:20.310
Barneveld brand.

2:34:22.200 --> 2:34:23.430
Dank u wel, meneer bos.

2:34:27.210 --> 2:34:31.110
De heer bos voor de VVD heeft het
woord. Ja. Voorzitter, ik zal

2:34:31.110 --> 2:34:34.830
even deelgenoot door mijn tekst geldt het meest
toe kan via de interruptiemicrofoon en wel

2:34:34.830 --> 2:34:38.820
gezegd, voorzitter, ja, voorzitter,
dit speelt al 2014. Pro en

2:34:38.820 --> 2:34:42.750
VVD waar er toen de initiatiefnemer
en dan laat ik de rest van de tekst

2:34:43.050 --> 2:34:46.890
weg, het bureau heeft daar een
advies voor neergelegd. En

2:34:46.950 --> 2:34:50.940
wat als ik het nu kijken en ik kijk dan
toch even in dit geval toch een beetje met

2:34:50.940 --> 2:34:54.660
een schuin oog richting de wethouder, ja,
ik zou dit rapport juist met gezien de

2:34:54.660 --> 2:34:58.650
historie met beide handen
hadden aangepakt zou hebben en

2:34:58.650 --> 2:35:02.580
dus aan de gang gegaan en
dus. Dat initiatief van

2:35:02.580 --> 2:35:06.270
de VVD destijds samen met
Pro kunnen uitvoeren. En



2:35:06.420 --> 2:35:10.110
dat vind ik de motie zoals
die voorligt van lokaal

2:35:10.110 --> 2:35:13.920
belang. Ik had liever daarin gehad,
want ik begrijp het maar was dan

2:35:13.950 --> 2:35:17.700
eerlijk geweest van hebben daar in het wet
nuttiger net ook gezegd: we hebben eigenlijk geen

2:35:17.700 --> 2:35:21.540
geld, we moeten eigenlijk tijd kopen
en dat is het verhaal wat er onder

2:35:21.540 --> 2:35:25.530
staat, want dat hoorde ik net de heer plan
zeggen, dus ik denk dat dat is de een

2:35:25.980 --> 2:35:29.970
collegepartijen zeggen, maar
die er zitten. Dus dat is

2:35:29.970 --> 2:35:33.900
eigenlijk voor mij het eerlijke verhaal. En als
u dat had gezegd, dan hadden we natuurlijk

2:35:33.900 --> 2:35:37.740
op die manier als VVD aan uw kant
kunnen staan. De plan het. Ja, meneer

2:35:37.740 --> 2:35:41.730
bos, dank u wel, voorzitter,
maar hoe gaat hij dit aan

2:35:41.730 --> 2:35:45.540
bekostigen dit jaar? Kunt u dat
aangeven, de heer bos, nou dat

2:35:45.540 --> 2:35:49.260
dat, dat is natuurlijk wel.
Gaan. We neem ik u even terug

2:35:49.530 --> 2:35:53.040
naar het vorige agendapunt want
daar hebben we natuurlijk in

2:35:53.130 --> 2:35:56.940
november al bezuinigingen voorgesteld
en die wil ik wel weer als

2:35:57.300 --> 2:36:01.230
Gan Schorsen maar dat zullen we de wethouder of we
de scheidend burgemeester niet doen. Maar daar was

2:36:01.230 --> 2:36:05.130
wel voldoende ruimte gecreëerd om



andere keuzes te maken en dan had

2:36:05.190 --> 2:36:09.150
in dit geval de is op het lijstje
van prioriteiten kunnen komen

2:36:09.300 --> 2:36:13.140
en in het mip geplaatst kunnen worden. Heer
plan,. Daar neem ik er ook nog even mee.

2:36:13.910 --> 2:36:14.330
De heer bos.

2:36:14.600 --> 2:36:18.300
Naar het vorige agendapunt daar waar de
proces geschetst door de wethouder, wat

2:36:18.300 --> 2:36:22.080
nodig is bij een bepaald project, gaat het niet
meer herhalen. Ik denk dat dat hierop nodig

2:36:22.080 --> 2:36:25.380
is. Dank u wel,
mevrouw de kwant of

2:36:25.770 --> 2:36:29.340
niet de heer bos. Nee,
voorzitter, dat dat was

2:36:29.520 --> 2:36:33.360
eventjes in de snelheid toch mijn bijdrage
in de. Er komt wel, mevrouw de, wel naar

2:36:33.360 --> 2:36:36.760
voren toe, dus ik denk of het moet voor
u zijn, want anders dan we hebben.

2:36:37.570 --> 2:36:38.200
Ben wel voorzitter.

2:36:39.420 --> 2:36:41.280
Mevrouw de kwant
interrumpeert de heer bos?.

2:36:42.600 --> 2:36:46.500
De heer bos,. Ik wil graag even
aanhalen welke prioritering bij

2:36:46.500 --> 2:36:50.130
ook aan houden. Wij houden het GVB ook
aan ons prioritering en daar staat dit

2:36:50.130 --> 2:36:54.060
project nu niet in genoemd als een
hoge prioritering en vandaar dat wij

2:36:54.060 --> 2:36:57.210
zeggen: deze kan gewoon in het



uitvoeringsplan zoals het

2:36:57.210 --> 2:37:00.150
collegevoorstel daar even
de prioritering en kloppen.

2:37:01.920 --> 2:37:05.670
Ja, voorzitter, ik geen vraag gehoord, dus ik denk
dat ik kan me er plaatsen. Maar helemaal goed,.

2:37:06.570 --> 2:37:10.530
Mevrouw van den Wildenberg
als laatste van de fracties

2:37:10.530 --> 2:37:14.369
denk ik:. U spreekt voor
het burgerinitiatief

2:37:15.030 --> 2:37:15.869
en heeft het woord.

2:37:17.910 --> 2:37:21.480
Dank u wel, voorzitter,. Dat hoor
ik hier toch verdrietig van.

2:37:22.650 --> 2:37:24.600
Tijdens de raadstafel
gesprek, namelijk.

2:37:24.850 --> 2:37:25.780
Vroeger de deelnemers.

2:37:25.800 --> 2:37:29.610
Nadrukkelijk om er geen politiek
van te maken. En wat gebeurt

2:37:29.610 --> 2:37:33.600
er? Er liggen twee, vrijwel
dezelfde moties. Eentje

2:37:33.600 --> 2:37:37.200
van de oppositie, de eerste.
In de tweede van de

2:37:37.200 --> 2:37:41.040
coalitie vlak daarna.
De oppositie wilt

2:37:41.060 --> 2:37:41.880
tempo maken.

2:37:42.480 --> 2:37:42.750
Mevrouw.

2:37:42.780 --> 2:37:46.570
Blankenburg voorzitter, ik wil hier
toch gezegd hebben dat ik ook de



2:37:46.570 --> 2:37:49.330
dezelfde dag als dat
hij de motie van

2:37:49.660 --> 2:37:53.290
Pro 98 naar mij gemaild
is, dat ikzelf een

2:37:53.290 --> 2:37:57.270
motie helemaal uitgewerkt had
en ook teruggestuurd heb en de

2:37:57.270 --> 2:38:01.200
handreiking heb gegeven. Laten we dan
eerst eens kijken of we met die motie

2:38:01.200 --> 2:38:05.190
verder kunnen,. Dat het voor mij
niet-direct noodzaak was om.

2:38:06.090 --> 2:38:09.810
Om om onze motie.
In te gaan dienen.

2:38:09.930 --> 2:38:13.650
Mijn handreiking was. We gaan verder
met de motie van Pro, dat wil ik hier

2:38:13.710 --> 2:38:14.550
echt gezegd hebben.

2:38:15.710 --> 2:38:16.890
De voorzitter van den.

2:38:16.890 --> 2:38:19.240
Wildenberg ik ga verder,
want ik hoor geen vraag.

2:38:21.000 --> 2:38:24.930
De oppositie wilt tempo maken en dat mag ook
als het gaat om een zaak waar inwoners al

2:38:24.930 --> 2:38:28.920
jaren om vragen. De coalitie
wil wel, maar vooral geen

2:38:28.920 --> 2:38:31.140
haast. Inwoners hebben al zo.

2:38:31.160 --> 2:38:31.730
Te wachten!.

2:38:31.910 --> 2:38:35.850
Nog wel even. Maar in mijn
hoofd, daar hoor ik nog steeds

2:38:35.850 --> 2:38:38.730
die verkeersmodel van de julianaschool



die ook bij het raadstafel.

2:38:38.880 --> 2:38:39.510
Plek was.

2:38:40.380 --> 2:38:44.250
En die vrij zachtjes zij, daar
ben ik niet blij mee, dat

2:38:44.250 --> 2:38:46.710
mijn kinderen die over de
troelstralaan fietsen.

2:38:46.720 --> 2:38:47.440
De buffers.

2:38:47.480 --> 2:38:51.480
Zijn om het autoverkeer in toom
te houden. Bijna niemand hoorde

2:38:51.480 --> 2:38:52.230
deze opmerking.

2:38:52.300 --> 2:38:52.510
Een.

2:38:53.550 --> 2:38:57.300
En wat ik er vindt, is mijn gevoel
dat de coalitie haar ook niet wilde

2:38:57.300 --> 2:39:01.230
horen. Wij stemmen voor veiligheid,
snelheid in de aanpak, voor

2:39:01.290 --> 2:39:03.990
echt luisteren naar de inwoners
en vooral naar die moeders.

2:39:04.030 --> 2:39:04.810
Die hun kind?.

2:39:05.050 --> 2:39:07.000
Lieveren niet over
deze weg zien rijden.

2:39:09.090 --> 2:39:13.050
Dank. Dan gaan we de wethouder
vragen namens het college op de.

2:39:13.980 --> 2:39:15.990
Twee moties te reageren.

2:39:26.100 --> 2:39:26.520
Wethouder.

2:39:26.520 --> 2:39:31.830
Pluimers



2:39:31.470 --> 2:39:34.800
voorzitter, dank
u wel. Ik denk

2:39:35.400 --> 2:39:38.700
dat het heel erg fijn is om te
mogen geconstateerde dat er

2:39:38.790 --> 2:39:42.540
unanieme unanieme steun is
voor dit stuk weg om het

2:39:42.540 --> 2:39:46.320
veiliger te maken. Volgens
mij moeten we met elkaar

2:39:46.320 --> 2:39:50.250
realiseren dat is, zo zie ik dit in
ieder geval wel, niet alleen als

2:39:50.250 --> 2:39:54.060
steun in de rug, maar ook
als duwtje in de,. Maar wel

2:39:54.119 --> 2:39:58.110
Unaniem we gaan er wat aan doen. Dat
heb ik ook in de coalitie in de in

2:39:58.110 --> 2:40:01.860
de commissievergadering gezegd.
We gaan wat doen, we gaan

2:40:01.890 --> 2:40:05.520
werken aan het hoe. En dat
deze moties het college

2:40:05.520 --> 2:40:09.480
oproepen het een en ander anders te doen
of mee te nemen of misschien zelfs te

2:40:09.480 --> 2:40:13.410
versnellen. Dat neemt
natuurlijk graag mee,. Maar

2:40:13.410 --> 2:40:17.100
wel dat we aan de slag gaan. Maar
daarvoor hebben we wel altijd een

2:40:17.100 --> 2:40:20.130
ordentelijk proces nodig, zoals we
dat met elkaar hebben afgesproken.

2:40:21.000 --> 2:40:24.900
En zoals we dat ook graag bij dit voorstel
willen doen. En dat betekent op een nette manier

2:40:24.900 --> 2:40:28.380
participatie op een nette manier



in een raadsvoorstel gieten,

2:40:28.800 --> 2:40:32.790
op een nette manier financieel afhechten
en aan u als raad voorleggen want u

2:40:32.820 --> 2:40:36.480
gaat over dat geld. Dat
even, voorzitter, als

2:40:36.480 --> 2:40:40.320
eerste, over deze moties
de moties lijken inderdaad

2:40:40.320 --> 2:40:43.920
erg veel op elkaar. Maar nogmaals,
het gaat om samen iets aan die

2:40:43.920 --> 2:40:47.820
veiligheid doen en dat die handschoen
hebben we allang opgepakt. En ja,

2:40:48.570 --> 2:40:52.470
voorzitter, het rapport hebben
wij met beide handen aangegrepen

2:40:52.890 --> 2:40:56.700
dat ging over het totale
inrichting op 30. Dat ging

2:40:56.700 --> 2:41:00.540
niet, voorzitter, zoals de heer bos
stelt, over het initiatief van

2:41:00.540 --> 2:41:04.440
toen. Dat waren vrijliggende fietspaden in
het 50 houden, dus die opmerking was vrij

2:41:04.440 --> 2:41:08.100
tegenstrijdig. Dit rapport
grijpen wij met beide handen

2:41:08.100 --> 2:41:10.380
aan, maar hoe gaan
we dat dan doen?.

2:41:11.940 --> 2:41:15.660
De heer bos, voorzitter, wat ik
daarmee aan wilde gegeven is dat

2:41:15.660 --> 2:41:19.560
wij in de basis en u begon uitstekend.
Mijn complimenten voor de de.

2:41:19.560 --> 2:41:23.400
De raad is Unaniem daarvoor voor een
veilige weg. Veilige ontsluiting is dus



2:41:23.400 --> 2:41:27.180
daar de complimenten voorzitter,
voor. Die bespiegeling 100 procent.

2:41:27.570 --> 2:41:31.470
De basis is begonnen in 2014 met
een veilige ontsluiting van die

2:41:31.470 --> 2:41:35.190
wijk en nu het bureau met het
rapport erbij ligt dat het doorgaat

2:41:35.400 --> 2:41:39.240
daar is het begin in. Dat was de
reden dat dit er kwam en ik neem

2:41:39.240 --> 2:41:43.170
aan dat u graag dat u dat ook
ondersteund doordat het eerste stap was

2:41:43.230 --> 2:41:47.100
op hetgeen wat er nu ligt. Ik wil
heel graag mensen terug naar de

2:41:47.100 --> 2:41:50.190
tekst van de twee moties. Meer
ligt eigenlijk vanavond niet voor.

2:41:50.350 --> 2:41:53.650
Het doel is een
verkeersveilige inrichting

2:41:54.390 --> 2:41:58.230
en daar gaan we mee aan de slag. Er wordt
mij oproep of het door het college wordt

2:41:58.230 --> 2:42:01.950
opgeroepen om
actief naar een 30

2:42:01.950 --> 2:42:05.490
kilometer inrichting te komen
of een geloofwaardige 30

2:42:05.490 --> 2:42:09.240
kilometer inrichting. Natuurlijk willen
wij daar actief mee aan de slag.

2:42:09.240 --> 2:42:13.200
Sterker nog, dat hebben we al gedaan. Er
zijn de dag na de commissievergadering zijn

2:42:13.200 --> 2:42:17.010
we al naar de scholen gaan om het geluid op te
Halen van de scholen denken jullie daarover.

2:42:17.760 --> 2:42:21.210
Dat hebben we dus gedaan. We zijn actief



aan de slag en zo lees ik deze motie,

2:42:21.869 --> 2:42:25.860
waarvan lokaal belang de eerste indiener is,
gesteund door SGP en ChristenUnie. Ja, dat

2:42:25.860 --> 2:42:29.790
gaan we doen. Maar hoe? Dat gaan
we dus met elkaar bepalen, in een

2:42:29.790 --> 2:42:33.570
net proces. En natuurlijk gaan we
in overleg met de scholen en andere

2:42:33.750 --> 2:42:37.410
belanghebbenden zoals verkeerskundige
en natuurlijk gaan we kijken hoe we die

2:42:37.410 --> 2:42:41.010
schoolzone dat kan ik dus ook tegen
pro'98 en de andere partijen

2:42:41.010 --> 2:42:45.000
zeggen. Gaan we die school
zonder meenemen?. Maar

2:42:45.000 --> 2:42:48.540
er zit een nuanceverschil in
beide moties. Voorzitter,

2:42:49.290 --> 2:42:53.210
pro'98 wil dat we dit jaar al starten
en ik zal het eerlijke antwoord

2:42:53.220 --> 2:42:56.940
geven. Dat gaat niet gebeuren in
de zin zoals het hier volgens mij

2:42:57.000 --> 2:43:00.540
beoogd wordt. Wat ik al zei, in
waar in het? We willen een net

2:43:00.540 --> 2:43:04.290
proces. Voor de kadernota heb
ik u memo beloofd en dat gaat u

2:43:04.290 --> 2:43:08.010
krijgen indruk dat de kadernota gaat
er dan een tekstvoorstel landen,

2:43:08.250 --> 2:43:12.210
want dat we daarmee aan de slag willen
en dat de financiële vertaalslag gaat

2:43:12.210 --> 2:43:15.390
volgen in de begroting
en het MIT 24.



2:43:15.930 --> 2:43:19.290
Vervolgens komt er natuurlijk een
raadsvoorstel waarin van alles van vinden.

2:43:19.890 --> 2:43:23.730
Maar dat is wel de volgorde. We gaan
niet in 23 de schop in de grond

2:43:23.730 --> 2:43:27.600
steken. Onze mensen van de afdeling verkeer
bijvoorbeeld, die zijn ontzettend druk

2:43:27.630 --> 2:43:31.290
met bijvoorbeeld de Rooseveltlaan
of de hoevelakenseweg of de

2:43:31.320 --> 2:43:34.860
Churchillstraat en als we nu,
gedurende dit jaar, waarbij de

2:43:35.010 --> 2:43:38.610
ambtenaren hard mee aan het
werk zijn, de vaart erin duwen,

2:43:38.970 --> 2:43:42.869
dan kan dat niet. Dat is niet realistisch.
Dus ja, we willen zo snel mogelijk,

2:43:42.869 --> 2:43:46.590
maar 2023 zoals wordt
beoogd is niet haalbaar.

2:43:46.930 --> 2:43:50.550
Meneer van der Lubbe ja, ik heb
twee punten. Ik maak een beetje

2:43:50.550 --> 2:43:54.480
bezwaar tegen de vorm van
natuurlijk doen we dat

2:43:54.810 --> 2:43:58.560
we doen, want wat we beoogd zowel de beide
moties overigens zorg, is echt wat anders

2:43:58.619 --> 2:44:02.580
dan wat in uw collegebesluit
staat, dus u wilt er

2:44:02.580 --> 2:44:06.450
geen dertig-kilometer per uur. Wij zeggen nu:
dat moet u wel doen, dus het is meer dan een

2:44:06.450 --> 2:44:10.200
steuntje in de rug, maar er werd. Ik wil u een
richting op hebben, maar goed dat u dat oppakt

2:44:10.619 --> 2:44:14.520
mijn tweede vraag en is de belangrijkste:



als eind dit jaar niet haalbaar is, wanneer

2:44:14.520 --> 2:44:17.910
dan wel? Ik denk dat dat de
belangrijkste vraag is:. De wethouder.

2:44:19.210 --> 2:44:22.590
2024 voor het gehele
voorstel voor de

2:44:22.590 --> 2:44:26.520
uitwerking. Maar kijk daar waar snelheid gemaakt kan
worden, hoe sneller, hoe beter. Natuurlijk, dat

2:44:26.520 --> 2:44:28.260
delen wij met
elkaar, voorzitter.

2:44:28.420 --> 2:44:31.960
Maar dit jaar kunt kunt u met
een raadsvoorstel komen en dan

2:44:32.200 --> 2:44:34.420
kunt u in 2021 starten
met de uitvoering.

2:44:34.890 --> 2:44:38.820
Wethouder, dat wordt wel beoogd ja, maar we
willen wel netjes het proces om die integrale

2:44:38.850 --> 2:44:42.780
afweging ook financieel te kunnen maken,
die die dat proces hebben op deze

2:44:42.780 --> 2:44:43.410
manier met elkaar af.

2:44:43.700 --> 2:44:43.880
Oke.

2:44:44.610 --> 2:44:48.480
Maar dit jaar gaan we aan de slag met het
met het hoe. Daar gaat u dan over of u

2:44:48.480 --> 2:44:52.230
dat goed genoeg vindt, zoals bijvoorbeeld
een extra oversteek bedoeld voor de

2:44:52.260 --> 2:44:56.100
grootlaan zoals bijvoorbeeld
de heg bij de speeltuin en

2:44:56.100 --> 2:44:59.640
en en de weg, want daar worden wij
toe opgeroepen. Wij ervaren beide

2:44:59.640 --> 2:45:03.420
moties beide moties als steun



in de rug en een duwtje in de

2:45:03.420 --> 2:45:07.260
rug. Het onderzoek betrof de 2,3
kilometer door de gehele wijk.

2:45:07.290 --> 2:45:11.040
30 daarvan hebben gezegd: dat gaan we nu
nog niet doen, dan gaat anderhalf miljoen

2:45:11.040 --> 2:45:14.730
kosten bij elkaar, zo ongeveer,
maar dit specifieke stukje waar

2:45:14.730 --> 2:45:18.570
u Unaniem wij van harte toe oproept om
daarmee aan de slag, want dan gaan we wel

2:45:18.570 --> 2:45:18.869
doen.

2:45:20.160 --> 2:45:24.119
Ik heb de wethouder ook een termijn horen noemen: jaar,
tweeduizendvierentwintig voldoende, vrij breed als

2:45:24.119 --> 2:45:27.480
wij in de motie bijvoorbeeld de u,
een 2024 van, maar is dat voor u

2:45:27.730 --> 2:45:30.090
werkbaar wethouder?.

2:45:30.600 --> 2:45:34.490
Als ik het zo mag begrijpen dat wij
daar ons uiterste best voor doen, dat

2:45:34.630 --> 2:45:38.270
dan wil ik dat kan ik dat natuurlijk wel
zeggen, dat ik dat wil. Maar ik vind

2:45:38.340 --> 2:45:42.270
ook dat de mensen die
dit moeten maken. Ook

2:45:42.330 --> 2:45:45.869
mij moeten kunnen zeggen of dat haalbaar
is. Maar we hebben een hele heldere

2:45:45.869 --> 2:45:49.770
planning. Half CU twee, een
memo naar uw raad, 28 juni,

2:45:49.830 --> 2:45:53.580
de kadernota acht november, de
begroting en het mip en eind

2:45:53.610 --> 2:45:57.510
november verwachten wij een



raadsvoorstel. Wanneer we de. Maar

2:45:57.510 --> 2:46:01.170
we weten dat dit Eraan komt, dus daar
kunnen wij mee in de organisatie op

2:46:01.170 --> 2:46:05.160
voorsorteren en ik doe mijn uiterste
best om dat te doen. Helder,

2:46:05.220 --> 2:46:07.260
maar zoals het er nu staat,
is het niet realistisch.

2:46:07.430 --> 2:46:11.369
Ook voor u, ja voor mij ook helder. Ik wil nog
wel aangegeven: het gaat om een motie, dus ik

2:46:11.369 --> 2:46:15.300
begrijp dat als er. Doordat de
redenen zijn om dat u dat toch niet

2:46:15.300 --> 2:46:18.660
redt, dan kunt u dat altijd bij de
gemeente meter aangegeven. Maar dan ga ik

2:46:19.320 --> 2:46:22.710
overwegen om de motie aan te passen.
Dank u wel. Mooi dan wacht.

2:46:22.720 --> 2:46:26.530
Ik had rustig af, voorzitter,
nogmaals, niet alleen een

2:46:26.530 --> 2:46:29.880
steun, maar een duwtje we gaan.
Ik heb heel duidelijk gehoord:

2:46:29.940 --> 2:46:33.930
Unaniem willen we graag naar het stuk 30?
Nou, dat gaan we dat op die manier doen, maar

2:46:33.930 --> 2:46:37.200
wel met een ordentelijk proces en
goed inzichtelijke over het hoe.

2:46:37.780 --> 2:46:40.840
Maar wethouder, volgens mij heeft
u voldoende beantwoord of.

2:46:41.300 --> 2:46:45.000
Nee, ik heb nog een vraag van de SGP
over de hulpdiensten. Die ga ik niet

2:46:45.000 --> 2:46:48.940
vergeten. Natuurlijk, dat is het beleid.
We hebben altijd contact, even kijken.



2:46:49.170 --> 2:46:53.100
Sorry met de hulpdiensten, alle
organisaties, bijvoorbeeld, ook

2:46:53.100 --> 2:46:56.700
de gehandicaptenraad bijvoorbeeld dat je dit als
zijn allerlei organisaties die we daarin daarin

2:46:56.700 --> 2:47:00.390
meenemen. En

2:47:00.630 --> 2:47:04.320
ik wil toch ook heel graag van
mijn hart geen moordkuil maken.

2:47:04.710 --> 2:47:08.160
Wij willen iedereen
dolgraag horen, voorzitter,

2:47:08.910 --> 2:47:12.630
inwoners of zijn ouder
zijn, van kinderen

2:47:12.990 --> 2:47:16.980
of een ouder, iemand of
belangenorganisaties wij horen

2:47:16.980 --> 2:47:20.220
graag iedereen altijd. Dat wil ik
graag onderstrepen. Dank u wel.

2:47:21.240 --> 2:47:24.180
Dank dit was denk ik een heel

2:47:24.810 --> 2:47:28.710
mooi antwoord. Duidelijk en er
wordt in de pauze vermoedelijk

2:47:28.710 --> 2:47:32.700
over doorgesproken kan ik
me zomaar voorstellen geen

2:47:32.700 --> 2:47:36.240
tweede termijn nodig nu.
Pauze is hard nodig

2:47:36.810 --> 2:47:39.930
voor meer dan een reden.
Om kwart over tien,.

2:47:40.770 --> 2:47:42.990
Dan zouden we normaal
gesproken om half elf.

2:47:43.440 --> 2:47:44.100
Terugkeren.

2:47:44.850 --> 2:47:47.580



Is dat de voorzitter,
de top bedoel ik.

2:47:49.570 --> 2:47:51.180
Vijf over half elf.

2:47:54.060 --> 2:47:55.890
Is dat echt nodig?
Meer dan een kwartier

2:47:55.890 --> 2:47:59.790
Schorsen vijf over half elf en

2:47:59.790 --> 2:48:03.300
dan gaan we stemmen. Ik
schors de vergadering twintig

2:48:03.300 --> 2:48:03.810
minuten.

3:09:58.180 --> 3:10:02.050
Ik heropende. Ik
heropende vergadering.

3:10:03.760 --> 3:10:07.330
We gaan naar de besluitvorming
en stemmingen eerst even de

3:10:07.330 --> 3:10:11.110
vraag aan partijen of in

3:10:11.110 --> 3:10:14.920
de pauze iets is
veranderd, wat we aan

3:10:14.920 --> 3:10:18.160
deze tafel moet. U weet,
ik zie de heer van der

3:10:18.160 --> 3:10:22.060
Lubbe en ik zie de
heer Flier de heer

3:10:22.060 --> 3:10:25.600
Flier voorzitter, wij hebben
goed geluisterd naar de

3:10:25.630 --> 3:10:28.900
toezeggingen van de wethouder en we hebben
ook goed geluisterd naar de oppositie.

3:10:29.740 --> 3:10:33.160
En we willen hierbij motie
vijf bij agendapunt 3, punt

3:10:33.760 --> 3:10:34.990
2 intrekken.



3:10:38.380 --> 3:10:41.680
Ik zie ook de heer kool op dit
punt. Ja, dank u wel, voorzitter,

3:10:42.220 --> 3:10:46.000
ook wij ondersteunen het intrekken van de
motie, want dat wij het belang van een

3:10:46.030 --> 3:10:49.869
breed gedragen uitvoeringsplan
heel zwaar laten wegen. En wij

3:10:49.869 --> 3:10:53.530
daar ook de overtuiging hebben dat
gezien de reactie van de wethouder

3:10:53.980 --> 3:10:57.550
naast een mooie skeelerbaan ook ruimte
ontstaat voor andere verenigingen in het

3:10:57.550 --> 3:11:01.510
uiteindelijke voorstel.
Dank nog een woordvoering

3:11:01.510 --> 3:11:05.500
de heer g Kevelam ja, mag ik mij gewoon
aansluiten bij bij beide woordvoerders

3:11:05.500 --> 3:11:09.280
en en het daarmee
verklaren dat ook

3:11:09.280 --> 3:11:12.670
wij de intrekking
steunen? Dank, motie

3:11:12.760 --> 3:11:16.510
vijf is ingetrokken.
Door alle drie

3:11:16.510 --> 3:11:20.080
de indieners de heer van der Lubbe ja,
dank u wel, voorzitter, wij hebben de

3:11:20.200 --> 3:11:21.190
motie troelstralaan.

3:11:21.800 --> 3:11:21.890
De.

3:11:22.119 --> 3:11:25.900
Het moet het wat gewijzigd. Wij hebben
dan weer goed geluisterd naar de

3:11:25.900 --> 3:11:29.890
wethouder en de wethouder
was heel eerlijk in haar



3:11:29.900 --> 3:11:33.580
beantwoording dat 2023 qua uitvoering
echt een lastenverhoging worden.

3:11:33.910 --> 3:11:37.840
Dus wij hebben van gemaakt streven
in u een 2024 tot uitvoering

3:11:37.840 --> 3:11:39.010
over te gaan. Dank u wel,.

3:11:41.920 --> 3:11:45.040
Dan blijft wel staan om voor de zomer
een voorstel in te dienen en dan

3:11:45.700 --> 3:11:49.390
dit jaar nog te starten. Dit jaar wordt
nee, voor de zomer wordt dit jaar een

3:11:49.390 --> 3:11:52.990
voorstel, dus dat we dat de laatste
moet ik dat ik dacht dat u hem had

3:11:52.990 --> 3:11:56.950
excuus, ik dacht dat ik daarmee iedereen
doorgestuurd maar ik heb hem nu niet

3:11:56.950 --> 3:12:00.850
voor me, maar. Ik denk dat niemand
verwacht had dat zo laat, wat ik ben

3:12:00.950 --> 3:12:03.730
ik uit de bestanden
al gehaald, maar de.

3:12:05.080 --> 3:12:09.040
Het geef nu het het verzoek is in ieder geval in
in de laatste boel het om dit jaar nog met een

3:12:09.040 --> 3:12:11.950
voorstel te komen aan de raad
en te streven om ik u een

3:12:11.950 --> 3:12:15.880
2024 met de uitvoering
aan de slag,

3:12:15.940 --> 3:12:19.840
helder, helder,. Meeropbrengst

3:12:20.350 --> 3:12:22.480
uit de pauze, uit
de schorsing.

3:12:22.480 --> 3:12:22.660
Niet.

3:12:23.770 --> 3:12:27.730



Dan gaan wij iets nieuws
introduceren dat is ook nog wel weer

3:12:27.730 --> 3:12:30.970
even goed om even het
volgende met u af te stemmen.

3:12:31.660 --> 3:12:35.560
Als het even kan,. Dan
proberen we zonder stemming

3:12:35.560 --> 3:12:39.520
ook besluitvorming te organiseren.
Maar dat moet dat werkelijk ook

3:12:39.520 --> 3:12:43.240
blijken. We stemmen straks. Ik sta.
Ik stel steeds de vraag: wie is

3:12:43.300 --> 3:12:47.110
voor en u stemt allemaal met

3:12:47.110 --> 3:12:50.470
handopsteken bij verhoor.

3:12:50.980 --> 3:12:54.580
Ja, u, als u het niet doet,
dan bent u tegen. Ik ga niet

3:12:54.640 --> 3:12:58.300
tweede een tweede stemming
vragen. Wie is tegen?. Als u

3:12:58.510 --> 3:13:02.440
bij voor niet opsteekt dan
bent u tegen. Als u bij voor

3:13:02.530 --> 3:13:05.980
uw hand opsteekt bent u voor. Dat
kan eigenlijk. Iedereen begrijpt.

3:13:06.970 --> 3:13:10.210
Als Jos hoe het heeft, ook een
keer proberen, voorzitter bij het

3:13:10.210 --> 3:13:15.520
CDA-congres

3:13:15.220 --> 3:13:18.520
we hebben het hier
niet over. Congressen.

3:13:19.420 --> 3:13:23.200
We stellen geen straaljagers is, geloof
ik ook ooit is gezegd. Vervolgens

3:13:23.290 --> 3:13:26.980
maak ik daar wel een samenvatting



van door partijen te noemen. Ik.

3:13:28.000 --> 3:13:31.630
Zie dat die en die en die
partij voor is. Mocht de in uw

3:13:31.630 --> 3:13:35.530
fractie nu een van u.
Zijn hand opsteken bij de

3:13:35.650 --> 3:13:39.190
en dus niet meestemmen met de fractie.
Dat is overigens niet zo ander, zoals

3:13:39.250 --> 3:13:43.090
eerder meld u dat.
Altijd vooraf, dan

3:13:43.090 --> 3:13:45.820
hebben we geen misverstand
dat iemand later.

3:13:47.000 --> 3:13:50.770
Zijn hand opsteekt ik de samenvatting
maakt, dat de hele fractie voor is

3:13:51.070 --> 3:13:54.610
en het blijkt dat iemand niet
genoeg hand opsteekt en gewoon

3:13:55.030 --> 3:13:58.810
niet voor was. Maar dat weet u
als fractie als geen ander. En

3:13:58.810 --> 3:14:02.770
voordat de hamer valt, die
kan best snel vallen als

3:14:02.770 --> 3:14:05.830
ik af geconcludeerd dat is besloten
en komen er ook niet op terug.

3:14:07.210 --> 3:14:10.990
Een beetje,. We gaan proberen,
we gaan oefenen, ik doe het heel

3:14:11.740 --> 3:14:14.890
rustig allemaal, maar de
hamer valt wel een keer.

3:14:16.360 --> 3:14:20.110
Goed, griffier,
het is natuurlijk

3:14:20.110 --> 3:14:23.920
allemaal toch een beetje bijzondere
avond. We gaan beginnen met



3:14:24.100 --> 3:14:27.640
de amendementen allemaal
moment een moet ik even.

3:14:28.410 --> 3:14:32.260
Dat gaat over de VVD
heeft dat ingediend,

3:14:32.980 --> 3:14:36.640
over de. Het woonbeleid
even samengevat:

3:14:37.150 --> 3:14:40.660
woonbeleid in het, in een, in de, in
relatie tot de kaderbrief van de regio

3:14:40.720 --> 3:14:43.869
FoodValley wie wenst
iemand stemming?.

3:14:43.950 --> 3:14:44.490
Klaring.

3:14:45.640 --> 3:14:49.570
Wenst iemand een
stemverklaring. Wie is voor

3:14:49.660 --> 3:14:53.590
amendement één?. Samenvatting

3:14:53.590 --> 3:14:56.890
lijkt me. Helder:. 30.

3:14:57.790 --> 3:15:01.090
We hebben 32 aanwezige,
dus hier zijn 30

3:15:01.180 --> 3:15:04.450
aanwezigen tegen en
twee, namelijk de

3:15:04.450 --> 3:15:07.480
VVD voor. En daarmee is
deze amendering verworpen.

3:15:08.770 --> 3:15:12.220
Amendement twee, ook van
de VVD, dat gaat over het

3:15:12.220 --> 3:15:14.860
voortzetten programma.
Hier om een cap tol.

3:15:16.090 --> 3:15:19.600
Opmerking vooraf niet. Wie
is voor amendement twee,.

3:15:20.710 --> 3:15:24.430



Dat is uitsluitend de indienende
fractie van de VVD. Daarmee is het

3:15:24.430 --> 3:15:28.180
amendement verworpen
met alle met 30 tegen

3:15:28.210 --> 3:15:31.869
twee stemmen. Motie,
een motie, motie

3:15:31.900 --> 3:15:34.900
drie, dat gaat over de
doelmatigheidsonderzoek

3:15:35.290 --> 3:15:38.860
voordat de strategische
agenda wordt opgesteld. Een

3:15:38.860 --> 3:15:42.310
opmerking van uw zijde
niet gewenst. Wie is

3:15:42.369 --> 3:15:46.210
voor motie drie?.
Uitsluitend de

3:15:46.210 --> 3:15:50.080
indienende partijen. Dus deze motie
is verworpen en de stemverhouding 30

3:15:50.080 --> 3:15:54.070
twee. De

3:15:54.369 --> 3:15:58.060
kaderbrief is dus niet
geamendeerd als hoofdthema

3:15:58.660 --> 3:16:02.619
en motie doet daar verder ook niks
aan toe. Is het nodig om over

3:16:02.619 --> 3:16:06.550
deze kaderbrief te
stemmen? Ja, dan vraag

3:16:06.550 --> 3:16:10.480
ik u ook weer met hand opsteken wie is
voor het voorstel zoals de kaderbrief

3:16:10.480 --> 3:16:13.740
is geformuleerd?. Dat
zijn de fractie van

3:16:13.810 --> 3:16:16.750
SGP-christenunie
lokaal belang,



3:16:16.810 --> 3:16:20.410
CDA 98 en dus

3:16:20.470 --> 3:16:24.369
niet de fractie van burgerinitiatief
en wel oh excuus, ja, uw

3:16:24.369 --> 3:16:26.680
hand moet de, de
bonus. Zolang.

3:16:31.780 --> 3:16:35.750
Dan is de kaderbrief.
Aanvaard met de

3:16:35.880 --> 3:16:39.880
tegenstem van de VVD.
Daarmee is dit punt

3:16:39.910 --> 3:16:43.390
afgehandeld en gaan
we naar amendement

3:16:43.960 --> 3:16:47.890
vier. Dat is een amendement van
meerdere partijen, dat gaat over

3:16:47.890 --> 3:16:51.610
de livestream bij de
regio FoodValley wie is

3:16:51.790 --> 3:16:55.360
voor amendement vier? Voorzitter,
ik zou graag stemverklaringen

3:16:55.810 --> 3:16:59.440
eerst even een handen, terecht. Mensen, dat
gaan we nog een keer. De stemverklaring van.

3:17:00.460 --> 3:17:04.360
De heer bos, SGP-voorzitter de
beantwoording van de wethouder op dit

3:17:04.390 --> 3:17:08.200
punt geven ons aanleiding om te zeggen:
wij steunen dit voorstel niet zal

3:17:08.200 --> 3:17:12.070
weinig behoefte zijn er een livestream daarnaast
zien wij ook wel wat praktische bezwaren die

3:17:12.160 --> 3:17:15.940
ook weer geld zullen gaan kosten. Omdat op
te lossen en verder is onze regio volgens

3:17:15.940 --> 3:17:19.540
mij in vergeleken met andere regio's
ook openbaar hebben we een goede



3:17:19.570 --> 3:17:23.260
terugkoppeling ook vanuit de
regiocommissie we zien wij daarvoor geen

3:17:23.260 --> 3:17:27.070
noodzaak om dit amendement te steunen.
Dank u helder nog andere opvattingen daar

3:17:27.070 --> 3:17:30.820
even bij. Niet nog even dan
uw hand omhoog, als uw

3:17:30.820 --> 3:17:34.270
amendement vier steunt.
Dat is de fractie van de

3:17:34.869 --> 3:17:38.680
VVD, ChristenUnie, CDA, lokaal

3:17:38.680 --> 3:17:40.420
belang en pro'98.

3:17:48.010 --> 3:17:51.460
22. Dat is dit aanvaard
het amendement met

3:17:51.460 --> 3:17:55.420
22 stemmen voor en tien
tegen. De tegenstem

3:17:55.420 --> 3:17:58.510
komt dan van de SGP
en burgerinitiatief.

3:18:01.300 --> 3:18:05.200
Daartoe besloten en dan moet
de wijziging als zodanig. Ook

3:18:05.230 --> 3:18:08.110
nog worden vastgesteld. Is
daar een stemming over nodig?.

3:18:09.280 --> 3:18:13.119
Niet, dan is dat met algemene stemmen.
Aanvaard een geamendeerd dus.

3:18:15.010 --> 3:18:18.730
Het volgende onderwerp,. Motie

3:18:18.730 --> 3:18:22.660
vijf in. Dit zou zes,. Motie

3:18:22.720 --> 3:18:26.590
zes, dan komen we al
bij het onderwerp

3:18:26.619 --> 3:18:30.490



mip slaan, even na te gaan naar het
volgende onderwerp. Motie zes heb ik

3:18:30.490 --> 3:18:32.560
niet bij de hand,
maar u heeft hem wel.

3:18:36.430 --> 3:18:38.740
Evaluatie en de
categorisering.

3:18:41.090 --> 3:18:41.619
De motie,.

3:18:47.410 --> 3:18:51.220
Als je niet elektronisch
beschikbaar,. Maar niet op het

3:18:51.220 --> 3:18:51.580
scherm,

3:18:56.740 --> 3:19:00.220
u mag ook een motie zes.
Wie is voor motie zes?.

3:19:01.330 --> 3:19:03.670
De fracties van SGP,
burgerinitiatief

3:19:03.670 --> 3:19:07.630
VVD, u bent

3:19:07.630 --> 3:19:08.110
allemaal voor.

3:19:12.040 --> 3:19:15.970
Dank u wel het mip als
zodanig. Nog een opmerking

3:19:15.970 --> 3:19:18.070
van een van u, de
heer de vries,

3:19:18.070 --> 3:19:22.030
CDA. Ja, voorzitter,
dank u wel. Het is

3:19:22.030 --> 3:19:26.020
fijn om te horen dat de indieners gevoelig zijn geweest
voor onze oproep aan ons bezwaar als het gaat om de

3:19:26.020 --> 3:19:29.830
skeelerbaan. Fijn dat deze motie
van tafel is. We zeiden alles of

3:19:29.830 --> 3:19:33.550
niets, want er was niets en is nu
alles. Daarom steunen we het mip,



3:19:33.910 --> 3:19:36.310
rekeninghoudend met de aandachtspunten
die we in onze bijdrage.

3:19:36.330 --> 3:19:37.490
Hebben genoemd. Dank u wel.

3:19:37.990 --> 3:19:40.330
Dank, meneer de
vries. Andere zoon.

3:19:41.710 --> 3:19:45.670
Stemverklaring niet in
stemming nodig. Ja, wie

3:19:45.670 --> 3:19:49.450
is voor mip zoals het
nu is voorgelegd? De

3:19:49.450 --> 3:19:53.470
SGP-christenunie

3:19:52.660 --> 3:19:54.580
CDA, lokaal belang,.

3:19:57.220 --> 3:20:00.850
Tegen burgerinitiatief
VVD en Pro 98,.

3:20:04.780 --> 3:20:08.200
25. Dan is het aanvaard
in de stemverhouding

3:20:08.200 --> 3:20:12.190
25, zeven.. Dat is

3:20:12.250 --> 3:20:15.610
ook afgehandeld. Dan
krijgen we de beide

3:20:15.610 --> 3:20:18.250
moties de moties over de.

3:20:19.750 --> 3:20:23.530
30 kilometer, zeg ik maar even
samengevat. We hebben een

3:20:23.560 --> 3:20:27.460
a, een motie. Die is van Pro
en die is dus aangepast. U

3:20:27.460 --> 3:20:31.390
weet dat bij de via de boel dat gaat
over dit jaar een voorstel start en ik u

3:20:31.420 --> 3:20:35.410
een, drie, 24.. Wie is voor?



3:20:35.590 --> 3:20:38.980
Wenst iemand daar nog iets over te
zeggen? Niet, wie is voor motie

3:20:39.160 --> 3:20:41.860
Pro, VVD-CDA burgerinitiatief.

3:20:43.390 --> 3:20:45.730
De indieners burgerinitiatief

3:20:45.820 --> 3:20:48.730
VVD-CDA Pro 98,.

3:20:50.110 --> 3:20:51.730
En daarmee is de motie.

3:20:56.070 --> 3:21:00.100
Elf-elf

3:20:59.650 --> 3:21:03.490
voor. Er zijn met twee, 30.

3:21:04.540 --> 3:21:08.050
Een het in de stemverhouding 21,
elf. Is deze motie verworpen.

3:21:09.100 --> 3:21:12.910
En de tweede DB motie van
de fracties lokaal belang,

3:21:12.910 --> 3:21:16.510
SGP-christenunie wie
is voor deze motie?

3:21:16.540 --> 3:21:16.930
Sorry.

3:21:17.180 --> 3:21:19.340
Voorzitter, mag ik daar een
stemverklaring over af?.

3:21:19.520 --> 3:21:20.900
Uiteraard mevrouw van
der meer excuus.

3:21:20.900 --> 3:21:24.760
CDA, dank u wel.
We vinden het

3:21:24.910 --> 3:21:28.660
jammer dat de motie van
Pro 98. Het niet heeft

3:21:28.660 --> 3:21:32.470
gehaald, die wij mede hebben
ondertekend,. De variant motie



3:21:32.470 --> 3:21:35.920
van lokaal belang vinden bij
vager inhoudelijk gebeurt er

3:21:36.160 --> 3:21:39.550
natuurlijk wel wat positiefs er is al
een gedeelte ook in gang gezet als de

3:21:39.580 --> 3:21:43.570
wethouder heeft
aangegeven. Toch

3:21:43.570 --> 3:21:47.380
stemmen wij tegen, omdat we vinden dat de coalitie
hier niet gericht is op samenwerking. Dank u

3:21:47.380 --> 3:21:47.590
wel.

3:21:49.540 --> 3:21:53.260
Dan nemen we nota van en wie
nogmaals met handopsteken is voor

3:21:53.350 --> 3:21:57.040
deze tweede motie,.
Dat zijn de fractie

3:21:57.040 --> 3:22:00.520
van SGP-christenunie en lokaal

3:22:00.610 --> 3:22:04.150
belang tegen burgerinitiatief

3:22:04.210 --> 3:22:07.810
VVD, Pro 98 en CDA.
Zoals gezegd,.

3:22:08.619 --> 3:22:12.190
Dat zijn elf om 21 stemmen,
waarbij deze motie is

3:22:12.369 --> 3:22:15.970
aanvaard. Dan komen we bij de

3:22:15.970 --> 3:22:19.300
besluitvorming van het
blok twee. Dat zijn

3:22:19.780 --> 3:22:23.619
allemaal plan en waar niet over
gediscussieerd is. Van vanavond wenst

3:22:23.619 --> 3:22:27.520
iemand over een van deze
punten onder vier nog een

3:22:27.520 --> 3:22:31.330
opmerking te maken. Ik zie de heer



bos voor de VVD, ja, u heeft het

3:22:31.330 --> 3:22:35.050
woord voorzitter, dat
is natuurlijk de

3:22:35.050 --> 3:22:38.520
plaatselijke verordening
die wij dus hierbij zullen

3:22:38.560 --> 3:22:42.550
aannemen. Maar daar willen we toch
bij opmerken dat. Het is natuurlijk

3:22:42.570 --> 3:22:45.970
in twee commissies geweest en daar
willen we toch de complimenten van de

3:22:46.030 --> 3:22:50.020
portefeuillehouder daar aan de
andere partij voor de houder gegeven

3:22:50.050 --> 3:22:54.010
om het simpele feit dat die gaandeweg
het proces ontdekte, dat hij

3:22:54.010 --> 3:22:57.910
misschien iets te snel is
geweest en heel eerlijk,. Ja,

3:22:57.910 --> 3:23:01.900
misschien is dat wel een mooi voorbeeld
voor alle raadsleden om toch altijd open

3:23:01.900 --> 3:23:05.860
te staan voor argumenten en toch op de
juiste moment toch ook in de spiegel te

3:23:05.860 --> 3:23:09.730
kijken en te kijken of we niet toch
misschien beter af en toe naar elkaar

3:23:09.730 --> 3:23:13.180
moeten luisteren. Dank u wel,. Nou,
dat compliment neem ik graag in

3:23:13.180 --> 3:23:16.000
ontvangst en die goed
doet. Goed ontmoet,.

3:23:17.560 --> 3:23:21.310
Kunnen wij met een hamerslag over
bestemmingsplan Hoofdstraat twee

3:23:21.310 --> 3:23:24.490
stemmen: Voorthuizen bestemmingsplan
is naar de weg. Als



3:23:24.490 --> 3:23:28.420
kootwijkerbroek Veluwe, weg ook
in kootwijkerbroek de valk, weg

3:23:28.869 --> 3:23:31.510
hier in Barneveld,
garderbroek weg,.

3:23:32.440 --> 3:23:35.619
Eikenlaan twee Garderen
de APV zoals gezegd, de

3:23:35.650 --> 3:23:39.369
budgetoverheveling in de begroting
van Stef, openbaar onderwijs,

3:23:39.680 --> 3:23:43.660
het normenkader rechtmatigheid
en de kaderbrief de regio vallei

3:23:43.660 --> 3:23:47.500
2024 als de hamer valt, bent u

3:23:47.500 --> 3:23:51.190
allen voor. Besluitvormingblok

3:23:51.220 --> 3:23:54.250
drie, het gaat over het
bestemmingsplan. Is een weg?

3:23:54.340 --> 3:23:57.040
Kootwijkerbroek eerste
wijziging, verordening

3:23:57.040 --> 3:24:00.850
OZB 23, nieuwe plaatsvervangend
of herbenoeming

3:24:00.850 --> 3:24:04.390
voorzitters van commissiebehandeling
bezwaar en de ontheffing

3:24:04.390 --> 3:24:08.350
vereiste van ingezetenschap van
uw komend burgemeester van

3:24:08.350 --> 3:24:11.940
der tak,. Die hebben.

3:24:13.180 --> 3:24:17.170
Een opmerking hierover.
Kunnen we het zonder

3:24:17.170 --> 3:24:20.980
stemming aanvaarden.
Dat is het geval. Van.

3:24:20.980 --> 3:24:24.490



Hebben dat blok ook gehad
en geef ik graag het

3:24:24.490 --> 3:24:27.700
woord aan de heer top,
waar voor ik mijn

3:24:27.910 --> 3:24:31.660
echtgenote naar voren vraag. En dan
gaan wij aan deze kant. Er is een keer

3:24:31.660 --> 3:24:32.800
luisteren naar meneer top,.

3:25:10.840 --> 3:25:14.710
Voorzitter, waar de
burgemeester,. Dat

3:25:14.710 --> 3:25:18.369
kan ik namens de gehele gemeenteraad
zo nog tegen u zeggen. Aan het

3:25:18.369 --> 3:25:21.340
begin van deze toespraak,
bij uw afscheid,.

3:25:23.050 --> 3:25:26.830
Want de voorzitter samen en de
ambtsketen behoren u nog even toe. Nog

3:25:26.830 --> 3:25:30.790
ongeveer een uur zie
ik. Die symbolen van

3:25:30.790 --> 3:25:34.030
de gemeente Barneveld
heeft u goed gepast.

3:25:35.860 --> 3:25:39.850
Vanaf het begin was u onze
burgemeester. Het ging eigenlijk heel

3:25:39.850 --> 3:25:43.000
veel zelf. Via uw
enthousiasme,.

3:25:44.140 --> 3:25:48.000
De bezoekjes. Via
social-media en via

3:25:48.050 --> 3:25:51.580
wandelingetjes in het dorp
liet u de inwoners op hun

3:25:51.610 --> 3:25:55.420
gemak met u
kennismaken. Een gewone



3:25:55.420 --> 3:25:59.050
man horen we vaak
terug. Na enig

3:25:59.050 --> 3:26:02.680
doorvragen bleek dat men daarmee
bedoelde gemakkelijk te

3:26:02.680 --> 3:26:06.340
benaderen, aldus jast en
toch gerust uitstralend.

3:26:07.270 --> 3:26:11.200
Geïnteresseerd in altijd wel in
voor een praatje,. Alsof u hier

3:26:11.230 --> 3:26:15.220
al jaren woonde.
Eigenlijk is het

3:26:15.220 --> 3:26:19.119
grootste compliment dat ik kan
geef het feit. Dat we niet

3:26:19.119 --> 3:26:22.270
hebben gemerkt dat uw
waarnemend burgemeester was.

3:26:23.410 --> 3:26:26.950
Voor de relatief korte
periode. Die korte

3:26:26.950 --> 3:26:30.820
periode zou kunnen wijzen op het
alleen passen op de winkel, maar dat

3:26:30.820 --> 3:26:34.390
was geen sinds het
geval. Waarnemend

3:26:34.390 --> 3:26:37.990
burgemeester was u vanwege de
voorgenomen fusie met de gemeente

3:26:38.000 --> 3:26:41.590
Scherpenzeel een fusie die
acht maanden na uw aantreden

3:26:41.980 --> 3:26:45.760
van de baan was. Enige
tijd daarna begon de

3:26:45.760 --> 3:26:49.690
zoektocht naar de nieuwe burgemeester. En
op dat moment kwam er van verschillende

3:26:49.690 --> 3:26:53.380
kanten de vraag: kan burgemeester,



luteijn niet gewoon blijven?

3:26:53.860 --> 3:26:57.850
Het gaat goed. U was
toen zelf die aangaf.

3:26:59.020 --> 3:27:02.710
Niet te gaan solliciteren.
U had daar redenen voor.

3:27:03.970 --> 3:27:07.630
En dat hebben we volledig
gerespecteerd. En

3:27:07.630 --> 3:27:08.920
vandaar nu het afscheid.

3:27:11.770 --> 3:27:14.890
Aan het begin noemde ik
het al: geeft gebruik van

3:27:14.950 --> 3:27:18.940
social-media door u. We kregen
daardoor een inkijkje in

3:27:18.940 --> 3:27:22.420
uw familieleven hoe uw
genoot, van de kleinkinderen

3:27:23.110 --> 3:27:26.920
en hoe u ze graag meenam naar grote
en kleine bezienswaardigheden in onze

3:27:26.920 --> 3:27:30.910
gemeente. We kregen ze ook te
zien bij welke activiteiten u

3:27:30.910 --> 3:27:33.760
betrokken was. En
dat waren er vele.

3:27:34.810 --> 3:27:38.650
Veel bezoeken waren er aan
burgers vanwege jubilea. Maar

3:27:38.650 --> 3:27:42.580
ook in het droevige omstandigheden.
In dit verband wil ik

3:27:42.580 --> 3:27:45.790
ook uw betrokkenheid bij vluchtelingen
en asielzoekers noemen.

3:27:47.290 --> 3:27:50.980
Ook bedrijven en maatschappelijke
organisaties konden op bezoek van u rekenen.

3:27:51.850 --> 3:27:55.720



Altijd was een warme
belangstelling, wat zeer wet

3:27:55.720 --> 3:27:59.260
gewaardeerd. Bij al die

3:27:59.260 --> 3:28:03.250
activiteiten leg u
groot enthousiasme en

3:28:03.250 --> 3:28:06.880
dapperheid aan de dag. U kwam
daarbij als burgervader op voor de

3:28:06.880 --> 3:28:10.750
belangen van de inwoners van
de gemeente. Dat zagen we in

3:28:10.750 --> 3:28:13.720
corona-tijd bij uw steun
aan de winkeliers,.

3:28:14.619 --> 3:28:18.250
Toen u namens raad en college
een brandbrief naar het kabinet

3:28:18.250 --> 3:28:21.279
stuurde om aandacht te
vragen voor hun zorgen.

3:28:22.720 --> 3:28:25.330
Dat zagen we bij uw
steun aan de agrariërs.

3:28:26.710 --> 3:28:30.250
Want hoe we ook over de boeren
en het Stikstofdossier denken,

3:28:30.880 --> 3:28:34.779
u voelde nadrukkelijk de
moeilijkheden van de boeren

3:28:34.810 --> 3:28:38.770
aan. Dat leidde ertoe dat
u ook toestemming geven

3:28:38.810 --> 3:28:41.920
voor de grootste demonstratie
in Stroe een spannend.

3:28:42.820 --> 3:28:46.420
En bestuurlijk interessant moment
dat op een goede manier is

3:28:46.420 --> 3:28:50.140
verlopen. De open
en kwetsbare manier



3:28:50.170 --> 3:28:53.980
waarop u het bestuurlijke
proces rond deze gebeurtenis

3:28:54.070 --> 3:28:57.850
evalueerden en nog steeds
evolueert ken merkt

3:28:57.880 --> 3:29:01.840
u u geeft ook met
boeren in gesprek en

3:29:01.840 --> 3:29:05.740
u ging bij ze langs.
Soms was het aantal

3:29:05.740 --> 3:29:09.520
jas me net iets te groot. Door
de kippenschuur in te gaan,

3:29:09.520 --> 3:29:13.360
terwijl er in de omgeving
vogelgriep was. Ook dat

3:29:13.360 --> 3:29:17.140
vinden we dan weer via de
social-media op. Dat gaf al

3:29:17.140 --> 3:29:21.130
vraagtekens. Maar het mooie
maar zeggen dat u dat tekent u

3:29:21.670 --> 3:29:25.210
eerlijk aangaf. Dat u het
beter niet had kunnen doen.

3:29:28.029 --> 3:29:31.810
Iets waar u ook hard voor gemaakt
hebt, is aandacht vragen

3:29:31.810 --> 3:29:35.680
voor overmatig
alcoholgebruik en drugs.

3:29:35.950 --> 3:29:39.850
Gebruik zeker ook in combinatie
met verkeersveiligheid.

3:29:41.260 --> 3:29:43.990
U STAK hiervoor
terecht uw nek uit.

3:29:45.820 --> 3:29:48.730
Het werd niet altijd begrepen dat
het soms betuttelend gevonden.

3:29:49.570 --> 3:29:53.470
Echter, de intentie was



zonder meer goed. U wilde

3:29:53.470 --> 3:29:56.740
op dit punt de samenleving
wakkerschudden en bijsturen.

3:29:57.880 --> 3:30:01.750
Daarbij gedreven door de verschrikkelijke
gevolgen van ongelukken naar

3:30:01.750 --> 3:30:05.650
onverantwoord middelengebruik.
Ik spreek de hoop

3:30:05.650 --> 3:30:09.550
uit dat dat effect
zichtbaar zal zijn en

3:30:09.550 --> 3:30:13.000
blijven twee jaar

3:30:13.000 --> 3:30:16.930
burgemeesterschap het is
omgevlogen. En in die

3:30:16.930 --> 3:30:20.590
twee jaar is er veel
gebeurd. In het

3:30:20.590 --> 3:30:24.310
interview in de barneveldse krant
van afgelopen zaterdag zei u

3:30:24.760 --> 3:30:28.570
dat u in de afgelopen twee
jaar meer meegemaakt hebt

3:30:29.080 --> 3:30:32.770
dan in al de burgemeester het
jaar daarvoor. Dat zegt wel

3:30:32.770 --> 3:30:36.189
wat, voorzitter,.

3:30:37.000 --> 3:30:39.160
Waar de burgemeester
gaat. Na een afronding.

3:30:41.290 --> 3:30:44.980
Als raad hebben we met
genoegen. Gewerkt met u als

3:30:44.980 --> 3:30:48.880
voorzitter, u voelde
telkens de vergadering

3:30:49.210 --> 3:30:51.939
goed aan. Dat hebben we ook



vanavond weer gemerkt.

3:30:53.439 --> 3:30:56.560
Dat vleugje humor waarmee u
vaak de spanning doorbraak,.

3:30:57.700 --> 3:31:01.540
Waardoor de sfeer net even
anders wet,. De flexibele

3:31:01.540 --> 3:31:05.500
manier waarop u daar besluit toe
werkte,. De wijze waarop u ons de

3:31:05.529 --> 3:31:09.520
ruimte gaf, ook al zei u dat we
de tijd wel in de gaten moet

3:31:09.520 --> 3:31:13.360
houden. Twee jaar
Barneveld, u heeft

3:31:13.360 --> 3:31:16.660
aangegeven dat u het
niet had willen missen.

3:31:18.160 --> 3:31:20.920
Wij hadden over de steeds twee
jaar ook niet willen missen.

3:31:23.140 --> 3:31:26.439
U had het niet willen missen, ook
al was het voor u en uw vrouw

3:31:27.070 --> 3:31:30.820
best een hele opgave.
U de heen en weer

3:31:31.390 --> 3:31:34.450
tussen de woonplaats
numansdorp en onze gemeente,.

3:31:35.500 --> 3:31:39.400
Soms met en soms zonder u
voor ogen,. Niet altijd

3:31:39.400 --> 3:31:43.210
even gemakkelijk.
Echter, u deed dat met

3:31:43.210 --> 3:31:44.529
liefde voor onze gemeente.

3:31:48.040 --> 3:31:51.820
We willen u daar beiden heel
hartelijk voor dankzeggen.

3:31:52.660 --> 3:31:55.900



En wij wensen u samen Gods
zegen toe voor de toekomst.

3:31:57.160 --> 3:32:00.939
Dank u wel. Daar wil
ik nu overgaan tot

3:32:01.300 --> 3:32:04.210
het overhandigen
van attenties.

3:32:05.619 --> 3:32:07.540
En u ook naar voren te komen.

3:32:57.000 --> 3:32:57.060
De.

3:33:02.800 --> 3:33:03.100
De voorzitter.

3:33:18.100 --> 3:33:18.490
Voorzitter.

3:33:42.660 --> 3:33:46.150
Zo zijn we dan ook weer in Barneveld. Het
het kleine schilderij mag de heer l t

3:33:46.150 --> 3:33:49.000
meenemen en het grote
schilderij blijft hier.

3:34:04.990 --> 3:34:06.430
Dan geef ik het woord
aan de voorzitter,.

3:34:11.500 --> 3:34:15.490
Nou, meneer, top,. Dank. En

3:34:15.490 --> 3:34:19.450
ook voor het woord opnieuw.
Ja, ik kan mijn ogen

3:34:19.450 --> 3:34:23.439
er eigenlijk niet afhalen zo zo
mooi dat de geworden is. Nee

3:34:23.490 --> 3:34:23.660
hoor,

3:34:27.520 --> 3:34:31.150
we hadden een heel klein beetje
inspraak en ik vond het zo mooi

3:34:31.480 --> 3:34:35.020
past ook wel bij mij om
het oude raadhuis bij te

3:34:35.410 --> 3:34:39.070



organiseren en niet
zomaar een. Willekeurig

3:34:39.610 --> 3:34:43.480
dingetje. Ja, mensen, het is
inderdaad omgevlogen zoals.

3:34:46.600 --> 3:34:49.990
De plaatsvervangend voorzitter
Jan topman kan zeggen vertelde.

3:34:50.470 --> 3:34:53.770
Ik voel nog de verbazing toen
ik op het provinciehuis van de

3:34:53.800 --> 3:34:57.730
commissaris de vraag gekregen
of ik na Barneveld wilde

3:34:57.760 --> 3:35:01.720
gaan voor een waarneming, om als
je van dijk op te volgen en

3:35:01.720 --> 3:35:05.140
de fusie met Scherpenzeel te
helpen begeleiden. Hij zag beetje

3:35:05.140 --> 3:35:08.560
ondernemende bestuurder, met in
ieder geval herindelings ervaring

3:35:09.100 --> 3:35:13.090
en ik wilde natuurlijk heel graag. Maar
ik, ik voelde toch ook wel een een opzien

3:35:13.090 --> 3:35:16.210
tegen deze grote
verantwoordelijkheid dat vroegen de

3:35:16.210 --> 3:35:19.779
fractievoorzitters of een van
hun overigens ook in het

3:35:20.080 --> 3:35:23.380
gesprek en toen heb ik
natuurlijk omheen gepraat.

3:35:24.550 --> 3:35:28.480
En het andere heb ik ook een beetje omheen
gepraat. Maar er was ik binnen een week

3:35:28.480 --> 3:35:32.380
wel achter. Ik meen dat van der
tang dat zij. Het is best wel ver.

3:35:33.460 --> 3:35:37.300
Numansdorp ze nou, ik heb een paar keer
gedaan, dat valt best mee, maar na



3:35:37.300 --> 3:35:40.750
twee weken zat ik in de schuur
en dat is heel goed gebleken.

3:35:42.010 --> 3:35:45.670
Die twee jaar te overzien. Dat is een,
heb ik al meerdere keren gezegd. Veel

3:35:45.670 --> 3:35:49.390
gebeurt. Maar ik heb ook heel veel
geleerd, misschien ook wel het meest

3:35:49.900 --> 3:35:53.500
van alle eerdere bestuurders
jaren, maar hier ook heel

3:35:53.590 --> 3:35:57.400
thuisgevoeld thuis is wel een groot
woord, want we hadden eigenlijk twee

3:35:57.400 --> 3:36:01.270
thuis, zou je kunnen zeggen. De vraag
was is wel eens: wat bedoel je nou

3:36:01.270 --> 3:36:05.200
als je zegt: ik gaan naar huis, kom
je dan naar hier? Of ga je dan?.

3:36:06.340 --> 3:36:09.880
Maar de verstandhouding met
jullie was goed, heel goed,

3:36:10.330 --> 3:36:13.990
contacten met inwoners, ondernemers.
Ik heb daar heel veel van genoten,

3:36:14.439 --> 3:36:16.510
ook al ging ik wel eens
met lood in de schoenen,.

3:36:18.160 --> 3:36:22.119
Als ik maar na ingrijpend
ongeluk ouders wilde treffen

3:36:22.480 --> 3:36:26.470
en ontmoeten, mensen, ontmoeten,
ze een beetje doorvragen

3:36:26.830 --> 3:36:30.730
verrassingen doen, ontdekkingen doen die
hier op de Veluwe mij voor het eerst.

3:36:31.960 --> 3:36:35.560
Naar boven kwamen
meeleven dat was wel een

3:36:35.590 --> 3:36:39.460



taak, maar ook wel echt
een vermaak. En we kunnen

3:36:39.490 --> 3:36:42.460
toch maar even samenvatten
gestart met corona.

3:36:43.750 --> 3:36:46.360
Als pandemie nog
volop de fusie met

3:36:46.450 --> 3:36:50.320
Scherpenzeel vogelgriep heeft.
Er is ook een nieuw thema

3:36:50.320 --> 3:36:53.860
voor mij geweest, vast nog in het begin.
We hadden de eerste besmetting op

3:36:54.160 --> 3:36:57.400
paradijs was toch
wel weer een hele

3:36:57.640 --> 3:37:01.570
gewaarwording. De verkiezingen
met ook wissels op

3:37:01.689 --> 3:37:05.590
raad en college, de vluchtelingenopvang
het is al genoemd en de stikstof

3:37:05.590 --> 3:37:09.430
wetgeving vroeg om heel
veel aandacht. Eerlijk

3:37:09.430 --> 3:37:13.060
is eerlijk heb ik de.
Besluitvorming van de

3:37:13.060 --> 3:37:16.060
minister persoonlijk als enorm
teleurstellend ervaren.

3:37:17.529 --> 3:37:20.650
Dat dat heb ik toen niet zo
onder woorden gebracht, maar

3:37:21.400 --> 3:37:24.220
ik vond het echt echt
heel erg vervelend.

3:37:24.970 --> 3:37:28.480
Eerdere fusies waar ik mee te
maken heb gehad, hadden dezelfde

3:37:28.480 --> 3:37:32.350
emoties en dezelfde bezwaren.
Er zijn uiteindelijk



3:37:32.350 --> 3:37:36.279
allemaal geland in een hele nette
oplossing met de nieuwe, grotere

3:37:36.279 --> 3:37:39.640
gemeente. Maar dat is
ons niet gegeven. Dus.

3:37:40.540 --> 3:37:44.200
Dan maar gewoon respectvol verder
werken aan een vervolg in de

3:37:44.200 --> 3:37:48.160
gemeente Barneveld zelf, de
zelfstandige gemeenten zoals we nu

3:37:48.160 --> 3:37:51.760
nog steeds mee zijn, want
aanpassingsvermogen dat heb ik ook wel

3:37:51.760 --> 3:37:54.640
geleerd hier, dat zit hier
van nature heel veel.

3:37:56.110 --> 3:37:59.740
Hulde voor een ambtelijke organisatie
die in zo een korte tijd

3:37:59.770 --> 3:38:03.650
samen met particuliere en
kerken 100 dun ontheemden

3:38:03.700 --> 3:38:07.570
uit Oekraïne weet te
huisvesten. En met diezelfde

3:38:07.570 --> 3:38:11.290
tomeloze inzet, dankzij
steun van de raad hebben we

3:38:11.290 --> 3:38:15.100
vijfentachtig asielzoekers een
maand of drie, vier kunnen laten

3:38:15.130 --> 3:38:18.760
wonen in Voorthuizen
shampoo voor zo een

3:38:18.790 --> 3:38:22.450
inzet en ook voor Voorthuizen en ook
voor die vrijwilligers die daar een

3:38:22.450 --> 3:38:25.960
bijdrage hebben
geleverd. En nu. Bijna

3:38:26.020 --> 3:38:29.830



gelukt, maar nog niet helemaal, krijgt
u binnenkort een voorstel voor een

3:38:29.830 --> 3:38:33.760
voorkeurslocatie om een AZC
te maken voor 300 mensen.

3:38:34.750 --> 3:38:38.590
Voor en ik zal het al jaren en ik durf
te stellen dat dat in deze gemeente

3:38:38.890 --> 3:38:42.820
ook goed komt. Ik laat
Barneveld ook niet

3:38:42.820 --> 3:38:46.790
helemaal onbezorgd achter.
Ik vind dus dat de

3:38:46.869 --> 3:38:49.810
plannen over de agrarische
transitie, als het gaat over

3:38:50.320 --> 3:38:54.010
stikstof en mest en
waterkwaliteit wel heel heftig en

3:38:54.010 --> 3:38:56.680
heel intens ook voor.

3:38:57.460 --> 3:39:00.700
Ondernemers, families die ik
spreek, die hun toekomst.

3:39:01.600 --> 3:39:05.260
Eigenlijk helemaal niet meer in de hand
hebben, die niet goed weten of ze linksaf

3:39:05.260 --> 3:39:09.040
rechtsaf moeten. En gelet op de
omvang van de sector in onze

3:39:09.040 --> 3:39:12.460
gemeente is dit echt een heel
groot thema, wat ook enorme

3:39:12.460 --> 3:39:16.450
consequenties kan hebben als het
uitgevoerd wordt op een manier waar we ons

3:39:16.450 --> 3:39:20.380
nu nog niks bij kunnen voorstellen.
Mijn advies is en blijft, ik heb dat

3:39:20.380 --> 3:39:23.890
ook wel eens eerder
gezegd. Dit vergt enorme



3:39:23.890 --> 3:39:27.670
zorgvuldigheid en vooral ook
compassie en perspectief.

3:39:29.180 --> 3:39:32.680
Daarbij zou ik ook de suggestie willen
doen het ging vanavond ook even over de

3:39:32.680 --> 3:39:35.560
regio. Wees toch
zuinig op uw regio,.

3:39:36.610 --> 3:39:40.150
Want ook dat kunt u niet als Barneveld
geïsoleerd te organiseren of

3:39:40.150 --> 3:39:43.779
bekijken. Wij zijn de
regio, maar de regio is ook

3:39:43.779 --> 3:39:47.529
Barneveld en we hebben de regio
veel te bieden. Dat ben ik van

3:39:47.529 --> 3:39:51.369
overtuigd. Misschien moeten we de
invloed van ons op de regio groter

3:39:51.369 --> 3:39:55.000
maken. Dat zou kunnen, maar is
het Nederland wordt een land van

3:39:55.000 --> 3:39:58.960
regio? Misschien vindt
de raden dat naar. Maar

3:39:58.960 --> 3:40:02.619
dat is allang aan de gang en
regio's worden gevoed met

3:40:02.619 --> 3:40:06.580
funding en daar moeten we, denk ik,
strategisch en qua lobby ook nog

3:40:06.580 --> 3:40:10.330
wel een tandje bijzetten soms
met de regio en soms voor een

3:40:10.330 --> 3:40:14.140
solitair Barnevelds belang.
Mensen, ik heb hier heel veel

3:40:14.140 --> 3:40:17.410
nieuwe dingen gedaan, dingen
voor het eerst in mijn leven.

3:40:18.310 --> 3:40:22.150
Als iemand leuk vindt, kan ik er straks



iets over, zeg ik in de pauze of in

3:40:22.150 --> 3:40:26.110
de in het restaurant kennisgemaakt
met nieuwe groepen in

3:40:26.110 --> 3:40:29.830
de samenleving die ik eerder niet heb
ontmoet. De Molukse samenleving heb ik ook

3:40:30.369 --> 3:40:34.360
echter ervaren als heel
bijzonder en ook krachtig.

3:40:35.290 --> 3:40:39.220
We hebben brieven geschreven aan het kabinet,
we hebben een paar demonstraties begeleid,

3:40:39.250 --> 3:40:42.790
ik heb wakker gelegen.
Van het niet naleven van

3:40:42.790 --> 3:40:46.689
coronamaatregelen en hoe daarmee
om te gaan. Ik heb met heel

3:40:46.689 --> 3:40:50.410
veel mensen over middelengebruik gesproken
ik heb trouwens een open het gekregen van de

3:40:50.410 --> 3:40:53.410
VVD en dat is een
hele bijzondere.

3:40:54.610 --> 3:40:58.330
A is bijzonder omdat ik op
gefotografeerd staan, maar ik heb het

3:40:58.330 --> 3:41:00.400
geprobeerd. Het past
alleen bij 0,0 bier.

3:41:04.450 --> 3:41:08.260
Ik heb heel veel geleerd van
innovatieve bedrijven in deze gemeente

3:41:08.380 --> 3:41:12.220
en ook heel veel mensen gesproken
van hard tot hart. Dat kon.

3:41:13.090 --> 3:41:16.930
Ik denk dat deze westerling de toets van
de kritiek in de Veluwse gemeenschappen

3:41:16.960 --> 3:41:20.920
wel door staan heeft. En zo
niet, dan hebben we nog drie



3:41:20.920 --> 3:41:24.670
kwartier om dat te bespreken,
ook al legde die de vinger bij

3:41:24.670 --> 3:41:28.420
ongemakkelijke kwesties.
Het is toch gegund

3:41:28.450 --> 3:41:32.140
gelukt om daar op een goede
manier en weg in te vinden

3:41:32.619 --> 3:41:36.310
en ik heb er ook dingen aan de barneveldse
krant over verteld u u heeft kunnen

3:41:36.340 --> 3:41:40.330
lezen. Ik was daar niet op uit om nooit meer, niks,
nooit meer iets te drinken, maar op een hele andere

3:41:40.330 --> 3:41:43.689
manier. De knuppel dan maar
even in dat geval in het

3:41:43.900 --> 3:41:47.740
hoenderhok gooien, waar ik
een keer doorheen liep, wat

3:41:47.740 --> 3:41:51.580
niet mocht. Met weemoed
leg ik het ambt neer. Wat

3:41:51.580 --> 3:41:54.939
goed gaat, wil je graag langer
blijven doen. De kortste

3:41:54.939 --> 3:41:58.570
samenvatting van ons samen
is het was goed,. Heel

3:41:58.570 --> 3:42:02.529
goed, maar dat was ook weer
genoeg. Twee jaar lang

3:42:02.650 --> 3:42:06.550
uit twee woningen leven,
steeds die transitie maken, we

3:42:06.550 --> 3:42:10.090
hebben de van genoten, wij hebben er goed
gebruik van gemaakt, de raad heeft ons

3:42:10.090 --> 3:42:14.020
geweldig goed gefaciliteerd maar
het kost ook heel veel energie

3:42:14.500 --> 3:42:18.490
en elke dag samen is toch weer



fijner dat waarnemerschap

3:42:18.490 --> 3:42:22.330
is niet mijn verdienste. Ik
dank mijn schepper mijn god

3:42:22.420 --> 3:42:26.110
daarvoor, die mij eigenlijk
vrij onverwachts in die

3:42:26.110 --> 3:42:30.040
tijd en onder gedacht nou
Barneveld stuurt, zo

3:42:30.040 --> 3:42:33.820
heb ik dat ervaren. Natuurlijk is de
commissaris van de Koning daarbij

3:42:34.510 --> 3:42:38.500
waardering voor de leden van de raad,
want er wordt hier echt constructief

3:42:38.500 --> 3:42:42.250
en op de inhoud gewerkt. En ik
had dit bijgezegd vergis je.

3:42:42.320 --> 3:42:42.650
Niet.

3:42:43.060 --> 3:42:47.020
In de gunfactor en die is nog
voordat ik het uitsprak vanavond

3:42:47.050 --> 3:42:50.920
toegepast, dus op de een of
andere manier heeft iemand die

3:42:50.980 --> 3:42:54.970
toespraak al zien liggen.
Debat van de kwaliteit

3:42:54.970 --> 3:42:58.810
van het debat gaat volgens mij de laatste
maanden ook omhoog. Wat hiervoor aan

3:42:58.810 --> 3:43:02.710
gebeurt, is vaak heel mooi
om te zien hoe de raad met

3:43:02.710 --> 3:43:06.520
elkaar het gesprek voert. Je zou met
elkaar nog wat afspraken kunnen maken

3:43:06.550 --> 3:43:10.330
over de, de uit
uitvoerigheid waarmee we

3:43:10.330 --> 3:43:14.050



ons standpunt dan willen presenteren.
Er zitten af en toe ook wat

3:43:14.050 --> 3:43:17.950
herhaling in. Ik ben bang dat u
zelf nog eens teruggeluisterd.

3:43:20.140 --> 3:43:23.529
Goed dat de

3:43:23.529 --> 3:43:27.130
wethouders en dat heb ik
al eerder gedaan, waar we

3:43:27.610 --> 3:43:31.510
Wieringa onze gemeentesecretaris we hadden
een prima samenwerking. Ik heb in drie

3:43:31.510 --> 3:43:35.500
verschillende colleges en twee jaar tijd
mogen diende, dus die achtbaan zat er echt

3:43:35.500 --> 3:43:39.369
volop overal in, maar steeds
opnieuw vanuit de inhoud.

3:43:39.670 --> 3:43:43.000
De organisatieontwikkeling vraagt
voortdurend veel aandacht,.

3:43:44.080 --> 3:43:47.740
Maar zeker de transitie en de agrobusiness
zal het uiterste van het college

3:43:47.770 --> 3:43:51.550
vragen en ik wens je daarbij
heel veel moet, maar ook

3:43:51.550 --> 3:43:55.300
gemeenschappelijkheid en
daadkracht om het stuur stevig in

3:43:55.300 --> 3:43:58.390
handen te houden en of
van is met tussen heid.

3:43:59.230 --> 3:44:03.189
In plaats van overheid,.
Niet in het mens bedank ik

3:44:03.400 --> 3:44:07.330
alle medewerkers in dit huis,
waarvan ik er vele niet ken

3:44:07.570 --> 3:44:11.410
en ook niet misschien rechtstreeks voor mij
gewerkt hebben. Maar ik waardeer ze allemaal als



3:44:11.410 --> 3:44:15.189
een schakel van een
keten. De griffier, ieder

3:44:15.550 --> 3:44:19.360
met je mensen, de de
bodes secretaresses alle

3:44:19.450 --> 3:44:22.720
alle mensen die monieque
in het bijzonder voor haar

3:44:22.750 --> 3:44:26.560
dagdagelijkse zorg, de de schone
bureau, zijn de heerlijke

3:44:26.560 --> 3:44:30.400
broodjes. We denken dat het allemaal vanzelf gaat,
maar elke dag zijn er hier mensen, ook voor

3:44:30.400 --> 3:44:34.180
ons, vandaag weer. Aan de
slag geweest. Het heeft me

3:44:34.210 --> 3:44:38.140
eigenlijk aan niks ontbroken
het was goed dank voor al

3:44:38.140 --> 3:44:42.100
die ondersteuning en die
vriendelijkheid die ik heb ervaren. Ik

3:44:42.100 --> 3:44:45.160
wens u, mijn opvolger,.
Over drie kwartier,

3:44:45.610 --> 3:44:49.480
Jacco van de TAC met zijn gezin
morgen een prachtige dag. Het is

3:44:49.480 --> 3:44:53.260
vaak een unieke dag, die je maar één keer
in je leven als eerste keer burgemeester

3:44:53.590 --> 3:44:55.480
ervaart als hij wordt.

3:44:55.800 --> 3:44:56.310
Ik dacht.

3:44:57.369 --> 3:45:01.300
Wijsheid moet en Gods zegen van harte
gewenst en een vruchtbare samenwerking

3:45:01.300 --> 3:45:04.960
met u allemaal. En dan
mijn vrouw nog kort.



3:45:05.590 --> 3:45:09.460
Ja, gunt mij deze plek. We waren
er vaak hier samen, maar toch

3:45:09.460 --> 3:45:13.420
ook vaak niet samen. Het was
weliswaar maar behielden

3:45:13.420 --> 3:45:17.260
het gelukkig vol. Of we mochten het
volhouden moet ik zeggen, je hebt

3:45:17.260 --> 3:45:21.160
mijn alles gesteund, heel
veel dank en als verrassing

3:45:21.580 --> 3:45:24.939
geef ik jou een niet cadeau
uit kootwijkerbroek.

3:45:25.880 --> 3:45:28.300
Straks mag iedereen
komen kijken wat dat is

3:45:28.660 --> 3:45:29.890
Barneveld, adjunct,.

3:45:54.610 --> 3:45:58.510
Dat hebben ze in kootwijkerbroek nogal
vorstelijk versierd. Dus de kosten mijn vrouw

3:45:58.540 --> 3:46:02.260
even tijd. Maar we hebben straks nog
even tijd om wat met elkaar na te

3:46:02.260 --> 3:46:06.220
spreken. En. Nadat ik
voor de laatste keer

3:46:06.310 --> 3:46:10.240
voor u het ambtsgebed uitspreekt bij de
sluiting van deze toch wel bijzonder de

3:46:10.270 --> 3:46:13.750
raadsvergadering ook
voor ons,. Wil ik

3:46:14.380 --> 3:46:17.710
nog even vragen of u daar daarna
even blijft, want dan zal ik

3:46:18.160 --> 3:46:22.150
loco-burgemeester weinig uitnodigen
om even naar voren te komen,

3:46:22.540 --> 3:46:26.529
zodat ik de keten om zijn
schouders kan leggen. Ik ben wel



3:46:26.529 --> 3:46:29.980
bang ben dat je dan heel diep door de
knieën moet, maar daar gaan we hier

3:46:30.189 --> 3:46:34.029
organiseren. Vervolgens
zal hij natuurlijk zorgen

3:46:34.029 --> 3:46:37.779
dat dat morgen weer op zijn
plaats komt. En plaatsvervangend

3:46:37.779 --> 3:46:41.470
voorzitter, de heer top, zal ik de
voorzittershamer overhandigen, zodat ik

3:46:41.950 --> 3:46:45.130
echt van alle zaken verder

3:46:45.700 --> 3:46:49.540
ontheven ben en ook
jullie heel veel goedheid

3:46:49.600 --> 3:46:53.590
en ja ook voorspoed toewensen
in welk opzicht dan ook.

3:46:53.590 --> 3:46:57.400
Zakelijke en privacy en ook
met mijn opvolgend collega.

3:46:58.450 --> 3:47:01.630
En ik hoop overigens dat ik over enige
tijd ooit weer zou kunnen zeggen:

3:47:01.660 --> 3:47:04.330
He van de dak bij zijn

3:47:04.480 --> 3:47:08.260
collega's ik vraag u op te

3:47:08.260 --> 3:47:11.800
staan voor de sluiting.
En daarna nog even

3:47:12.490 --> 3:47:16.360
te blijven.. Genadige en

3:47:16.360 --> 3:47:20.050
barmhartige god, u gaf het
voorrecht dat wij hier samen waren

3:47:20.619 --> 3:47:24.430
ter behartiging van de belangen
van de gemeente. Wilt u uw zegen

3:47:24.460 --> 3:47:28.450



op onze bespreking doen
rusten en wil vergeven al

3:47:28.450 --> 3:47:32.410
hetgeen niet was tot
verheerlijking van uw naam,.

3:47:35.020 --> 3:47:37.450
Wethouder, weinig. Wilt
u naar voren komen.

3:48:08.439 --> 3:48:11.590
En dan nog even de hamer voor de
plaatsvervangend raadsvoorzitter.

3:48:26.470 --> 3:48:29.710
Dan zijn we aan het eind van alles
tot nu toe gaan wat drinken

3:48:30.400 --> 3:48:32.650
en elkaar een hand gegeven.


